
آگهی مناقصه عمومی )تجدید(آگهی تجدید مزایده عمومی 7 قطعه زمین

شهرداری لنگرود-صادق صادق پور

نوبت اول - شــهرداری رضوانشــهر در نظــر دارد 7 قطعــه زمیــن بــا ســند مالکیــت از طریــق مزایــده کتبــی و بــا جزئیــات منــدرج در اســناد مزایــده 
ــه صــورت  ــده 200300518000002 ب ــماره مزای ــا ش ــت setadiran.ir و ب ــی دول ــدارکات الکترونیک ــامانه ت ــری از س ــره گی ــا به ب

الکترونیکــی بــه فــروش رســاند. 
2-شرح مختصر موضوع مزایده و میزان سپرده:

1-2( شــرکت کننــدگان  در مزایــده مــی بایســت بمنظــور شــرکت در مزایــده ضمانــت نامــه بانکــی شــرکت در مزایــده یــا مبلــغ میــزان 
ســپرده را بعنــوان ســپرده بحســاب 0105585407005 شــهرداری در نــزد بانــک ملــی رضوانشــهر واریــز و یــک نســخه از فیــش واریــزی 

را جهــت شــرکت در مزایــده بهمــراه پیشــنهاد قیمــت و مشــخصات خریــدار در ســامانه ســتاد ایــران بارگــذاری نماینــد.
ــهرداری  ــد ش ــد درآم ــماره 0105585351006واح ــاب ش ــه حس ــز ب ــال واری ــغ 2/000/000 ری ــده مبل ــناد مزای ــد اس ــه خری 2-2( هزین

ــتاد. ــامانه س ــق س رضوانشــهر از طری

نام دستگاه مناقصه گزار شهرداری لنگرود 
شــهرداری لنگــرود در نظــر دارد براســاس بودجــه مصــوب ســال 1403  نســبت بــه اجــرای لکــه گیــری آســفالت  واقــع در ســطح شــهر 

لنگــرود از طریــق مناقصــه عمومــی اقــدام و بــه پیمانــکاران واجــد شــرایط واگــذار نمایــد:
موضــوع مناقصــه:  اجــرای لکــه گیــری آســفالت واقــع در ســطح شــهر لنگــرود طبــق دتایــل هــای پیوســتی بــا بــرآورد اولیــه براســاس 

فهرســت بهــاي واحــد راه، راه آهــن و بانــد فــرودگاه ســال 1403 بــه مبلــغ 34/641/022/471 ریــال
- *  مبلــغ ســپرده جهــت شــرکت در مناقصــه ،  1/732/051/124  ریــال مــی باشــد کــه بصــورت ضمانــت نامــه بانکــی و یــا واریــز 
وجــه نقــد بشــماره حســاب   4948300 نــزد بانــک رفــاه خواهــد بــود کــه پــس از بارگــذاری در ســامانه ســتاد بصــورت فیزیکــی بــه واحد 

امورقراردادهــا و پیمــان شــهرداری لنگــرود تحویــل داده شــود.*
1- تامین منابع مالی پروژه از محل اعتبارات داخلی می باشد.

2-مهلت خرید اسناد از تاریخ 1403/05/09  الی 1403/05/16 می باشد.    
) setadiran.ir (  3-محل خرید اسناد : سامانه ستاد ایران به نشانی

4-مهلــت و محــل تحویــل پیشــنهاد: تــا پایــان وقــت اداری روز شــنبه  مــورخ 27 /1403/05  پاکــت ضمانتنامــه یــا فیــش بانکــی و 
تمامــی مــدارک و اســناد داخــل ســامانه ســتاد بارگــذاری و همچنیــن بــه صــورت فیزیکــی بــه واحــد امــور قــرارداد و پیمــان شــهرداری 

لنگــرود تحویــل نماینــد.
-شرایط اختصاصی خرید اسناد مناقصه:

5-داشــتن رتبــه و ظرفیــت مجــاز از ســازمان مدیریــت و برنامــه ریــزی کشــور . ارائــه گواهینامــه صلاحیــت و تکمیــل فــرم خوداظهــاری 
بــه هنــگام درخواســت اســناد مناقصــه الزامــی اســت.

6 -  پیمانکاران دارنده گواهی صلاحیت رشته راه و ترابری ) حداقل پایه 5(  واجد شرایط شرکت  در این مناقصه می باشند.
     7- پیمانکار باید مجوز ایمنی ) Hse ( ازمراجع ذیصلاح را دارا باشد.

8- مدت اعتبار پیشنهادهای مناقصه سه  ماه از تاریخ بازگشایی پیشنهاد قیمت .
9- ساعت و روز و محل قرائت پیشنهاد ها : ساعت 12 ظهر روز یکشنبه   مورخ 28/ 1403/05.

10- هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه میباشد.
11- شهرداری در رد یا قبول هریک از پیشنهادها مختار است .

12- ثبت نام در سامانه ستاد ایران ) setadiran.ir ( انجام می پذیرد. 3-تاریخ چاپ آگهی 1403/05/09  4- تاریخ انتشار و مهلت بازدید در سامانه: از تاریخ 1403/05/06 لغایت 1403/05/27
5- مهلت دریافت اسناد شرکت در مزایده تا ساعت 13:00 روز دوشنبه مورخ 1403/05/15

6- مهلــت ارائــه پیشــنهاد و بارگــذاری اســناد در ســامانه ســتاد از ســاعت 19:00 شــنبه 05/06/ 1403 لغایــت ســاعت 13:00 ظهــر شــنبه 
مــورخ 1403/05/27

ــنبه  ــر روز دوش ــده 11:00 ظه ــلام برن ــورخ 1403/05/28 و اع ــنبه م ــر روز یکش ــاعت 12:00 ظه ــنهادها س ــایی پیش ــان بازگش 7- زم
1403/05/29

8- قیمــت پیشــنهاد شــده کمتــر از مبلــغ پایــه مــورد قبــول نخواهــد بــود و ســپرده نفــرات برنــده اول و دوم و ســوم در صــورت عــدم 
انجــام قــرارداد نــزد شــهرداری ضبــط در غیــر اینصــورت حداکثــر پــس از یــک هفتــه بــه صاحــب آن مســترد مــی گــردد.

9- مزایده در محل دفتر کار شهردار با حضور اعضاء کمیسیون معاملات برگذار می گردد.
10- برنــده مزایــده موظــف اســت %90مــورد مزایــده را حداکثــر ظــرف مــدت 20روز نقــداً بحســاب 0105585351006بــه نــام درآمــد 
شــهرداری رضوانشــهر نــزد بانــک ملــی بــه کســر میــزان ســپرده واریــز و رســید دریافــت نمایــد.در غیــر اینصــورت ســپرده آن بــه نفــع 
شــهرداری ضبــط مــی گــردد و بترتیــب بــا نفــر دوم و ســوم عمــل خواهــد شــد، ضمنــاً خریــدار متعهــد مــی گــردد باقیمانــده ثمــن معامله 

) 10درصــد( را قبــل از تنظیــم ســند رســمی بــه حســاب شــهرداری واریــز نمایــد.
11- کلیه پیشنهاد ها بصورت الکترونیکی در بستر سامانه ستاد بارگذاری و ارسال گردد.

 12- شــرکت کننــدگان مــی بایســت اصــل پاکــت الــف یعنــی مبلــغ تضمیــن شــرکت در مزایــده را بصــورت فیزیکــی و مهــر و موم شــده 
بعــد از ثبــت در ســامانه ســتاد، تــا ســاعت 12:00 ظهــر ســه شــنبه مــورخ  1403/04/19 بــه دبیرخانــه تحویــل دهند.

13- شهرداری در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است

آششلهقلمکاری
بهنامِمتناسبسازی

روزنامه  صبح ایران 
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آیا»عدالت«درحقبازنشســتگانبرقرارمیشود؟

2

تلفن :33722300-5- 33403448-50

1- رشت -روبروی فرودگاه خودروی سبک- مرکز3404
2-رشت- لاکانشهر خودرو سبک- نرسیده به تقاطع راه آهن  مرکز 4463

3-خمام- چوکام - خودروی  سبک- مرکز 3401
4-خمام-چوکام-خودروی سنگین- مرکز 5402

مـراکز مـعاینه  فـنی خـودرو
 بـرادران پـور رستگـار

 همه روزه  آماده خدمت رسانی 
 به مشتریان و همشهریان عزیز میباشد.

یگانویژهدنبال
لغوورودبانوانبه
نباشد ورزشگاهها

2

تقابلیاتعامل؟

7

رییسفدراسیونفوتبال:

باوزرایپیشنهادیپزشکیان؛ مواجههمجلس

اینجا محل  تبلیغ شماست !

013-33243634



گرم ترین روز سال در تهران

عکس

رویداد

طرح برگزاری استانی انتخابات شوراها  دوباره روی میز

  سه شنبه  9 مرداد 1403
 شماره 6812

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها با اشاره به آخرین تصمیمات در خصوص زمان برگزاری انتخابات شوراهای 2
اسلامی شهر و روستا، بیان کرد: بر اساس قانون انتخابات ریاست جمهوری، انتخابات شوراهای اسلامی همزمان با 
انتخابات ریاست جمهوری برگزار می شد اما با توجه به حادثه ای که اتفاق افتاد و می بایست در اسرع وقت انتخابات 
ریاست جمهوری برگزار می شد فلذا قانون انتخابات ریاست جمهوری نیاز به اصلاح داشت. وی در ادامه اظهار کرد: 
مجلس قانون را اصلاح کرد تا شوراهای اسلامی شهر و روستا در دوره فعلی چهار ساله باشند. چراکه زمان لازم را برای 
برگزاری انتخابات شوراها هم زمان با انتخابات ریاست جمهوری نداشتیم. فلذا در خرداد ماه سال آینده انتخابات شوراها 

برگزار خواهد شد و دوره بعدی شوراها -به خاطر اینکه انتخاباتش همزمان با انتخابات ریاست جمهوری پانزدهم برگزار 
شود-، سه ساله خواهد بود. رئیس کمیسیون امور داخلی و شوراها، تصریح کرد: در اسفند ماه 1406 انتخابات مجلس را 
خواهیم داشت، بلافاصله باید انتخابات ریاست جمهوری برگزار شود و انتخابات شوراها نیز باید همزمان با انتخابات ریاست 
جمهوری برگزار شود و چون ممکن است فراهم کردن این بستر سخت باشد فلذا در کمیسیون شوراها پیشنهاداتی مطرح 
شده است از جمله اینکه انتخابات شوراها از حالت همزمانی در سراسر کشور خارج شده و به صورت استانی برگزار شود. 

این پیشنهاد می تواند مشکل را حل کند.

تحویل پزشکیان شد: 
کشوری تعطیل با خزانه ای 

جارو شده

زنگ خطر ظهور ترامپ و کاهش 
درآمد های ارزی

نگاه یادداشت

مسئله درآمد های ارزی و چگونگی تزریق از بانک مرکزی به بازار آزاد و 
نیمایی از جمله موضوعات مهمی است که همیشه مورد تحلیل و توجه 

تحلیلگران اقتصادی قرار دارد.
به گزارش فرارو، عبدالناصر همتی رئیس کل پیشین بانک مرکزی در این 
باره گفته است: »الان من می بینم بانک مرکزی مرتب تزریق می کند، قیمت 
هم پایین نمی آید بلکه بالاتر می رود. شما باید دخالت آبشاری بکنید یعنی از 
بالا باید تزریق کنید نه در کف قیمت. تزریق در کف فقط رانت ایجاد می کند. 
من در سال ۹۷ تا ۹۹ در بازار اسکناس تزریق که نکردم هیچی، 1 میلیارد 

دلار از بازار جمع کردم.«
با پایان کار دولت سیزدهم، عملکرد بانک مرکزی و نوع تخصیص ارز در بازار، 
کنترل نقدینگی و سیاست های ارزی این دولت زیر نقد قرار دارد. با این وجود 
آیا به همه آن چه بانک مرکزی تحت هدایت محمدرضا فرزین در حوزه ارز 
انجام داده نقد وارد است و آیا سخنان عبدالناصر همتی را می توان به چالش 
کشید؟ کامران ندری، اقتصاددان و عضو هیئت علمی دانشگاه امام صادق در 

گفتگو با فرارو به این پرسش ها پاسخ داده است:
زنگ خطر ظهور ترامپ و کاهش درامد های ارزی را جدی بگیریمکامران 
ندری به فرارو گفت: »تزریق های بانک مرکزی هم در بازار آزاد انجام می شود 
و هم در بازار نیما. 2۸500 را هم که دولت تامین می کند، صادر کننده نفتی 
تامین نمی کند. تنها فشاری که به صادر کننده غیرنفتی وارد می شود این است 
که در بازار نیما ارز خود را بفروشد که درباره این موضوع هم تقریبا همیشه 
معترض بوده اند که چرا وقتی قیمت در بازار نزدیک به 60 هزار تومان است، 
در نیما باید 3۷ الی 40 هزار تومان بفروشیم. این که آقای همتی می گوید 
تزریق در کف اشتباه است و تزریق آبشاری انجام شود احتمالا منظورشان 
تزریق ارز 2۸ هزار و پانصدی به بازار نیما است که می گویند اشتباه است. اگر 
منظورشان همین است که دولت در زمینه تزریق ارز 2۸ هزار و پانصد تومانی 
چه در زمان خود ایشان و چه در حال حاضر، تکالیفی دارد که البته به مرور 
زمان از دایره این تکالیف کم شده است. یعنی اوایل دایره شمول کالا هایی 
که مشمول ارز 2۸ هزار و پانصد تومانی بودند زیاد بود، اما به مرور این دایره 
تنگ تر شد و اکنون چند قلم باقی مانده که می تواند ارز 2۸ هزار و پانصد 

تومانی بگیرد. دولت نیز باید ارز لازم برای این اقلام پایه ای را تامین کند.«
وی افزود: »این اتفاقات در زمان آقای همتی هم بود و در حال حاضر هم 
هست و من تفاوت جدی نمی بینم الا این که هم اکنون دست دولت آقای 
رئیسی به خاطر گشایش هایی که در حوزه نفت افتاده باز است. حالا این 
گشایش ها به خاطر دولت آقای بایدن بوده یا به خاطر تدبیر دولت سیزدهم، 
از موضوعاتی است که اختلاف نظر درباره آن زیاد است، ولی من معتقدم 
همراهی دولت آمریکا در این زمینه دیده شد و ممکن است دولت بعدی 
آمریکا نه تنها این همکاری را انجام ندهد، بلکه وضعیت معکوس شود و 
ما نتوانیم نفت را به راحتی دوره بفروشیم؛ بنابراین با این اطلاعات می شود 
اینگونه استنباط کرد که هم اکنون دست آقای فرزین نسبت به دوران آقای 
همتی بازتر است. در مقطعی، آقای همتی مجبور بود در بازار، ارز را با قیمت 
آزاد خریداری کند، مثلا ارز را با قیمت 12 هزار تومان خریداری کند و با قیمت 
4 هزار و دویست تومانی تخصیص دهد که همین هم موجب رشد نقدینگی 
می شد، چون بانک مرکزی درآمد های مالیاتی ندارد و با خلق پول می تواند 

این ساز و کار را انجام دهد.«
این استاد دانشگاه در ادامه گفت: »بانک مرکزی تحت هدایت آقای فرزین 
در این زمینه مشکلات کمتری نسبت به بانک مرکزی تحت هدایت آقای 
همتی دارد چرا که هم دست بازتری دارد و هم مجبور نیست ارز ترجیحی 
برای کالا های اساسی را از باراز آزاد با نرخ بالاتری خریداری کند و در نتیجه 
بانک مرکزی نسبت به دوره قبلی، وضعیت بهتری دارد. همچنین، دست 
آقای فرزین برای تزریق ارز در بازار آزاد و نیما و مرکز مبادله به واسطه 
افزایش درآمد های ارزی، باز تر است. با این حال من معتقدم اگر آقای همتی 
هم در شرایط آقای فرزین بود به همین شکل عمل می کرد. هر چند با 
توجه به افزایش احتمال ریاست جمهوری ترامپ در امریکا، باید به شکل 
محتاطانه تری این کار را انجام دهیم. یعنی باید پیش بینی کنیم که ممکن 
است با مشکلاتی در زمینه فروش نفت مواجه شویم و نباید همه ذخایر ارزی 

را که اکنون داریم را مورد استفاده قرار دهیم.«
وی افزود: »اما وظایفی که اشاره کردم از جمله احتیاط بالاتر، بر دوش دولت 
چهاردهم خواهد بود و همچنین بر دوش رئیس بانک مرکزی جدیدی خواهد 
بود که انتخاب می شود. تاکنون هر اتفاقی که افتاده، گذشته است. طبیعتا 
ممکن است دولت سیزدهم در دقایق آخر حیات خود سعی کرده باشد تزریق 
بیشتری داشته باشد که بعدا ادعا کند دلار را با قیمت پایین تحویل آقای 
پزشکیان دادیم. هر چند امیدوارم دولت سیزدهم اینگونه رفتار نکرده باشد. اما 
به هر حال ممکن است دولت سیزدهم برای ایجاد وجهه برای خود تزریق 
بیشتری انجام داده باشد. ضمن این که دولت آقای پزشکیان تحت فشار 
سیاست خارجی هم هست و با روی کار آمدن دونالد ترامپ ممکن است 
وضعیت مبادلات اقتصادی و درامد های ارزی کشور به طور کلی تغییر کند. 
اما از حالا به بعد، مسئولیت به عهده آقای پزشکیان است و باید تمام تلاش 
خود را برای بهبود شرایط به کار ببندد. باید زنگ خطر ظهور ترامپ و کاهش 

درآمد های ارزی را جدی بگیریم«

با چه خزانه ای  را   مسعود پزشکیان دولت 
تحویل می گیرد. این سوال مهمی است، چرا 
اوضاع  دماسنجی،  مانند  خزانه،  وضعیت  که 
مالی ساخته شده در دولت قبلی را نشان می 

دهد.
   با آنچه مدعیان و منتقدان می گویند کاری 
نداریم و آنچه مسوولان دولت سیزدهم می 
گویند را حمل بر صحت می کنیم. بر اساس 
نامه رسمی وزیر امور اقتصادی و دارایی به 
یک  تاریخ  که  جمهوری  ریاست  سرپرست 
روز قبل را دارد )6 مرداد 1403( ، موجودی 
نقدی خزانه 10.5 هزار میلیارد تومان است 

که حدود 1۷0 میلیون دلار می شود.
برای این که بدانیم این رقم به معنای واقعی 
در  ایران  مانند  کشوری  خزانه  برای  کلمه 
حکم »هیچ« است کافی است بدانیم طبق 
استخدامی  و  اداری  سازمان  رییس  اعلام 
کشور در آبان سال گذشته و قبل از افزایش 
حقوق های امسال، دولت هر ماه 150 هزار 
میلیارد تومان حقوق و دستمزد به کارمندان 
کنونی  موجودی  بهتر،  عبارت  به  دهد.  می 
دولت  تحویل  دولت سیزدهم  که  ای  خزانه 
حقوق  دادن  برای  تنها  دهد،  می  چهاردهم 
2 الی 3 روز کارمندان دولت کفایت می کند.

البته این بدان معنا نیست که پولی در آینده 
نخواهد آمد و دولت نمی تواند حقوق ها را 
مخزن  بر  علاوه  خزانه  حال  هر  به  بدهد، 
نیز هست ولی غنی  پول، مسیر گردش آن 
نگه داشتن خزانه در عین گردش مالی آن، 
بدان  ها  اقتصاددادن  فقط  که  است  علمی 

واقف اند و نه شعارگرایان.
همان طور که در ابتدای مطلب نیز نوشتیم، 
خود  حرف  به  خزانه،  موجودی  درباره 
دولتمردان استناد و حمل بر صحت شان می 
اسبق،  جمهور  رئیس  روحانی،  حسن  کنیم. 
درباره وضع موجودی خزانه ای که به دولت 
رئیسی داد چنین گفته بود: ما خزانه را با چند 
میلیون دلار گرفتیم و با »چند میلیارد دلار« 

تحویل دادیم.
می  چشم  را  دلار  میلیارد  چند  آن  از  اصلًا 
مدعی  همواره  سیزدهم  دولت  خود  پوشیم؛ 
نفت و درآمدهای  توانسته است فروش  بود 
درآمدهای  و  صادرات  سایر  و  آن  از  ناشی 
داخلی را به چند برابر دولت قبلی برساند ولی 
برغم آن همه ادعا، خزانه ای با 1۷0 میلیون 
باید  که  اینجاست  است.  داده  تحویل  دلار 
پرسید ثمره و نشانه آن همه درآمد و ادعای 
کجاست؟  اقتصادی  شگرف  های  موفقیت 
سر سفره مردم که نیست! در خرانه هم که 

نیست! پس کجاست؟!
  قبلی که عمدتاً خداوندگاران کارنامه سازی 
و تبلیغات بودند، در روزهای آخر دولت شان، 
کلمه ای را برای توصیف دولتی که تحویل 
پزشکیان می دهند ساختند که البته نگرفت 
آن  و  شد  مردمان  طنز  سوژه  زود  خیلی  و 
»اسب زین شده«  بود و حالا باید گفت که 
نه اسب زین شده و نه حتی به تعبیر ابراهیم 
جارو  »خزانۀ  که  لنگ«  »خر  اصغرزاده، 
شده« که گوشه ای از آن حقوق 3 - 2 روز 
دولت  تحویل  گذاشته اند  باقی  را  کارمندان 

جدید داده اند.
که  این  روزگار  تلخ  طنزهای  از  باز  و    
گرفت  تحویل  را  دولت  روزی  در  پزشکیان 
که به دلیل ناتوانی دولت سیزدهم در تأمین 
تعطیل  جویی  صرفه   برای  را  کشور  برق، 
معنای  به  کشوری  پزشکیان  و  بودند  کرده 
با  گرفته  تحویل  »تعطیل«  کلمه،  واقعی 
خزانه ای که از بس که خالی است صدا در 

آن می پیچد.
بعد از تحریر:

 آقای پزشکیان!
انشاء  ای،  رسانه  و  باشد  باقی  عمری  اگر   
الله درباره خزانه ای که شما به دولت بعدی 
پر  اگر  نوشت؛  نیز خواهیم  تحویل می دهید 
و پیمان بود، تحسین تان خواهیم کرد و اگر 
غبار روبی شده بود، عیان تر از امروز به چوب 
نقد خواهیم تان نواخت که با هیچ کس عقد 
اخوت نداریم. حواس تان به خزانه مملکت یا 

همان بیت المال باشد.

مواجهه مجلس با وزرای پیشنهادی پزشکیان؛ تقابل یا تعامل؟ 

 آش  شله قلمکاری به نامِ متناسب سازی 
 آیا »عدالت« در حق بازنشستگان برقرار می شود؟ 

مراسم تنفیذ مسعود پزشکیان انجام شد و حالا او رسما رئیس جمهور 
سکان  سختی  دوره  در  فردی  است؛  ایران  اسلامی  جمهوری 
از دولتش هم  انتظارات  البته  و  به دست گرفته  را  ریاست جمهوری 
بسیار بالاست؛ هرچند خودش همواره سعی دارد که وعده های زیادی 
ندهد، اما به هر روی انبوه ناراضیان از وضع موجود چه آن هایی که به 
پزشکیان رأی دادند و چه آن ها که پای صندوق نیامدند امیدوارند که 
او بتواند تا حد امکان بر مشکلات کنوین فائق آید و جلوی تندروی ها 
را بگیرد، اما به نظر می رسد پله نخست تحقق همه این ها نوع مواجهه 

مجلس دوازدهم با او است.
پزشکیان گفته است که به سرعت وزرای پیشنهادی اش را به مجلس 
معرفی می کند و می خواهد هرچه سریع کابینه اش شکل بگیرد، اما 
یک نگرانی مهم وجود دارد؛ آنکه مجلس غالبا اصولگرای دوازدهم 
بخواهد در فرایند ارائه رأی اعتماد بر سر راه پزشکیان مانع ایجاد کند. 

اما آیا واقعا چنین خواهد شد؟
برای پاسخ به این پرسش باید چند مؤلفه را در نظر بگیریم؛ نخست 
دوازدهم  مجلس  سیاسی.  طیف بندی های  نظر  از  مجلس  بررسی 
متشکل است از چند گروه اصولگرایی و تعداد اندکی از اصلاح طلبان. 
حتما اصلاح طلبان مجلس همراهی حداکثری را با پزشکیان خواهند 
طیف های  می ماند  اما  ندارد،  وجود  حوزه  این  در  بحثی  و  داشت 
نواصولگرایان  آن ها  از  دوازدهم. یک طیف  در مجلس  اصولگرایان 
با محوریت محمدباقر قالیباف است. قالیبافی ها هم می توانند رقیب 
دولت باشند و هم همراه دولت. قالیباف همواره اقتضایی عمل کرده 
است و معمولا طیف قالیباف هم بسته به شرایط تصمیم می گیرند. 
در نگاه نخست باید طیف قالیباف را رقیب دولت پزشکیان بدانیم؛ 
چه آنکه هم قالیباف در رقابت انتخاباتی شکست خورد و هم آنکه 
نواصولگرایان از باب جبهه سیاسی شان حتما حامی دولت نخواهند 
بود، اما با این همه بعید است که این طیف بخواهد در تقابل صددرصد 
با دولت قرار بگیرد، زیرا هم قالیباف رئیس مجلس است و بنا نخواهد 
داشت که در مسئولیت رئیس قوه مقننه با رئیس قوه مجربه رقابت 
کند و هم آنکه طیف قالیباف آنقدر ایدئولوژیک عمل نمی کند که خود 
را در تضاد با دولت پزشکیان تعریف کند، اما طبیعتا انتظار همراهی 

مطلق از این طیف هم دور از ذهن به نظر می رسد.
طیف دوم اصولگرایان حاضر در مجلس اصولگرایان میانه رو هستند؛ 
از نمایندگان نزدیک به جامعه روحانیت مبارز تا نیرو های مؤتلفه و 
در  میانه رو  اصولگرایان  از  بسیاری  اصولگرایان سنتی.  به طور کلی 
انتخابات اخیر ریاست جمهوری مسعود پزشکیان را بر سایر نامزد ها 

ترجیح دادند و حتی به یاد داریم که مصطفی پورمحمدی به عنوان 
دبیر عالی جامعه روحانیت مبارز که نامزد انتخابات بود، دقیقا همسو 
با پزشکیان سخن می گفت؛ بنابراین انتظار می رود که این طیف با در 

تشکیل کابینه دولت با پزشکیان همراهی کنند.
دسته سوم اعتدالی ها هستند؛ طیفی که باید در میانه اصلاح طلبان 
همراهی  پزشکیان  با  هم  دسته  این  دهیم.  قرارشان  اصولگرایان  و 
در  پزشکیان  اصلی  حامیان  از  یکی  اساسا  آنکه  چه  کرد؛  خواهند 

انتخابات علاوه بر اصلاح طلبان اعتدالی ها بودند.
دسته چهارم نیرو های جبهه پایداری اند؛ گروهی که همواره رویکردی 
تندروی  به  و  است  سهم خواهی  اهل  داشته،  پیش  در  ایدئولوژیک 
مشهور است و معمولا همه گروه ها را تخریب می کند تا خود را ثابت 
کرده باشد. پایداری ها و نزدیکان پایداری که در قالب گروه شریان 
وارد مجلس شدند، نسبت به دوره یازدهم مجلس سهم بیشتری از 
کرسی های پارلمان را در اختیار گرفته اند و افرادی، چون کوچک زاده 
در  توانست  هم  بودند  شده  ردصلاحیت   ۹۸ سال  در  که  رسایی  و 
انتخاباتی با مشارکت بسیار پایین مردم وارد مجلس دوازدهم شوند. 
پایداری ها قطب مخالف اصلاحات و هر نوع میانه روی است و احتمال 

دارد که این ها تلاش کنند که موانعی بر سر راه دولت ایجاد کنند.
موضوع دوم، اما تذکرات رهبری چه بعد از انتخابات مجلس دوازدهم 

است که ذهن را به این سمت می برد که نمایندگان مجلس سعی 
کنند از کشمکش ها بپرهیزند. رهبری اخیرا هم اشاره کردند که هرچه 
تا امور کشور پیش  باید کابینه دولت چهاردهم تشکیل شود  زودتر 
برود. با این اوصاف به نظر می رسد گرچه مجلس دوازدهم را می توان 
قدری رادیکال تر مجلس یازدهم در نظر گرفت به دلیل حضور بیشتر 
پایداری ها و نیرو های نزدیک به این گروه، اما در مقطع کنونی تذکر ها 
مبنی بر پرهیز از جدال های سیاسی است. به یاد داریم مجلس یازدهم 
در سال آخر دولت دوم روحانی همه جانبه علیه دولت فعالیت می کرد 
و در نگاه اولیه به ذهن می رسد مجلس کنونی که از لحاظ طیف بندی 
سیاسی بیش از آن مجلس می تواند ضد دولت میانه رو ها باشد، اما 
تعاملگر  روحیه  البته  و  رهبری  نهی های  کشور،  شرایط  به  باتوجه 

شخص پزکشیان نخواهد در تقابل با دولت قرار بگیرد.
در مجموع دولت پزشکیان حتما در مسیر رأی اعتماد گرفتن از مجلس 
کنونی مسیر ساده ای در پیش نخواهد داشت، اما به نظر می رسد مسیر 
سراسر مانع و کینه توزی هم در پیش رویش نباشد. البته ممکن است 
در ادامه مسیر مجلس دوازدهم بخواهد دولت پزشکیان را کنترل کند 
که اگر پزشکیان بخواهد به همه آن چیزی که اصولگرایان می خواهد 
تن ندهد بعید نیست که در ادامه مسیر با چنین مجلسی چالش هایی 

داشته باشد.

 دولت سیزدهم فقط کار را سرهم بندی کرده و یک آش شله قلمکار در 
قالب یک متناسب سازیِ ابتر و بی سرانجام از خود به یادگار گذاشته؛ با 
این اوصاف چه امیدی به چنین طرحی هست و آیا واقعاً بازنشستگان 
از مزایای این طرح منتفع می شوند و وضع معاش شان بهبود می یابد؟!

هفته  هر  یک شنبه های  که  متوالی ست  ماه های  ایلنا،  گزارش  به 
بازنشستگان کشوری به  تامین اجتماعی و سه شنبه ها  بازنشستگان 
خیابان می آیند و نسبت به وضع بد معیشتی خود اعتراض می کنند. 
در حالی که خط فقر مدت هاست مرز 30 میلیون تومان را پشت سر 
گذاشته، متوسط حقوق بازنشستگان کشوری حدود 15 میلیون تومان 
و میانگین مستمری بازنشستگان کارگری در بهترین حالت 11 تا 12 

میلیون تومان است.
با خط فقر یک فاصله ی عمیق است؛ حقوق  فاصله ی مستمری ها 
یک کارگر بازنشسته با خط فقر نزدیک به 20 میلیون تومان فاصله 
دارد؛ در این اوضاع، راه حل دولت سیزدهم برای حل مشکل معیشت 
بازنشستگان، دست گذاشتن و اصرار بر راهکاری پرابهام، نامشخص و 

در نهایت با آورده ی بسیار ناچیز است: متناسب سازی.
بازنشستگان در تجمعات و در نامه نگاری های اعتراضی خود بارها و 
بارها اعلام کرده اند بایستی قانون در مورد مستمری ها اجرا شود به 
این معنا که حقوق ماهانه بازنشستگان به اندازه ی خط فقر افزایش 
یابد. اما دولت در عوض به سراغ متناسب سازی رفت و در نهایت، این 
ترفند در قالب قانون برنامه هفتم توسعه به تصویب رسید؛ براساس 
متن برنامه هفتم، متناسب سازی باید از ابتدای امسال اجرا شود، در 
سال جاری بایستی حقوق بازنشستگان به 40 درصد حقوق شاغلان 
هم تراز برسد و در نهایت در ظرف مدت سه سال یک همسان سازی 

۹0 درصدی محقق شود.
کشور-  بازنشستگان  درصد   65 از  بیش  مورد  در  آنکه  حال 
آن چنان  هم تراز  شاغلِ  اجتماعی-  تامین  صندوق  مستمری بگیران 
معنایی ندارد؛ هر مستمری بگیر، زمانی کارگر شاغلِ یک کارخانه یا 
یک شرکت بوده که ممکن است آن کارگاه امروز دیگر نباشد و به دیار 
باقی پیوسته باشد پس هم ترازی، عبارتی کاملًا بی معناست. اما اگر از 
بازنشستگان تامین اجتماعی هم بگذریم، متناسب سازی برای جامعه 
هدف اصلیِ خود یعنی بازنشستگان کشوری نیز ابهامات و ایرادات 
باز، به نظر می رسد  ابهام و منافذ  با این همه چالش و  بسیار دارد؛ 
دولت سیزدهم به جای پایبندی به قانون، قصد داشته صورت مسئله ی 
معیشت بازنشستگان را کامل پاک کند، متناسب سازیِ دولت، شبیه 

یک بار کج و ناموزون شده است که به راحتی به مقصد نمی رسد...
نگاهی به ایرادات و ابهامات

نزدیک به یک هفته است که آیین نامه متناسب سازی به صندوق های 
بازنشستگی ابلاغ شده و حالا صندوق ها از جمله صندوق کشوری باید 
نسبت به صدور احکام جدید بازنشستگان اقدام کنند اما در این میان، 

یکسری ابهامات وجود دارد.
»عدالت در پرداخت حقوق شاغلان« فقط زمانی اتفاق می افتد که 
محاسبه حقوق کلیه شاغلان در دستگاه های اجرایی مختلف با نظام 
های جبران خدمت یکسان انجام شود و تا زمانی که هر دستگاه با 
توجه به بودجه ی در اختیار و نظام مزدی خود نسبت به افزایش حقوق 
نیز  بازنشستگان  اقدام می کند، متناسب سازی واقعی  کارکنان خود 
محقق نخواهد شد؛ در واقع سیکل معیوبِ »افزایش، تبعیض حقوق و 

متناسب نشدن حقوق ها« ادامه خواهد یافت.
در برخی موارد تعریف مشخص و شفافی برای اجرا وجود ندارد؛ مثلًا 
برخی بازنشستگان شاغل همتراز و مشابه ندارند مثل بازنشستگان 

حدود  برای  متناسب سازی  اجرای  چگونگی  یا  منحله؛  دستگاه های 
 1400 شهریور  از  قبل  که  بازنشسته ای  معلمان  از  نفر  هزار   ۹00
برای  گانه  پنج  رتبه های  تعیین  برای  و شاخصی  بازنشسته شده اند 
آنان و تعیین شاغلان هم ترازشان وجود ندارد، مشخص نیست. از این 

دست ابهامات زیاد دیده می شود....
مشکلاتِ آن سه میلیون تومان

با وجود همه اینها، دولت سیزدهم پیش از دور اول انتخابات ریاست 
جمهوری چهاردهم، برای بازنشستگان صندوق بازنشستگی کشوری، 

سه میلیون تومان به عنوان علی الحساب متناسب سازی واریز کرد؛ 
برای بازنشستگان کارگری این اتفاق قبل از دور دوم انتخابات افتاد. 
سه میلیون تومان واریزیِ دولت نه تنها مشکل معیشتی بازنشستگان 
را حل نکرد بلکه ارتباطی با الزامات مربوطه در قانون برنامه هفتم 

توسعه نیز نداشت و کاری ناموزون و نامتناسب بود.
کمک  دولت،  سوی  از  بعداً  که  تومان  میلیون  سه  این  اینکه  اول 
معیشتی نامیده شد، بدون درنظر گرفتن هرنوع فرمول و آیین نامه 
باید طبق فرآیندهای معمول از طریق سازمان برنامه و  قانونی که 
به  اجرایی شود،  از سوی دولت  و  تدوین  استخدامی  اداری  سازمان 

بازنشستگان پرداخت شد.
دوم این که همزمانی پرداخت علی الحساب ها با ایام انتخابات، احتمالِ 
اجرای  برای  منابع  پررنگ کرد،  را  بودنِ متناسب سازی  منابع  بدون 
بزرگ  سوال  علامت  با  اجرا  ادامه  حالا  و  نیست  کار  در  آن  پایدار 

مواجه است.
به نظر می رسد منابع ناشی از  افزایش یک درصدیِ مالیات بر ارزش 
افزوده که صرفا به موضوع متناسب سازی اختصاص دارد، در پرداخت 
شده  پیش خور  سیزدهم  دولت  توسط  متناسب سازی،  علی الحساب 

است و حالا دولت جدید برای تداوم آن تا پایان سال، منابع ندارد.
از همه اینها گذشته، برای هر بازنشسته فارغ از سابقه بازنشستگی، 
سابقه مدیریت، دستگاه محل اشتغال و رتبه و گروه و سایر عوامل 
تومان  میلیون  یک  ماهانه  بازنشستگی،  حقوق  محاسبه  در  دخیل 

پرداخت شده که چنین رویه ای اساساً غیراصولی و نادرست است.
نیاز  موردِ  اعتبار  سیزدهم  دولت  همه،  از  مهم تر  و  دیگر  سوی  از 
متناسب سازی را یا به درستی تخمین نزده یا تخمین زده و نخواسته 
نقدینگی کافی برای این بخش در نظر بگیرد.  اعتبار درنظر گرفته 
شده برای سال 1403  که قرار است فقط 40 درصد از متناسب سازی 
بازنشستگان سه  برای  در سقف 50 همت  اجرا شود،  درصدی   ۹0

تنها  این در حالیست که  صندوق کشوری، لشگری و فولاد است؛ 
برای متناسب سازی بازنشستگان کشوری طبق پیش بینی ها به 54 
هزار میلیارد تومان بودجه و اعتبار نیاز است؛ می بینیم که اعداد واقعی 

فاصله زیادی با اعتبار تعیین شده برای سال جاری دارد....
آینده ای نامعلوم.....

و  پیشنهادی دولت  ابهامات متناسب سازیِ  و  شرحِ کاملِ مشکلات 
مصوب مجلس، مثنوی هفتادمن کاغذ می شود؛ »علیرضا حسنوند« 
رئیس هیات مدیره مجمع کانون های بازنشستگی وزارت بهداشت در 
این رابطه به ایلنا می گوید: سهامداران و صاحبان اصلی صندوق  ها از 
جمله صندوق بازنشستگی کشوری، بازنشستگان هستند که 30 سال 
دهه ها  متاسفانه  اما  کرده اند  ذخیره  آن  در  را  از حقوق خود  بخشی 
اضمحلال  به  رو  را  رانتی، صندوق ها  و  ناصحیح، سیاسی  مدیریت 
برده، امروز صندوق ها اعتبار و اهتمام برای اجرای قانون و افزایش 
حقوق بازنشستگان به اندازه خط فقر ندارند و در عوض بدون مشارکت 
سهامداران اصلی یعنی بازنشستگان سراغ راهکارهایی ابتر و ناکارآمد 

مثل متناسب سازی می روند.
او در مذمت متناسب سازی افزود: متناسب سازی از سال ۹۹ آغاز شد 
که آن زمان یک عیب کلی داشت؛ متوسط گروه های 20 گانه شغلی 
ملاک عمل قرار گرفت و در این میان، بازنشستگانی که در زمان 
اشتغال سختی کار داشتند، مثلًا با اشعه کار می کردند و امروز دچار 
بیماری های جسمی سنگین هستند یا پرستاران و کادر درمان، متضرر 
شدند؛ سختی کار اساساً از چرخه متناسب سازی و محاسبه افزایشات 
آن حذف شد. بعد از آن اعتراضاتی صورت گرفت و در نتیجه در قانون 
امسال، »۹0 درصد حقوق شاغل هم تراز و متناظر« ملاک قرار گرفته 
به ۹0 درصد  بازنشسته  ایجاب می کند حقوق هر  قانون  این  است؛ 
حقوق شاغل هم تراز با سختی کار و مزایا و دریافی یکسان، ارتقا یابد.

اما در اجرای دقیق این متناسب سازی و فراهم سازیِ پیش شرط های 
آن که همان تعیین هم ترازی ست اهمال شده؛ حسنوند با بیان این 
جمله ادامه می دهد: علیرغم همه ی پیگیری هایی که صورت داده ایم، 
معاونت فنی صندوق بازنشستگی کشوری تا امروز اقدامی برای تعامل 
با وزارتخانه های مختلف در جهت اخذ جزئیات کامل حقوق شاغلان 
انجام نداده است و بنابراین اگر کار بخواهد درست انجام شود، هنوز 
راهی طولانی در پیش داریم و باید ماه ها منتظر صدور احکام بمانیم. 
برای 1 میلیون و ۷00 هزار بازنشسته کشوری، بیش از ۷60 عنوان 
دریافتی  جزئیات  باید  شغلی  عنوان  هر  برای  که  دارد  وجود  شغلی 
شاغلانِ هم تراز و متناظر دریافت و بر این اساس، احکام صادر شود؛ 
حساب کنید وقتی تا امروز دست نگه داشته اند و کار استارت نخورده، 

چقدر دیگر باید در انتظار بمانیم؟!
به گفته این فعال صنفی، وظیفه صندوق بازنشستگی کشوری این 
است که در اسرع وقت و بدون فوت زمان بیشتر، لیست حقوق و 
مزایای مشمول کسورِ شاغلین وزارتخانه ها را دریافت نموده و براساس 
این لیست، احکام متناسب سازی بازنشستگان را در سال جاری، مبتنی 

بر 40 درصدِ یک متناسب سازیِ ۹0 درصدی صادر نماید.
بودجه و اعتبار اختصاص نداده اند، روندهای ضروریِ دریافت جزئیات 
از وزارتخانه ها و صدور احکام کلید نخورده و فله ای و درهم، ماهی یک 
میلیون تومان علی الحساب به حساب همه ی بازنشستگان ریخته اند؛ 
دولت سیزدهم فقط کار را سرهم بندی کرده و یک آش شله قلمکار در 
قالب یک متناسب سازیِ ابتر و بی سرانجام از خود به یادگار گذاشته؛ با 
این اوصاف چه امیدی به چنین طرحی هست و آیا واقعاً بازنشستگان 
از مزایای این طرح منتفع می شوند و وضع معاش شان بهبود می یابد؟!



آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸004003۷00   مورخه  1403/3/2۹   موضوع 
قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  
فرزند    محمدی  شهرانی   مجید  تصرفات       ، رودبار  ثبتي   واحد  در  مستقر 

فریدون مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک قطعه  زمین  با بنای احداثي      بمساحت  164/20    مترمربع  
به شماره  پلاک فرعي 2502  مجزي از پلاک  351  فرعي   از اصلي 1۹    واقع  
در  کلورز    بخش  20 گیلان   از مالکیت      وراث توحیدی  و  غیرو  به آدرس  

شهرستان رودبار -    کلورز  -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند 
از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
اعتراض   تسلیم   تاریخ  از  یکماه   مدت   ظرف    ، رسید  اخذ  از  پس  و  تسلیم 
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت 
مالکیت    مقررات  سند  اعتراض  طبق  و عدم وصول   انقضاي  مدت مذکور  

صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 
م- الف : ۷۷6

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي   شماره 14036031۸004003۷۹2   مورخه  1403/3/30   موضوع 
قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  
مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات    حامد نجفلو  فرزند    اصغر مورد تایید 

قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک قطعه  باغ       بمساحت  ۹۹۹/۷3    مترمربع  به شماره  
پلاک فرعي 315  مجزي از پلاک  56  فرعي   از اصلي 56    واقع  در  ویشان    
بخش  1۷ گیلان   از مالکیت       کدخدا عطایی و غیرو  به آدرس  شهرستان 

رودبار -    ویشان  -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند 
از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
اعتراض   تسلیم   تاریخ  از  یکماه   مدت   ظرف    ، رسید  اخذ  از  پس  و  تسلیم 
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت 
مالکیت    مقررات  سند  اعتراض  طبق  و عدم وصول   انقضاي  مدت مذکور  

صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 
م- الف : ۷۷4 

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان سیاهکل
برابر راي   بشماره  14036031۸013002260  مورخه 1403/2/2۹      هیات  

موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    ،  تصرفات    ثبتي  سیاهکل   واحد  در  رسمي  مستقر 
متقاضي آقای / خانم       نرگس شبان دهگایی فرزند   رحتمعلی   به ش ش  4      
کد ملی 51۷۹۷42625     صادره از  سیاهکل   -  ششدانگ  یک قطعه زمین  
مشتمل بر  بنای احداثی      به مساحت  166/51   مترمربع به شماره پلاک  
فرعی  50۷4  مفروز و مجزی شده  از 3۹  فرعی  ازسنگ اصلی  31   واقع در 
قریه کلسر  بخش 16   گیلان به نشانی  - شهرستان سیاهکل   کلسر  سردار 

جنگل   ازمورد  مالکیت  آقای  محمد عضدی  دیلمی و غیره ... 
لذا  به منظور  اطلاع  عموم در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  هر 
کس اعم از مجاوران و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود 
مفروزي پلاک فوق واخواهي داشته باشد میتواند از تاریخ انتشار آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد اسناد شهرستان  سیاهکل  تحویل  
و ظرف مدت یکماه به مراجع قضایي صالحه  دادخواست تسلیم و گواهي  آن 
را به اداره متبوعه تحویل نماید در غیر اینصورت پس از تقاضاي  مدت قانون  
مذکور برابر مقررات نسبت به صدور سند مالکیت نیز مراجع متضرر به   دادگاه 

نخواهد بود .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/24

سرپرست  ثبت اسناد و املاک شهرستان سیاهکل- عباس  شعبانیان کوجلی
م- الف:1046/1

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان سیاهکل
برابر راي   بشماره  14036031۸013003245  مورخه 1403/3/22      هیات  
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    ،  تصرفات    ثبتي  سیاهکل   واحد  در  رسمي  مستقر 
متقاضي آقای / خانم       فرهاد  فتاحی  فرزند جواد  به ش ش  ۸۹21      کد 
ملی 40۷05۹۹1۷۷     صادره از  خرم آباد    -  ششدانگ  یک قطعه  باغ       به 
مساحت  35۸/05   مترمربع به شماره پلاک  فرعی  1220  مفروز و مجزی 
شده  از 6  فرعی  ازسنگ اصلی  2۹   واقع در قریه لیش   بخش 16   گیلان به 
نشانی  - شهرستان سیاهکل   روستای  لیش  کوچه باران  انتهای بلوار  انصاری   

ازمورد  مالکیت  آقای  محمد حسین پور  هادی  گل  لیش 
لذا  به منظور  اطلاع  عموم در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  هر 
کس اعم از مجاوران و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود 
مفروزي پلاک فوق واخواهي داشته باشد میتواند از تاریخ انتشار آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد اسناد شهرستان  سیاهکل  تحویل  
و ظرف مدت یکماه به مراجع قضایي صالحه  دادخواست تسلیم و گواهي  آن 
را به اداره متبوعه تحویل نماید در غیر اینصورت پس از تقاضاي  مدت قانون  
مذکور برابر مقررات نسبت به صدور سند مالکیت نیز مراجع متضرر به   دادگاه 

نخواهد بود .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/24

سرپرست  ثبت اسناد و املاک شهرستان سیاهکل- عباس  شعبانیان کوجلی
م- الف:1043/1

****
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان

هیات      1403/4/2 مورخه   14036031۸00500۷6۸۸ شماره   راي    برابر 

موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    تصرفات      ، ثبتي  لاهیجان  واحد  در  مستقر  رسمي  
متقاضی  پروانه  زابلی   فرزند  حمید       به ش ش و    کد ملی 2۷100۹۸۹3۸     
صادره  از لاهیجان  - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه زمین  مشتمل بر  بنای 
به مساحت  1۹4/15   مترمربع  که مقدار 2/۷1 مترمربع  آن در حریم  آبگریز  
قرار دارد   به شماره  پلاک فرعی  4۷۹3    مفروزي  و مجزي  شده  از پلاک  
یک   فرعی از  اصلي 1۷    واقع در  قریه     سوستان  لاهیجان   بخش  14 
گیلان   به نشانی :  لاهیجان -   سوستان از  مورد  مالکیت  نسقی   حسن 
رستم نژاد محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  
به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  
مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول 
گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند 

مالکیت  نیز  مانع مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/0۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

شهریار سلیمی  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان
م- الف :103۸/1

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان

هیات   مورخه 1403/4/1۹    راي   شماره  14036031۸00500۹045   برابر 
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    تصرفات      ، ثبتي  لاهیجان  واحد  در  مستقر  رسمي  
متقاضی  حامد رستم نژاد  سوستانی    فرزند  احمد       به ش ش و    کد ملی 
2۷100۹۸۹3۸     صادره  از لاهیجان  - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه زمین  
مشتمل بر  بنا احداثی  به مساحت  222/5۸   مترمربع  که مقدار 50/5 مترمربع  
آن در حریم  آبگریز  قرار دارد   به شماره  پلاک فرعی  4۷۹5     مفروزي  و 
مجزي  شده  از پلاک  یک   فرعی از  اصلي 1۷    واقع در  قریه     سوستان  
لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان -   سوستان از  مورد  
مالکیت  نسقی   حسن رستم نژاد محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  
صورتیکه   در  شود   مي  آگهي  روز   فاصله15   به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم 
باشند   داشته  اعتراضي   متقاضیان   مالکیت   سند  صدور  به  نسبت  اشخاصي 
میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این 
اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت 
انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند 
مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  نیز  مانع مراجعه  متضرر  به 

مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/0۹ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

شهریار سلیمی  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان
م- الف :1040/1

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان
هیات      1403/4/2 مورخه   14036031۸00500۷۷0۹ شماره   راي    برابر 
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    تصرفات      ، ثبتي  لاهیجان  واحد  در  مستقر  رسمي  
متقاضی  احمد رستم نژاد  سوستانی    فرزند  حجت اله       به ش ش ۹61    
کد ملی 2۷206150۸0     صادره  از لاهیجان  - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه 
زمین  مشتمل بر  بنا به مساحت  200/53   مترمربع    به شماره  پلاک فرعی  
4۷۹4      مفروزي  و مجزي  شده  از پلاک  یک   فرعی از  اصلي 1۷    واقع 
در  قریه     سوستان  لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان 
-   سوستان از  مورد  مالکیت  نسقی   حسن رستم نژاد محرز گردیده است .  لذا  
به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته 
باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  
به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در 
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  
سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  نیز  مانع مراجعه  متضرر  

به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/0۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

شهریار سلیمی  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان
م- الف :103۹/1

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان

هیات      1403/4/1۹ مورخه   14036031۸00500۹046 شماره   راي    برابر 
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند 
وبلامعارض  مالکانه    تصرفات      ، ثبتي  لاهیجان  واحد  در  مستقر  رسمي  
متقاضی  خاطره  رستم نژاد  سوستانی    فرزند  احمد       به ش ش و    کد ملی 
2۷1026۷225     صادره  از لاهیجان  - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه زمین  
مشتمل بر  بنا به مساحت  1۸3/۸۸   مترمربع  که مقدار 24/44 مترمربع  آن در 
حریم  آبگریز  قرار دارد   به شماره  پلاک فرعی  4۷۹2     مفروزي  و مجزي  
شده  از پلاک  یک   فرعی از  اصلي 1۷    واقع در  قریه     سوستان  لاهیجان   
بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان -   سوستان از  مورد  مالکیت  نسقی   
حسن رستم نژاد محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت به صدور 
سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین 
آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید 
، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  
قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 
وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . 

صدورسند مالکیت  نیز  مانع مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/0۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

شهریار سلیمی  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان
م- الف :103۷/1

***
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فرهنگی

ادبی

درگذشت »ادنا اوبرین«
»ادنا اوبرین«، نویسنده نامدار ایرلندی که با نخستین  رمان های خود به شهرت جهانی دست پیدا کرد، درگذشت.

به گزارش ایسنا، »ادنا اوبراین«،  نویسنده ایرلندی که در طول بیش از نیم قرن فعالیت ادبی خود به پیچیدگی ها و 
تناقض های زندگی زنان پرداخته بود،  پس از تحمل یک دوره طولانی بیماری در سن ۹3 سالگی درگذشت.»گاردین«  
نوشت، »اوبراین«  با نگارش مجموعه ای از رمان ها از جمله »دختران روستایی« که نخست در ایرلند ممنوع اما در 
سایر کشورها مورد توجه قرار گرفت، صدایی به زنان داد که با انتظارات طاقت فرسا زندگی روستایی دست و پنجه نرم 
می کردند. دیدگاه او در آثار بعدی اش همچون »خانه باشکوه انزوا« و »صندلی های کوچک قرمز« بسط پیدا کرد، اما 

همچنان جسارت و نبوغ در آثارش حفظ شد تا جایی که »فیلیپ راث« از او به عنوان »با استعدادترین زنی که اکنون به زبان انگلیسی داستان نویسی 
می کند« یاد کرد.»فابر« که ناشر آثار »اوبراین« بود، با ادای احترام به این نویسنده از او به عنوان »یکی از بزرگترین نویسندگان عصر حاضر« یاد 
کرد.»اوبراین« در سال 1۹30 میلادی در روستایی واقع در شهرستان کلر متولد شد و کودکی پراز مشکلات را سپری کرد. او پس از فارغ التحصیل 
شدن به عنوان داروساز با »ارنست گبلر« که نویسنده بود ازدواج کرد. این زوج در سال 1۹5۹ به لندن نقل مکان کردند و »اوبراین«  پس از مدتی 
یک رمان با عنوان »دختران روستایی« طی سه هفته نوشت و منتشر کرد. به دنبال آن »دختر تنها« در سال 1۹62 میلادی منتشر شد.این نویسنده 
همچنین مجموعه ای از جوایز از جمله جایزه یک عمر دستاورد »قلم ایرلندی«  را در سال 2001 و »مدال اولیس« را در سال 2006 دریافت کرد. 
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سینما جهانادبیات و کتاب

رابرت داونی جونیور با ایفای نقش شروری به نام دکتر دووم 
در »انتقام جویان: روز قیامت« بازی می کند.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، رابرت داونی جونیور با ایفای 
نقش دکتر دووم در فیلم جدید »انتقام جویان: روز قیامت« به 
دنیای سینمایی مارول بازمی گردد. این فیلم را جو و آنتونی 
روسو در همکاری جدید خود با مارول کارگردانی می کنند. 
این 2 کارگردان برای ساخت 2 فیلم جدید »انتقام جویان: 
روز قیامت« با حضور شخصیت ویکتور فون دووم یا دکتر 
دووم و »انتقام جویان: جنگ های مخفی« انتخاب شده اند.

مهر نوشت:داونی جونیور در مصاحبه های اخیر خود گفته بود 
آماده بازگشت به مارول است و این سخنان وی طرفداران 
را به فکر بازگشت وی در نقش مرد آهنی / تونی استارک 
انداخته بود، اما خبر بازگشت داونی در نقش ویکتور فون دوم 
شرور هم خبر بزرگی برای هواداران این مجموعه فانتزی 
است.استودیو مارول این خبر را در رویداد سالانه کمیک-کان 
سن دیگو اعلام کرد و خود داونی جونیور با لباس دکتر دووم 
روی صحنه حاضر شد و با برداشتن ماسک خود، طرفداران 
را غافل گیر کرد.اولین حضور داونی در نقش تونی استارک 
نابغه سال 200۸ با »مرد آهنی« رخ داد که اولین قسمت 
از دنیای سینمایی به هم پیوسته مارول بود که توسط کوین 
فایگی رییس استودیو مارول طراحی شد. این بازیگر 11 سال 
بعد را در همین نقش از 10 فیلم مارول، از جمله »مرد آهنی 
2«، »مرد آهنی 3«، »هالک شگفت انگیز«، »انتقام جویان«، 
»کاپیتان آمریکا: جنگ داخلی«، »انتقام جویان«، »دوره 
اولتران«، »مردعنکبوتی: بازگشت به خانه«، »انتقام جویان: 
جنگ ابدیت« و »انتقام جویان: پایان بازی« ادامه داد.در 
»پایان بازی« مرگ مرد آهنی رخ داد. فایگی سال پیش 
تاکید کرد علاقه ای ندارد تغییری در این خروج احساسی 
ایجاد کند و گفت: هرگز نمی خواهیم جادوی آن را از بین 
ببریم.رابرت داونی جونیور که اکنون در حال بازگشت به دنیای 
مارول است، پس از کسب اسکار برای »اپنهایمر« گفته بود 
از بازگشت به دنیای مارول ابایی ندارد.وی با خوشحالی تاکید 
کرده بود که این بخشی جدایی ناپذیر از دی ان ای وی است.

این بازیگر برای ایفای نقش لوییس اشتراوس در فیلم 
»اپنهایمر« کریستوفر نولان جایزه اسکار بهترین بازیگر نقش 
مکمل مرد را در ماه مارس از آن خود کرد. وی به تازگی 
بازیگر مینی سریال پارک چان ووک با عنوان »همدرد« برای 
شبکه HBO بود که در آن نقش مامور سیا و چندین نقش 
دیگر را بازی کرد و برای آن نامزدی امی را برای بازیگر نقش 

مکمل در یک سریال محدود کسب کرد.

کتاب »رویارویی فالانژ مقدونی با جنگجوی پارسی« درباره جنگ های اسکندر مقدونی 
با داریوش سوم واپسین شاه هخامنشی است که جزئیات آن با استناد به منابع کلاسیک 

بررسی شده است.
به گزارش ایرنا، کتاب »رویارویی فالانژ مقدونی با جنگجوی پارسی« درباره جنگ های 
اسکندر مقدونی با داریوش سوم واپسین شاه هخامنشی است که جزئیات آن با استناد 
به منابع کلاسیک، به ویژه آثار آریان، پلوتارک و دیودوروس بررسی شده است. یکی 
از نکات مثبت این کتاب ایجاد تردید درباره درستی آمار کشته شدگان و زخمی های 
پارسیان )یا مزدوران و نیروهایی که برای آن ها می جنگیدند( است که بسیار بالا 
دانسته اند، در حالی که این آمار در مورد مقدونیان و یونانیان بسیار اندک است.نویسنده 
کتاب این آمار را منطقی و معقول نمی داند و بر این باور است که باید نوعی تعادل و 

توازن در این زمینه برقرار شود.
البته این کتاب فقط درباره نبردهای گرانیکوس، ایسوس و گوگمل و فرجامِ نا فرجام 
هخامنشیان سخن نمی گوید، بلکه درباره ساماندهی نظامی، سربازان، مزدوران، 
فرماندهان، پیاده نظام و سواره نظام، آرایش جنگی، تجهیزات و ساز و برگ و واحدهای 
نظامی، شیوه های نبرد، راهبردها، تاکتیک ها، و فنون گوناگون و مشق و آموزش نظامی، 
ابزارها و سلاح های جنگی و غیره در ارتش های مقدونی و پارسی در مدارک نوشتاری 

و شواهد باستان شناختی سخن گفته است.
 Macedonian Phalangite این کتاب ترجمه است از اثری با عنوان
Versus Persian Warrior که در سال 201۹ در ۸0 صفحه توسط 

انتشارات اوسپری منتشر شده است.
قسمتی از متن کتاب
سربازگیری و انگیزه

مقدونی
هر یک از شش تاکسیسِ فالانکس در بخش های متفاوت مقدونیه به کار گماشته 
می شدند که این امر به نیروهای هر تاکسیس انسجام می بخشید. هریک با نام منطقه 
یا محل خود خوانده می شدند، مثلًا تاکسیسِ الِیمیوتیس، تاکسیسِ اورسِته و لینسِسته، 
و تاکسیسِ استیمفائیان ها. مقدونیه شهرهای زیادی نداشت و دهقانان آن کشاورزی 
نمی کردند، آن ها معمولاً از گله های خود در نواحی ناهموار کوهستانی نگهداری 
می کردند، به همین دلیل سرسخت بار می آمدند و مانند سایر کشاورزان یونانی در 
جنوب به زمین کشاورزی وابستگی نداشتند. این شرایط به این معنا بود که به کارگیری 
چوپانان مناطق کوهستانی و ایجاد ارتشی تمام وقت از آن ها که زبده تر از نیروهای 
یونانی بودند بسیار آسان تر بود و اسکندر را قادر می ساخت تا نیروهایش را مدت زمان 

طولانی تر در میدان نبرد نگه دارد.
ارتشی که اسکندر با آن به شاهنشاهی هخامنشی یورش برد در واقع از سربازان زبده ای 
تشکیل شده بود که به فلیپ خدمت کرده بودند و در سال 33۸ ق.م در جنگ خایرونیا 
و نیز در لشکرکشی های اسکندر به تراکیه و ایلیریا و علیه تبسی ها در سال های 336 و 
335 ق.م جنگیده بود. بنابراین نیروهای نظامی اسکندر با اطمینان از توانمندی و تدابیر 
و راهبردهای جنگی خود به سمت آسیا حرکت کردند.همزمان با نخستین رویارویی 
مقدونیان با پارسیان در نبرد گرانیکوس و با پیروزی های بعدی – به ویژه در ایسوس و 
گوگمل که با قدرت ارتش پادشاه هخامنشی روبه رو شدند- اعتمادبه نفس آن ها افزایش 
یافت، به گونه ای که روحیۀ همدلی و همکاریِ فالانکس مقدونی بی همتا بود. ارتش از 
همان آغاز حملۀ اسکندر انگیزۀ زیادی داشت و آن ها)به طرز چشمگیری( تا سال 326 
ق.م در صحنه حضور داشتند.سربازان تازه نفس )اپیگونوس ها( از مقدونیه از راه رسیدند، 
اما اسکندر در سال 324 ق.م 30000 سرباز تازه نفس از شهرهای جدیدی که در آسیا 
تصرف کرده بود – همگی مسلح و به شیوۀ مقدونی آموزش دیده بودند – با خود به 
شوش آورد. نیروهای فالانکس از این که جایگزینشان شده بودند خشمگین و عصبانی 
بودند. حدود 20000 سرباز تازه نفس دیگر که این بار پارسی بودند در سال 323 ق.م از 

راه رسیدند. )صفحه 30 و 31(

رابرت داونی جونیور به دنیای 
مارول بازمی گردد

جنگ های اسکندر مقدونی با
 داریوش سوم کتاب شد

3 مشکل اساسی صنعت اسباب بازی 
 سُفره ای پهن است و همه کپی می کنند!

معاون پژوهشی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان به تشریح 3 مشکل 
اساسی صنعت اسباب بازی در کشور پرداخت و ضمن ارائه راهکارهایی برای رفع 
این چالش ها به دولت چهاردهم در عین حال تاکید کرد: اسباب بازی یک صنعت 
دارای زنجیره ارزش است و باید تمام اعضای حاضر در این زنجیره را دید؛ بنابراین 

نباید در یک اتاق در بسته درباره آن تصمیم گیری کنند.
آیدین مهدی زاده در گفت وگوی تفصیلی با ایسنا، با اشاره به اینکه سال 1402 
واکاوی چالش های صعنت اسباب بازی توسط مجلس شورای اسلامی انجام و 
منتشر شد، گفت: به دنبال این موضوع عملا از آذر سال قبل تاکنون مطالعه 
و آسیب شناسی را بر این مطالعه متمرکز کرده ایم. قصد تدوین نظامی جدید 
نداشتیم بلکه سعی کردیم همان مشکلات شناسایی شده را برطرف کنیم. البته 
در خرداد و تیر ماه سال جاری عملا شرایطی مشابه کُما را تجربه کردیم و 

فعالیت ها با شدت گذشته پیش نرفت.
وی با تاکید بر اینکه برخی مشکلات در حوزه اسباب بازی آنقدر بنیادی هستند 
که درصورت مرتفع نشدن نمی توان توقع داشت سایر موارد هم به نتیجه برسند، 
توضیح داد: اگر دولت جدید می خواهد با نگاهی نو برای صنعت اسباب بازی کاری 
انجام دهد در ابتدا باید 3 مشکل بنیادین و زیرساختی را برطرف کند تا به دنبال 

آن سایر مشکلات هم حل شوند.
رئیس سابق دبیرخانه شورای نظارت بر اسباب بازی کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان »خلاء نظام صنفی« را اولین مشکل مهم حوزه اسباب بازی خواند 
و ادامه داد: تولید، طراحی و فعالیت در حوزه اسباب بازی از نظر نظام صنفی و 
فرهنگی، ساختار اجرایی محسوب نمی شود. برخی فعالان حوزه اسباب بازی اصلا 
جواز کسب ندارند که بتوانند با آن وام بگیرند، حمایت شوند،  شکایتی ثبت کنند 
و ... . اگر دولت چهاردهم بخواهد کاری در صنعت اسباب بازی انجام دهد گام 
اول تشکیل نظام صنفی است. تکلیف فعالان این حوزه باید در یک ردَه شغلی 
مشخص شود. به عنوان مثال مقرر شده است اتاق های فرار یا اتاق های بازی 
که به اقتصاد بازی متصل هستند زیر نظر بنیاد ملی بازی های رایانه ای فعالیت 
کنند، اما چون این ها هویت ندارند به دنبال آن جایگاهی برای حمایت هم ندارند.

داشتن متولی نامربوط بهتر از بی متولی بودن!
یا  فرار  اتاق های  شد،  مقرر  اردیبهشت ماه  در  وقتی  دیگر  از سوی  افزود:  وی 
اتاق های بازی زیر نظر بنیاد ملی بازی های رایانه ای باشند، نکاتی در این زمینه 
داشتیم که ماهیت آنها ربطی به بنیاد ملی بازی های رایانه ای ندارد، اما کسی 

شنوا نبود و ما هم گفتیم باز بهتر از این است که متولی نداشته باشند.
بدون جواز کسب خبری از نظارت نیست!

مهدی زاده با اشاره به اینکه برای برطرف شدن چالش »خلاء نظام صنفی« 
تاکنون مجوزهای مختلفی از شورای اصناف، وزارت صمت و ... اخذ شده است، 
اظهار کرد: جزء اصول اولیه کار شورای نظارت بر اسباب بازی این است که تا قبل 
از اینکه فعالان این حوزه صاحب صنف شوند کار دیگری انجام ندهد. درواقع باید 
اول به عنوان یک شغل مستقل آنها را حساب کنیم تا اگر روزی هم تخلف 
کردند، بتوان جواز کسب را باطل کرد. ما که نمی توانیم برویم داخل خانه مردم 
که آن را به کارگاه تولید اسباب بازی تبدیل کرده اند و بگوییم، آمدیم نظارت کنیم! 
باید جواز بدهیم که جای عمومی برای فعالیت وجود داشته باشد که بتوانیم 

نظارت دقیق کنیم.
شرط جلوگیری از تصمیم گیری های سلیقه ای 

معاون پژوهشی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان همچنین »خلاء نظام 
پژوهشی« را دومین مشکل حوزه اسباب بازی معرفی کرد و ادامه داد: تا زمانی که 
مرجع مشخصی برای صدور آمار و اطلاعات در صنعت اسباب بازی وجود نداشته 
باشد، تمام تصمیم ها سلیقه ای هستند. درخواست ما این بود تا سایر دوستان 
دخیل در این صنعت به آمارهای شورای نظارت بر اسباب بازی اعتنا کنند، اما 
برخی آمارهای ما را زیرسوال بردند.برای توسعه صادرات باید به مالکیت معنوی 
پایبند باشیم و این موضوع زمانی واقعی می شود که برای تولیدکننده محرز شود 
اگر کپی برداری کند ضرر می کند. نمی توان گفت سفره ای پهن است و همه دارند 

کپی می کنند، خب چه اشکالی دارد؟!
وی تاکید کرد: دولت باید در حوزه نظام آماری و مدیریت دانش، مرکزی را معین 

کند و بگوید که کارها و تصمیمات باید بر اساس همان آمار دنبال شوند. اگر 
عددهای مربوط به صنعت اسباب بازی مرجع واحد نداشته باشند،  تصمیمات 
بالادستی هم تحت تاثیر قرار می گیرد. باید بدانیم حجم بازار چقدر است،  چقدر 
واردات داریم، چقدر صادرات داریم و... در غیر این صورت باید توانمند شدن این 

حوزه را فراموش کنیم.
مهدی زاده با اشاره به اینکه تصمیمات باید مبتنی بر یک نظام آماری واحد صورت 
گیرد، ادامه داد: در غیر این صورت تمام تصمیم گیری ها سلیقه ای خواهد بود. 
باید یکی از نهادهایی مانند وزارت صمت، گمرک، وزارت اقتصاد و دارایی و... را 
به عنوان مرجع درنظر بگیریم که آمارهای مربوط به صنعت اسباب بازی از آنجا 

استخراج شود و تصمیمات هم بر آن اساس اتخاذ شود.
کسی آمار قاچاق اسباب بازی را جدی نمی گیرد

رئیس سابق دبیرخانه شورای نظارت بر اسباب بازی کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان با اشاره به وجود قاچاق اسباب بازی،  گفت: البته اینکه میزان آن چقدر 
است و چه اندازه به صنعت داخل آسیب وارد کرده است را نمی دانیم. در واقع 
یکسری آمار از سوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز درباره اسباب بازی اعلام 
می شود که نه شورای عالی انقلاب فرهنگی، نه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و ... آن را قبول ندارند! بر همین اساس همتی هم برای رفع این چالش شکل 
نمی گیرد.وی افزود: قاچاق اسباب بازی به ویژه در مواردی که ما ضعف تولید هم 
داریم بسیار بیشتر است؛ مثلا درمورد بازی های الکترونیک و یا کنسول ها و 
جریان تکنولوژی های جدید، حجم بیشتری از قاچاق را شاهد هستیم.برای 

تولید علم در حوزه اسباب بازی جنگیدیم!
معاون پژوهشی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان با اشاره به طراحی 
رشته داشگاهی »طراحی اسباب بازی« در مقطع کارشناسی ارشد، بیان کرد: برای 
این کار هم چندین سال جنگیدیم. مشکل ما تامین نیرو برای بازار کار نیست 
بلکه نیاز به کسانی داریم که بتوانند کار علمی تر بر مبنای پایان نامه و رساله در 
حوزه اسباب بازی انجام دهند. ایجاد این رشته به دانشگاه ها ابلاغ شده است، اما 
متاسفانه هنوز اتفاق چشمگیری رخ نداده است و بیم آن می رود که به دفترچه 
انتخاب رشته امسال هم نرسد. در این زمینه وزارت علوم باید همت کند تا در 
حوزه مدیریت دانش، چه تربیت نیروی مختصص و چه طراحی ساختار نظام 

آماری دقیق توجه ویژه داشته باشد.
چند سال دیگر افسوس می خوریم، اگر...

مهدی زاده با تاکید بر اینکه صنعت اسباب بازی جزئی از صنایع خلاق فرهنگی 
هستند،  اظهار کرد: صنعت اسباب بازی را می توان گُلِ صنایع خلاق فرهنگی 
دانست چراکه سطح تکنولوژی بالایی لازم ندارد،  بازدهی آن سریع است، حجم 
اساسا  اما   . و...  بازار منطقه خواهان محصولات هستند  دارد،   فراونی  اشتغال 
تولیدکننده اسباب بازی جدی نداریم و به همین دلیل چند سال بعد ممکن است 
افسوس بخوریم و پشیمان باشیم که چرا از این فرصت استفاده نکردیم تا قطب 

تولید اسباب بازی در غرب آسیا باشیم.
آمارهای گمرک فقط برای اسباب بازی غلط است؟!

وی با بیان اینکه در زمینه زیرساخت های صادراتی هم مشکلاتی وجود دارد، 
بیان کرد: بر اساس آمار سازمان گمرک در سال 1402 حدود 30 میلیون دلار 

صادرات اسباب بازی داشتیم. طبق همین آماری که گمرک ارائه کرده است، 
عدد صادرات اسباب بازی بیش از واردات رسمی است و این موضوع نشان دهنده 
پتانسیل بالای این حوزه است. اصلا کدام صنعت را داریم که میزان صادرات آن 
بیش از وارداتش باشد؟ اینکه میزان اسباب بازی قاچاق در بازار زیاد است حاصل 
کم لطفی هاست. اما عده ای که آمار گمرک درباره اسباب بازی را غلط می دانند، 
درباره آمار اعلامی از سایر کالاها هم غلط می دانند؟ خب اگر چیزی درست نیست 

باید کلا درست نباشد!
غفلت از پتانسیل بالای صادرات اسباب بازی

معاون پژوهشی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان ادامه داد: مجموعه 
سازمان توسعه تجارت ایران، شتاب دهنده ای دارد که یکسری اقدامات مشخص 
در صنایع مختلف انجام داده است، اما این ساختار هرگز روی صنعت اسباب بازی 
به کار گرفته نشده است درصورتی که صنعت اسباب بازی نشان داده است که 
پتانسیل صادراتی بالایی دارد. صنعت اسباب بازی ایران برای اتصال به بازارهای 
جهانی نیاز به اصلاح زیرساخت دارد که در این زمینه باید استانداردهای لازم را 

کسب کند.
مهدی زاده با تاکید بر اینکه برای توسعه تجارت اسباب بازی پایبندی به اصول 
مالکیت معنوی امری مهم است، بیان کرد: الزام دوم برای اصلاح زیرساخت های 
صادراتی موضوع مهم حقوق مالکیت معنوی است.یکسری آمار از سوی ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز درباره اسباب بازی اعلام می شود که نه شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، نه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و ... آن را قبول ندارند!وی 
افزود: در این زمینه الزام سوم نیز حضور در بازارهای جهانی و گردش مالی در این 
زمینه است که تولیدکننده نسبت به بازگشت پولش استرس نداشته باشد. از سوی 
دیگر گاهی اصلاح زیرساخت ها در گرو اقدامات خیلی کوچک و پراکنده است که 

در نهایت می تواند در هدفی بلندمدت کمک کننده باشد.
اگر  کرد:  تاکید  نوجوانان  و  کودکان  فکری  پرورش  کانون  پژوهشی  معاون 
بتوان در دولت جدید به صنایع خلاق فرهنگی همچون اسباب بازی نگاه ویژه 
سیستماتیک شامل اصلاح استاندارد، برطرف شدن مشکلات مالکیت فکری 
و معنوی، ارائه تسهیلات لازم برای حضور در بازارهای جهانی و... ایجاد کرد، 
مشکلات این بخش برطرف خواهد شد. اگر سه مشکلی که ذکر کردم برطرف 
شود ظرف 2 سال آینده جهش بسیار بزرگی در صنایع خلاق فرهنگی و صنعت 

اسباب بازی شاهد خواهیم بود.
با صادرات نفت و گاز کسی فرهنگ ایرانی را نمی شناسد

وی با تاکید بر اینکه راه انتقال فرهنگ و تمدن ایران به سایر نقاط جهان صنایع 
خلاق فرهنگی هستند، تصریح کرد: بنابراین نیاز به حمایت دارند؛ نمی توان با 
صادرات نفت و گاز به جهانیان نشان داد که فرهنگ ایران چه ویژگی هایی دارد. 
بعد ما به چه چیزی اکتفا کرده ایم؟ نمایشگاه اسباب بازی راه می اندازیم که بازدید 

کننده آنچنانی ندارد و غرفه داران از غرفه های یکدیگر بازدید می کنند!
سُفره ای پهن است و همه کپی می کنند!

وی درباره عدم پایبندی به حقوق مالکیت معنوی در زمینه تولید اسباب بازی، 
گفت: مالکیت معنوی زمانی واقعی می شود که برای تولیدکننده محرز شود اگر 
کپی برداری کند ضرر می کند. نمی توان گفت سفره ای پهن است و همه دارند 
کپی می کنند، خب چه اشکالی دارد؟ به جز موضوعات قانونی باید این فرهنگ 
هم شکل بگیرد که کپی کردن کار غلطی است. اما مشکل ما از این هم بالاتر 
است زیرا کسی که کپی کرده چون جواز ندارد اصلا صنف محسوب نمی شود 
که بخواهیم از او شکایت کنیم. اما وقتی وارد بازار جهانی می شویم دیگر این 

چیزها شوخی بردار نیست.
تصمیم گیری در اتاق در بسته فایده ای ندارد

رئیس سابق دبیرخانه شورای نظارت بر اسباب بازی کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان درباره سرانجام تدوین سند ملی اسباب بازی، گفت: این اسناد که وحی 
منزل نیستند که تنها یکبار نوشته شوند و برای سالیان متمادی بدون تغییر مورد 
استفاده قرار گیرند. این اسناد نیاز به بازنگری دارند. اینکه سند تبدیل به برنامه 

شود بهتر است زیرا بدون تاریخ انقضا به شکل مستمر اجرایی می شود.



 

 انتخابات هیات رییسه جدید سال چهارم شورای اسلامی رشت در دور ششم با حضور هر 11 عضو شورای این شهر برگزار شد.
به گزارش خبرنگار مهر، جلسه انتخاب هیأت رئیسه جدید شورای اسلامی شهر رشت صبح یکشنبه در ساختمان جلسات شورا برگزار شد و در آن جلسه با رأی تمامی اعضای شورا، محمد حسین واثق کارگرنیا برای چهارمین سال متوالی به عنوان رئیس شورای شهر رشت انتخاب شد.

محمد حسین واثق کارگرنیا طی سه سال اخیر ریاست شورای شهر رشت را بر عهده داشت و در جلسه امروز شورا نیز با یازده رأی قاطع برای چهارمین سال متوالی به عنوان رئیس شورای شهر رشت انتخاب شد.
همچنین هادی رمضانی عضو شورای شهر رشت نیز با یازده رأی موافق به عنوان نایب رئیس شورای رشت در چهارمین سال فعالیت شورا انتخاب شد.

مجید عزیزی یکی دیگر از اعضای شورای رشت نیز با موافقت تمامی اعضای شورا به عنوان خزانه دار شورای رشت انتخاب شد.حسن کریمی کرنق و نادر حسینی نیز به ترتیب به عنوان منشی اول و منشی دوم شورای رشت انتخاب شدند.محسن سماکچی نیز با یازده رأی موافق 
به عنوان سخنگوی شورای اسلامی شهر رشت انتخاب شد.
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هیأت رییسه جدید شورای شهر رشت انتخاب شدند4

خبر خبر

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گیلان 
گفت: حدود ۷0 هزار نفر در استان طی 
یک سال اخیر از آموزش های مهارتی در 
مراکز دولتی و خصوصی بهره مند شدند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، کاظم پورنصیری  
به مناسبت هفته ملی مهارت در نشست 
کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  خبری 

طی یکسال اخیر)از مرداد پارسال تا مرداد امسال( از این تعداد حدود 34 هزار نفر 
در مراکز دولتی و 36 هزار نفردر بخش خصوصی آموزش های فنی و حرفه ای 

را فرا گرفتند.
وی با بیان اینکه در یک سال اخیر در مجموع حدود 16 میلیون نفرساعت 
آموزش های مهارتی در بخش دولتی و خصوصی ارائه شد، اضافه کرد: 6 میلیون 
نفر ساعت آموزش های مهارتی در بخش دولتی و 10 میلیون نفر ساعت در 

بخش خصوصی ارائه شده است.
پورنصیری با اشاره به ارائه آموزش های مهارتی به 1۸ گروه هدف آموزشی در 
گیلان بیان کرد: دانش آموزان، دانشجویان، دانش آموختگان، زندانیان، کودکان 
کار، معتادان بهبود یافته، زنان سرپرست خانوار، آسیب  دیدگان اجتماعی، ساکنان 
مناطق روستایی و شاغلان گروه های اقتصادی از گروه های هدف آموزشی در 

استان هستند.
وی اظهار کرد: تعهد ارائه آموزش های مهارتی اداره کل فنی و حرفه ای در گیلان 
در سال جاری 100 هزار نفر است که در چهار ماه نخست امسال 25 هزار نفر 

آموزش دیدند و با برنامه ریزی این تعهد محقق خواهد شد.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گیلان بیان کرد: 20 مرکز آموزشی دولتی و 2 
هزار و 600 آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در صنعت، کشاورزی، فرهنگ، هنر 

و خدمات فعال است.
وی در ادامه با بیان اینکه توسعه آموزش های اشتغال پذیر از جمله برنامه های 
پذیر؛  اشتغال  آموزش های  اضافه کرد:  فنی و حرفه ای است  آموزش  تحولی 
آموزش مورد نیاز بازار و سفارش محور بوده که بر این اساس سامانه جست 
و جوی شغل راه اندازی شده  و بستری برای کارفرما، کارآموز و مهارت دیدگان 

است.
پورنصیری فعالیت مراکز جوارکارگاهی و گسترش مراکز محیط واقعی کار را 
از دیگر اقدامات آموزش فنی و حرفه ای در گیلان نام برد و ادامه داد: در یک 
سال گذشته به 1۷ دانشگاه مجوز راه اندازی مراکز مشاوره شغلی و مدیریت 

مهارت آموزی ارائه شده است.
وی با اشاره به نامگذاری سال با عنوان »جهش تولید با مشارکت مردم« و با 
بیان اینکه عناصر کلیدی در بخش تولید نیروی کار ماهر و افراد توانمند هستند 
افزود: تربیت نیروی انسانی بازار کار با توانایی لازم ماموریت بزرگ سازمان فنی 
و حرفه ای است بنابراین این سازمان با انجام ماموریت خود می تواند در تحقق 

شعار سال نقش آفرین باشد.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گیلان بیان کرد: هفته ملی مهارت فرصتی 
برای ترویج فرهنگ مهارت آموزی، توسعه و گسترش گفتمان مهارت آموزی 

و مهارت افزایی است.
وی افزود: تجلیل از برگزیدگان جشنواره ملی مهارت، افتتاح مراکز جوار کارگاهی 
و محیط واقعی کار، برگزاری مسابقه آزاد مهارتی در رشته های تحت شبکه 
رایانه و عکاسی، تجلیل از فعالان بخش خصوصی، افتتاح مرکز مهارت آموزی 

کارکنان نظام وظیفه و وبینارهای خانه های خلاق اعم این برنامه هاست.
6 تا 12 مردادماه هفته ملی مهارت نام گرفته است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان، 1۷۸ هزار و 500 
هزار از شالیزارهای استان را در فاز خوشه دهی دانست و 
عنوان کرد: در دو درصد این اراضی معادل 35۷0 هکتار 

گزارش ورس با وسعت های مختلف داشتیم.
صالح محمدی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به آخرین 
از  وضعیت شالیزارهای استان گیلان، اظهار کرد: بیش 
۷5 درصد شالیزارهای استان به مرحله خوشه دهی رسیده 

و 10 درصد نیز در فاز رسیدگی و برداشت قرار دارد.
بارش  اینکه طی 24 ساعت گذشته شاهد  بیان  با  وی 
شدید باران در سطح استان بودیم، افزود: اوج بارش ها 
امشب و فرداست و شاهد بیشترین بارش در غرب استان 
به ویژه آستارا بودیم؛ البته این شرایط برای زراعت برنج 
جهت  خورشید  نور  نیازمند  زمان  این  در  شدت  به  که 
و  ورس  جمله  از  مشکلاتی  است،  رشد  فرایند  تکمیل 

خوابیدگی را ایجاد می کند.
به  اشاره  با  گیلان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
بارش  کرد:  تصریح  بلاست،  قارچی  بیماری  بروز  خطر 
برداشت،  های  هزینه  افزایش  بر  علاوه  تابستانه  های 

فیزیولوژی رشد برنج را کندتر می کند.
محمدی 1۷۸ هزار و 500 هزار از شالیزارهای استان را 
در فاز خوشه دهی دانست و عنوان کرد: در دو درصد این 
اراضی معادل 35۷0 هکتار گزارش ورس با وسعت های 

مختلف داشتیم.
مرحله  در  نیز  را  اراضی  از  هکتار  و ۹00  هزار  وی 11 
برداشت دانست و گفت: 5۹6 هکتار از این اراضی دچار 
ورس شده، اما جای نگرانی نیست، زیرا در این مرحله 

فقط با افزایش هزینه های برداشت مواجه هستیم.
و  تالش  آستارا،  گیلان،  سازمان جهاد کشاورزی  رئیس 
دارای  را  استان  شرق  در  املش  و  غرب  در  رضوانشهر 
بیشترین گزارش ورس دانست و خاطرنشان کرد: مزارع 
جهاد  سازمان  های  توصیه  اساس  بر  که  کشاورزانی 
کشاورزی عمل کردند و کودهای پتاسه و سولفاته را به 

کار بردند، مقاومت بیشتری داشتند.
وی ادامه داد: مزارعی که در ابتدای خوشه دهی هستند، 
در  را  بلاست  قارچی  بیماری  با  شیمیایی  مبارزه  حتما 
و  کنترل  بیماری  این  اگر  زیرا  دهند،  قرار  کار  دستور 
مدیریت نشوند، 25 تا 30 درصد کاهش عملکرد و کیفیت 

برنج را رقم می زند.
محمدی شرایط حاکم آب و هوایی را شامل رطوبت و 
ابرناکی و بارندگی و دمای بالا دانست که مستعد توسعه 
ارقام محلی است و  به ویژه در  بیماری قارچی بلاست 
ادامه داد: این قارچ چه در مرحله برگ و چه در مرحله 
خوشه با قطع رابطه غذایی گیاه از ریشه به خوشه، موجب 

خشک شدن آن می شود.
از سلامت  اطمینان  برای  کشاورزان  اینکه  بیان  با  وی 
قارچ کش  مرحله  از یک  حتما  و حفظ عملکرد  مزرعه 
استفاده کنند، یادآور شد: استفاده از سموم قارچ کش با 
هماهنگی مدیریت های جهاد کشاورزی و کلینیک های 

گیاه پزشکی باشد.
با  هماهنگی  از  گیلان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
شالیکوبی های استان در مرحله برداشت محصول خبر 
داد و تاکید کرد: شالیکوبی های استان شلتوک های با 
رطوبت بالا را دریافت و خشک خواهند کرد تا کشاورزان 

متحمل خسارت بیشتر نشوند.

70 هزار نفر در گیلان از آموزش های مهارتی 
برخوردار شدند

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان:
3570 هکتار از شالیزارهای 

گیلان دچار ورس شد
رشت-معین:به دنبال بازدید سرزده فرماندار و معاون عمرانی و رئیس اداره برق 
شهرستان آستانه اشرفیه از شعبه تامین اجتماعی ، با تقدیم هدایایی به رئیس و 
کارکنان این مجموعه از رویکرد اتخاذی به منظور مدیریت مصرف برق و کاهش 

انرژی مصرفی تجلیل به عمل آمد.
تامین  کل  اداره  فرهنگی  امور  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  معین  گزارش  به 
اجتماعی استان گیلان ، مهندس آرنگ فرماندار شهرستان آستانه اشرفیه به 
اتفاق مهندس فروحی معاون عمرانی فرمانداری و مهندس حسین زاده رئیس 
اداره برق شهرستان ، در راستای نظارت و کنترل میدانی نحوه مصرف انرژی در 
ادارات به صورت سرزده از تامین اجتماعی این شهرستان بازدید و با ابراز رضایت 
و خشنودی از تدابیر به عمل آمده و مشارکت تمامی کارکنان در این مهم ، از 
اقدامات صورت گرفته به منظور کاهش مصرف انرژی و مدیریت برق مصرفی 

قدردانی نمود . 
تحلیل  با   ، مدیریت مصرف  اهمیت ضرورت  بر  تاکید  بازدید ضمن  این  در 
استراتژیک بودن مقوله انرژی در عرصه جهانی و به ویژه شرایط اقلیمی کشور و 

وضعیت گرما در فصل تابستان ، فرهنگ سازی برای مصرف بهینه و درست و 
همراهی و همدلی تمامی شهروندان و همچنین دستگاهها و ادارات برای تداوم و 
پایداری شبکه برق جهت جلوگیری از قطع و تاثیرگذاری در بسیاری از امور جاری 

زندگی و گردش چرخهای اقتصادی مورد نقد و بررسی قرار گرفت . 
فرماندار شهرستان آستانه اشرفیه در این بازدید سرزنده با اشاره به اینکه رصد 

نامحسوس از ادارات و همچنین گزارش های اداره برق در مورد نحوه و میزان 
مصرف و کارکردها به صورت دائم در حال انجام می باشد اظهار داشت بر این 
اساس تامین اجتماعی شهرستان از روند کاهشی خوبی برخوردار بوده و حضور و 
مشاهدات ما در محل و رویت مصادیق واقعی و عملی بابت اجرای خوب مدیریت 

انجام شده نیز موید این امر می باشد . 
مهندس آرنگ مشارکت تمامی کارکنان در طبقات و واحدهای مختلف برای 
نقش آفرینی در صرفه جوئی و مدیریت مصرف را ناشی از نگاه و اندیشه عمیق 
کارکنان تامین اجتماعی به منافع همگانی و ملی کشور و هماهنگی ها و برنامه 

ریزی خوب توسط ریاست شعبه دانسته و از این همدلی قدردانی نمود .  
ارائه  با  بازدید  این  در  نیز  اشرفیه  آستانه  اجتماعی  تامین  رئیس  پردل  صادق 
گزارشی از برنامه ها و تمهیدات اتخاذ شده در خصوص زمانبندی استفاده از 
واحدها  اضافی  نمودن چراغهای  ، خاموش  کار  در محیط  وسایل سرمایشی 
و راهروها ، هزینه های صورت گرفته در سیستم تاسیسات ساختمان جهت 

جلوگیری از هدررفت انرژی و – را تشریح نمود .

سند  ثبت  اینکه  بیان  با  گیلان  صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
شرکت ها و صنایع به توسعه و پیشرفت و رونق اقتصادی می انجامد گفت: 
ما علاوه بر ایجاد زیرساخت ها و زمینه های لازم برای استقرار واحدهای 
برای سرمایه  امنیت مالکیتی  اقتصادی و  امنیت  ایجاد  به دنبال  تولیدی 

گذاران صنعتی هستیم.
به گزارش حماسه سازان گیل ، مهدی محبوبی در گفت وگویی با اشاره 
اراضی  گفت:  گیلان  استان  در  صنعتی  ناحیه  و  شهرک   33 وجود  به 
توجه  با  که  است  هکتار  این شهرک ها 1۷۸۸  در سطح  موجود  صنعتی 
به محدودیت های طبیعی، اقلیمی و استراتژیکی و کمبود اراضی صنعتی، 
کشور  هشتم  و  بیست  رتبه  در  گیلان  اختیار  در  صنعتی  اراضی  نظر  از 

قرار دارد.
وی در توضیح این مطلب بیان داشت: میانگین اراضی صنعتی در کشور 
5 هزار هکتار است که برخی استان ها دارای ۷ الی 10 هزار هکتار اراضی 
بودن  دارا  با  گیلان  استان  موجود؛  به شرایط  توجه  با  و  صنعتی هستند 
1۷۸۸ هکتار اراضی صنعتی موجود در شهرک ها و نواحی صنعتی واجد 

یک سوم میانگین اراضی صنعتی کشوری است.
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان در ادامه با بیان حمایت های 
این شرکت از سرمایه گذاران صنعتی گفت: ما به دنبال ایجاد زمینه ها و 
زیرساخت های لازم برای استقرار واحدهای صنعتی مقوله هستیم تا امنیت 

اقتصادی و مالکیتی را برای سرمایه گذاران صنعتی ایجاد کنیم.
از  با هماهنگی و همکاری های شایسته ای که  راستا  این  در  افزود:  وی 
سوی دکتر حسن بابایی معاون قوه قضاییه و رییس ثبت اسناد و املاک 
کشور و همچنین دکتر مقیمی معاون وزیر صمت و رئیس سازمان صنایع 
و  گیلان  استاندار  حمایت های  با  و  کشور  شهرکهای صنعتی  و  کوچک 
دادگستری  کل  رئیس  نیارکی  صادقی  حجت الاسلام  ارزنده  حمایت 
گیلان، ناصری آذر مدیرکل ثبت اسناد و املاک گیلان و محمدیان معاون 
امور هماهنگی اقتصادی استانداری گیلان صورت پذیرفت؛ تفاهم نامه ای 
منعقد شد تا بتوانیم استعلامات لازم را از شبکه بانکی کشور اخذ کنیم 
تا زمینه های لازم برای صدور سندهای تفکیکی و سندهای تک برگی 

ایجاد شود.
و  پیشرفت  و  توسعه  به  ثبت سند شرکت ها و صنایع  اینکه  بیان  با  وی 
در سطح  پیگیری ها  رو  این  از  کرد:  تصریح  می انجامد،  اقتصادی  رونق 
کلان صورت پذیرفت و در خصوص تمام واحدها استعلام و بلامانع بودن 
آن ها دنبال و در نهایت موفق شدیم بخش اعظمی از کار را پیش ببریم 
به نحوی که تثبیت مالکیت در 524 قطعه صنعتی با مجموع 346 هکتار 
از اراضی شهرک صنعتی سفیدرود رشت انجام پذیرفت و توانستیم برای 

آن ها سند تک برگی بگیریم.
محبوبی همچنین از تثبیت مالکیت و صدور سند در ۷6 قطعه به مساحت 
کلی 50 هکتار در شهرک صنعتی نالکیاشر شهرستان لنگرود خبر داد و 
گفت: البته سال گذشته هم موفق به اخذ سند تفکیکی برای 30 هکتار از 

شهرک صنعتی خمیران بندرانزلی شدیم.
ارگان های  همه  همکاری  طی  که  خوبی  شرایط  با  کرد:  تصریح  وی 
اثرگذار صورت گرفته است باید بگویم که شاهد اتفاق ارزشمندی هستیم 
چون سرمایه گذار در بدو ورود با امنیت خاطر و امنیت اقتصادی به امر 
سرمایه گذاری، تولید و اشتغال خواهد پرداخت و دغدغه ای از بابت سند 

ملکی ثبتی و اخذ تسهیلات در آینده نخواهد داشت.
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی در ادامه تصریح کرد: البته واگذاری 
اشتغال  و  تولید  تحقق  از  پس  گذاران  سرمایه  به  برگی  تک  سندهای 
صورت می گیرد به طوری که این اسناد فقط به صنعتگران واقعی واگذار 

می شود نه به سوداگران و سودجویان صنعت.
محبوبی با بیان اینکه این روند بصورت مستمر در گیلان در حال پیگیری 
است گفت: از مجموع 1۷۸۸ هکتار اراضی موجود در سطح شهرک ها و 
با پرداخت کلیه هزینه های ثبتی از سوی شرکت  نواحی صنعتی گیلان 
شهرکهای صنعتی گیلان تاکنون برای 15۷4 هکتار سند ثبتی تک برگی 
اخذ کرده ایم و فرایند اخذ سند تفکیکی 1144 هکتار از این اراضی هم 

صورت گرفته است.
پیگیری ها در سطح  این  انجام  از مهم ترین دلایل  وی در توضیح یکی 
واگذاری  گفت:  برگی  تک  مالکیت  سند  برای صدور  و کشوری  استانی 
حقوق  واگذاری  بصورت  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  در  مستقر  اراضی 
که  صورتی  در  و  است  دار  منگوله  قرارداد  دفترچه  قالب  در  و  انتفاعی 
سرمایه گذاران به تعهدات خودشان پایبند باشند حقوق انتفاع ملک تبدیل 

به سند مالکیت می شود.
محبوبی خاطر نشان کرد: یکی از آسیب های موجود نحوه ارزش گذاری 
بانک ها برای این دفترچه های قرارداد بود به نحوی که برخی از بانک ها 
و  تضامین  اخذ  برای  صنعتی،  واحدهای  به  تسهیلات  اعطای  زمان  در 
شده  کارشناسی  ارزش  سوم  یک  با  را  طرح  اجرای  محل  رهنی،  سند 
اینرو سرمایه گذاران برای تأمین سندهای ترهینی خود  از  می پذیرفتند، 
نزد بانک مجبور به تهیه و ترهین سندهای ملکی دیگر می شدند و قطعا 

در این مسیر با مشکلات عدیده ای مواجه می شدند.
و  اتفاق  این  با  افزود:  گیلان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
از  تسهیلات  اخذ  و  مرتفع شده  این مشکل  برگی  صدور سندهای تک 
گرفتار  گذاران  سرمایه  دیگر  و  می شود  قبل  از  راحت تر  بسیار  بانک ها 
تهیه سایر وثیقه های بانکی نمی شوند مگر اینکه میزان تسهیلات مورد 

درخواست شان بیشتر از ارزش محل اجرای طرح آن ها باشد

جلسه بررسی مشکلات روستاهای شهرستان لنگرود با حضور  مهندس حامد 
دائمی مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان، دکتر محمد رضا 
در  شهرستان  مردم  نماینده  لاهوتی  مهرداد  دکتر  لنگرود،  فرماندار  جلالی 
مجلس شورای اسلامی، مهندس جابر تقوا مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 

شهرستان لنگرود و معاونین فرماندار در فرمانداری لنگرود برگزار گردید.
در این جلسه مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان ضمن ارائه 
گزارش مختصری از فعالیتها و اقدامات انجام شده، در خصوص طرح نهضت 
ملی مسکن برنامه های پیش روی بنیاد مسکن در این شهرستان را تشریح 

نمود.
 و با اشاره به اهداف در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت:در صورت افزایش 
و تامین اعتبار لازم قدمهای موثری در زمینه اجرای طرح هادی در روستاهای 
اجرای  داشت چون  برخواهیم  مناسب  زمانبندی  و  برنامه ریزی  با  شهرستان  

روستاها  آبادانی  و  عمران  توسعه،  برای  مهم  گامی  روستاها  در  هادی  طرح 
و جلوگیری از مهاجرت روستاییان می باشد که با اجرای صحیح آن ، سیمای 
روستا تغییر می یابد که این نیز به نوبه خود سبب رضایت عمومی مردم می شود.

بنیاد مسکن در  از عملکرد جهادی  این دیدار  لنگرود در   فرماندار شهرستان 
و  روستاییان  به  مالکیت  سند  اعطای  روستایی،  مساکن  سازی  مقاوم  زمینه 
ابراز  شهرستان  روستاهای  معابر  آسفالت  همچنین  روستایی  معابر  بهسازی 

رضایت نمود.
دکتر جلالی به برخی مشکلات روستاهای این شهرستان اشاره کرد و گفت: 
با جلب مشارکت مردمی  در عمران روستاها و ایجاد زمینه های مناسب توسعه 
ای، ایمن سازی سکونتگاهها و مقاوم سازی مسکن و تعامل ویژه با دستگاه 
های مرتبط می توان خدمات بیشتر و بهتر به روستائیان ارائه داد و پس از این 

نیز ما تلاش خواهیم کرد 

مشکلات  رفع  و  اهداف  پیشبرد  برای  انقلابی  نهاد  این  با  بیشتری  تعامل   
محرومین جامعه داشته باشیم.

اسلامی  گفت: همواره  در مجلس شورای  مردم شهرستان  نماینده  ادامه  در 

راستای  در  همگی  آنان  پیشنهادی  های  طرح  و  مجلس  نمایندگان  دغدغه 
برطرف شدن مشکلات اقتصادی و معیشتی مردم است و به لطف پروردگار 
برای بررسی موضوعات اقتصادی، حوزه نظارتی مجلس بسیار فعال شده است 

که این نوع نظارت تا رسیدن به نتیجه دلچسب ادامه دارد.
و  وظایف  پیرو  نیز  گیلان  اسلامی  انقلاب  بنیاد مسکن  افزود:  دکتر لاهوتی 
رسالتی هایی که به دوش می کشد همواره نمره قبولی گرفته است و اینکه 
امروز ساکنین روستاها از نقش بنیاد مسکن ابراز رضایت می کند یعنی اینکه 

همواره در مسیر قانون و خدمت عمل کرده است.
شهرستان  روستاهای  در  عمرانی  پروژه های  اجرای  وضعیت  جلسه   این  در 
و  تعامل  و  شد   بررسی  خصوص  این  در  لازم  اعتبارهای  میزان  لنگرود،  
مطرح  موارد  دیگر  از  نهاد  این  با  اجرایی  دستگاه های  سایر  بیشتر  همکاری 

شده در این دیدار بود

***
هیات موضوع قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي 

برابر راي شماره 14026031۸02200۸022  مورخ 1402/12/1     هیات اول  /دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
حوزه ثبت  ملک   ماسال  تصرفات مالکانه بلامعارض   متقاضي  آقاي / خانم  سیده نسیبه 
صفوی میرمحله   فرزند  سید سیف الدین       به  شماره شناسنامه 6 صادره  از  در شش دانگ 
یک قطعه زمین  محصور     به مساحت 64۹/45     متر مربع مشتمل بر  یک باب خانه و 
محوطه  به مساحت ۸3/20 متر مربع   پلاک فرعی  1225  از اصلی  10    مفروز  و مجزي  
شده از  پلاک 21    فرعي  از 10   اصلي     بخش 26 گیلان، واقع در  وشمه سرا    خریداري  
از   مالک رسمي  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایي تقدیم  نمایند بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشارنوبت اول:5/۹/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/5/24
مهدي معین زاده -رئیس اداره ثبت  اسناد و املاک ماسال-  از طرف  صائمه  امجدي

 م- الف:2۹5۸  -۹15
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸004003۹۷۸   مورخه  1403/4/3   موضوع قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات    

محمد ولی   زیوری رشید    فرزند   اسد مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک قطعه  زمین مشتمل  با اعیان احداثي      بمساحت  302/۷1     مترمربع  به 
شماره  پلاک فرعي 320  مجزي از پلاک  12  فرعي   از اصلي 1۸    واقع  در  کیاباد    بخش  
1۸ گیلان   از مالکیت      سید حسین تیموری سندسی   و غیرو  به آدرس  شهرستان رودبار 

-    کیاباد      -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت 

به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  
به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر 

خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري  م- الف : ۷۹۸
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸004003346   مورخه  1403/3/20   موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  

تصرفات    روح اله  امیدی  فتحکوهی    فرزند   امید علی  مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک قطعه  زمین مشتمل بر اعیان احداثي      بمساحت  14۸۷    مترمربع  به 
شماره  پلاک فرعي ۸0۷  مجزي از پلاک  ۹0  فرعي   از اصلي 46    واقع  در  اسطلخ جان    
بخش  1۸ گیلان   از مالکیت      تقی عزیزی  و غیرو  به آدرس  شهرستان رودبار -    اسطلخ 

جان      -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  
به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر 

خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : ۷61
***

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر راي شماره 14036031۸00۸002۸46 -1403/3/25 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک رودسر تصرفات مالکانه بلامعارض  آقاي   مظفر  نوری  بلالمی   فرزند  حسنعلی   بشماره  

شناسنامه 6450  صادره از رودسر در    ششدانگ   یک قطعه  زمین مزروعي  به مساحت  
۷2۷2/1    مترمربع   به شماره  پلاک 13۷   فرعي  از55   اصلی    واقع در گسکر محله  بخش   
2۹ گیلان  خریداري  از   مالک رسمي    محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:روز سه شنبه  : 1403/5/0۹

تاریخ انتشار نوبت دوم :روز  چهار شنبه 1403/5/24
رمضان قرباني- رئیس ثبت اسناد و املاک رودسرم- الف 1021

***
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر راي شماره 14036031۸00۸002۸55 -1403/3/25 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک رودسر تصرفات مالکانه بلامعارض  آقاي   مظفر  نوری  بلالمی   فرزند  حسنعلی   بشماره  
شناسنامه 6450  صادره از رودسر در    ششدانگ   یک قطعه  زمین مزروعي  به مساحت  
4614/22    مترمربع   به شماره  پلاک 13۸   فرعي  از55   اصلی    واقع در گسکر محله  
بخش   2۹ گیلان  خریداري  از   مالک رسمي    محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:روز سه شنبه  : 1403/5/0۹

تاریخ انتشار نوبت دوم :روز  چهار شنبه 1403/5/24
رمضان قرباني- رئیس ثبت اسناد و املاک رودسرم- الف 1022 

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  

و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان لاهیجان

برابر راي   شماره  14036031۸00500۷۷0۹ مورخه 1403/2/1۹   هیات  موضوع قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  لاهیجان 
،  تصرفات   مالکانه   وبلامعارض متقاضی  زهرا پور شعبان  فرزند  علیرضا      به ش ش 66    
کد ملی 2۷216۷0565    صادره  از لاهیجان  - نسبت به  ششدانگ  یکقطعه زمین  با  بنای 
احداثی به مساحت  ۷5  مترمربع  جهت تجمیع  با پلاک مجاور  شرقی  به شماره  پلاک فرعی  
4۷۹6   مفروزي  و مجزي  شده  از پلاک  یک   فرعی از  اصلي 1۷    واقع در  قریه     سوستان  
لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان -   سوستان از  مورد  مالکیت  نسقی   
شعبان  زارع  دوست محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضیان  
اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  
به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  
خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 
وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  

نیز  مانع مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/0۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

شهریار سلیمی  بازنشین- رییس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان لاهیجان م- الف :1056/1
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 14036031۸003005130  - 1403/4/31   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات 
مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم  فرزانه  صالحی    فرزند   غلامحسن    در ششدانگ یک   
قطعه زمین مشتمل  بر یک باب  خانه دو طبقه  به مساحت   204/50   مترمربع      به شماره 
پلاک ۷6۹   فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  15  فرعی  از  سنگ  اصلي 36   واقع 

در    قریه  رودپیش   بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاصي 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده م- الف :۸5۷

فرماندار آستانه اشرفیه از تامین اجتماعی شهرستان در راستای مدیریت مصرف برق 
تجلیل نمود

 مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان
ثبت سند شرکت ها و صنایع به توسعه و پیشرفت و رونق اقتصادی می انجامد

اجرای طرح هادی در روستاها گامی مهم برای توسعه، عمران و آبادانی



با حضور نماینده غرب استان و مدیرعامل آبفای 
هرمزگان صورت گرفت:

 بررسی وضعیت تامین و توزیع آب بخش 
های مرکزی و مهران بندرلنگه

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:
 وضعیت آب شرب روستای نیمه کار

 بهبود می یابد

رشته فوریت های پزشکی در مجتمع آموزش 
عالی سلامت مشگین شهر دایر شد

معین - بندرعباس 
استاندار هرمزگان باتفاق مدیرکل ورزش و جوانان ،فرماندارشهرستان 
میناب  نفری  هزار   10 ورزشگاه  پروژه  احداث  روند  از  میناب 

بازدیدنمود.
به گزارش روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان استان هرمزگان، 
مهدی دوستی استاندار هرمزگان باتفاق مظفر مهری خادمی نسبت 
ورزشگاه  از  بازدید  هدف  ،با  هرمزگان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
کل  مدیران  از  جمعی  همراهی  با  میناب  شهرستان  10هزارنفری 

دستگاه های اجرایی استان هرمزگان وارد شهرستان میناب شد.
نفری  هزار   10 ورزشگاه  احداث  محل  در  با حضور  دوستی  مهدی 
میناب روند پیشرفت این پروژه بزرگ ورزشی را مورد بررسی قرار 
داد و گفت: این پروژه که جزو پروژه های راکد چندین و چند ساله 

به شمار می آید با پیگیری های مسؤولان استان هرمزگان در دولت 
سیزدهم مجدداً فعال شده است.

استاندار هرمزگان نیز در حاشیه این بازدید ضمن گفتگو با پیمانکاران 
با اشاره به اهمیت پروژه های ورزشی اظهار داشت: این پروژه برای 
استان  و مردم شهرستان میناب مطالبه جدی است که در رابطه با 
تکمیل این ورزشگاه  لزوم تسریع در انجام پروژه باید در دستور کار 

قرارگیرد.
در  و جوانان هرمزگان  ورزش  مدیرکل  نسب  مظفرمهری  خادمی 
حاشیه این بازدید ضمن توضیح روند انجام کار در این پروژه گفت: 
در فاز اول احداث ورزشگاه میناب بیش از ۸2 میلیارد تومان جهت 
فونداسیون، دیوار کشی و احداث سکوی تماشاگران اختصاص یافته 

است.

عنوان  با  خبری  انتشار  پی  در  سنجانی:   فقیهی  ملیکا  مرکزی- 
پتروشیمی  مدیرعامل  به  مرکزی  استاندار  معاون  انتقادی  »نامه 
شازند«  مورخ 2 مرداد 1403 در آن رسانه محترم، روابط عمومی 
پتروشیمی شازند توضیحاتی به شرح زیر برای خبرگزاری جمهوری 

اسلامی ارسال کرد: 
در  اجتماعی  مسئولیت های  طلایه دار  همواره  شازند  پتروشیمی   
این  بی منت  توجه  نمی توان  و  بود  خواهد  و  بوده  مرکزی  استان 

شرکت به حوزه های مختلف را کتمان کرد. 
 متاسفانه انتشار تصاویر تجلیل از قهرمانان ملی رشته تنیس روی 
میز سؤتفاهم و شایعات بی اساسی را به وجود آورده که برای روشن 

شدن موضوع چند نکته را متذکر می شویم: 
     1. پتروشیمی شازند هیچ هزینه ای برای رشته تنیس روی میز 
نکرده و مدیرعامل شرکت ، با جایگاه عضو هیأت رئیسه فدراسیون 
)و نه مدیرعامل پتروشیمی شازند( و به نمایندگی از مدیران و رؤسای 
این رشته فدراسیون، اقدام به تجلیل از قهرمانان ملی تنیس روی 
میز کرده و این تقدیر ارتباطی به مجموعه پتروشیمی شازند ندارد و 
حتی یک ریال از منابع پتروشیمی شازند برای فدراسیون تنیس روی 

میز و ورزشکاران این رشته هزینه نشده است.     
2. تجلیل از قهرمانان ملی، وظیفه ذاتی هیأت رئیسه فدراسیون است 
و تأمین هزینه توسط پتروشیمی شازند یک اتهام و خبر نادرست و 

شایعه بی اساس است و جای تعجب دارد که عده ای بدون تحقیق و 
کسب صحت موضوع اقدام به انتشار خبر نادرست می کنند. 

     3.  پتروشیمی شازند همواره طلایه دار  مسئولیت های اجتماعی در 
حوزه های سلامت، فرهنگی ، اجتماعی، ورزشی ، آموزشی و …و 
پرداخت هزینه های هنگفت محیط زیستی و نگهداری از وسیع ترین 
بیمارستان  بزرگترین  ساخت  آغاز  و  ایران  صنعتی  سبز  فضای 
شهرستان فقط بخش کوچکی از اقدامات پتروشیمی شازند محسوب 
می شود و جای شگفتی دارد که عده ای این اقدامات پتروشیمی در 

این حوزه آن ها را کوچک می شمارند. 

برای ساخت بیمارستان 120 تخت خوابی شازند از میان صنایع متنوع 
و  کرده  هزینه  کنون  تا  شازند  پتروشیمی  فقط  استان،  و  شهرستان 
از  اقدامات  این  شمردن  کوچک  جای  به  مسئولان  می رود  انتظار 
شرکت هایی که برای تحقق اهداف مسئولیت های اجتماعی پیش قدم 
توسط  مسیر  این  ادامه  برای  انگیزه ای  تا  کنند  تقدیر  می شوند، 

شرکت ها ایجاد شود باشد. 
ساماندهی  مهاجران،  شهر  در  ورزشی  اماکن  بازسازی   .4      
رشته های ورزشی کارگران، حمایت بی شائبه از تیم فوتبال کارگری 
پتروشیمی شازند -و در نتیجه قهرمانی این تیم در استان - حمایت 
از ورزش بانوان شهرستان و برگزاری اولین المپیاد فرزندان کارکنان 
تنها بخشی از حمایت های پتروشیمی شازند بود که در 1۸ ماه اخیر 

رخ داده است.     
5. پتروشیمی شازند همواره خواهان رشد و توسعه ورزش کشور است 
اولویت  پتروشیمی،  کارگری  ورزش  توسعه  امر  این  تحقق  برای  و 
اصلی برنامه های این شرکت است و توسعه ورزش شهرستان شازند 
در  استان  ملی  ورزشکاران  از  ادامه حمایت  در  و  مرکزی  استان  و 
به دستور  با توجه  ترتیب و   بدین  دارد؛  قرار  بعدی آن  اولویت های 
استان  ورزش  از  بر حمایت  مبنی  پتروشیمی شازند  مدیرعامل  کار 
پرواضح است اتهامات پرداخت هزینه ورزشی درخارج از استان  و به 

نام سایر استانها، کاملا بی اساس و کذب می باشد.

جانشین نیروی انتظامی استان قزوین گفت: نیروی انتظامی در ایام 
و  امنیت  برقراری  در  زائران  خدمت  در  یکپارچه  به صورت  اربعین 

تسهیل در صدور گذرنامه زیارتی است.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،همایش مدیران اجرایی 
مواکب اربعین حسینی ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات استان 
قزوین با حضور عباس کاظمی معاون سیاسی امنیتی استان، سرهنگ 
استان،  عالیات  عتبات  بازسازی  و  توسعه  ستاد  مسئول  طاهرخانی 
سرهنگ عبدالمالکی جانشین فرمانده انتظامی، حجت الاسلام عباس 
افشار رابط بعثه مقام معظم رهبری در حج و زیارت استان و موکب 

داران در سالن باغستان برگزار شد. 
سرهنگ داود عبدالمالکی جانشین نیروی انتظامی در این مراسم گفت: 
افتخار داریم در خدمت زائران باشیم و در تامین امنیت اربعین خدمت 

کنیم. 
وی افزود: خدمت به زائران اربعین بزرگترین افتخار و نعمت است و 
ما هم در کنار دیگر نیروها تلاش می کنیم رسالت خود را بخوبی 

انجام دهیم. 
سرهنگ عبدالمالکی تصریح کرد: چندین سال است به موکب داران 
انسانی و  اولین نکته داشتن منش  اما تاکید داریم  خدمت می کنیم 

اخلاق و گذشت در کار است تا به رسالت خود بدرستی عمل کنیم. 

وی افزود: جمعیت 20 میلیونی عازم عراق می شود و موکب زیادی 
از نجف تا کربلا داریم و باید صبوری کنیم و گذشت داشته باشیم تا 

مشکلی ایجاد نشود. 
جانشین نیروی انتظامی استان یادآورشد: در نیروی انتظامی صبوری و 
گذشت را سرلوحه کار خود قرار داده ایم و از آنجا که در فصل گرمی 

هستیم حتما توقع مردم بالاست و شاید انتظاراتی داشته باشند و ما باید 
حق الناس را بیشتر رعایت کنیم. 

وی افزود: نیروی انتظامی در خروج افراد از مرزها همکاری می کند و 
پیگیر اوراق امنیتی هستیم تا کارها تسریع و تسهیل شود. 

مقصد  تا  مبدا  از  انتظامی  نیروی  کرد:  تصریح  عبدالمالکی  سرهنگ 
خدمت رسانی می شود و هر درخواستی باشد همکاری می کنیم و در 

اولویت قرار می دهیم.
وی گفت: با توجه به احتمال تعرض منافقین و داعشی ها باید مراقب 
باشید و اگر موردی بود به پلیس عراق و یا نیروهای امنیتی ایران اطلاع 

دهید تا این رویداد مهم به شایستگی برگزار شود. 
عبدالمالکی اظهارداشت: امسال گذرنامه زیارتی داریم که با 65 هزار 
تومان صادر و سه روزه آماده می شود و اگر کسانی گذرنامه قبلی آنها 
فاقد اعتبار است می توانند بسرعت گذرنامه زیارتی دریافت کنند که 

5 سال هم اعتبار دارد. 
وی افزود: دنبال تامین دستگاه چاپ هستیم تا صدور گذرنامه در یک 
ساعت صادر شود و این اعتبار در مرز زمینی سه ماه و هوایی شش 

ماه اعتبار دارد. 
عبدالمالکی گفت: نیروی انتظامی به صورت تمام قد و یکپارچه در 

خدمت مردم در ایام اربعین حسینی است.

دبیر ستاد اربعین استان قزوین گفت: رویداد بزرگ فرهنگی دینی 
اربعین بایستی موجب تحول و تغییر در رفتارهای فردی و اجتماعی 

و مصون سازی نظام شود. 
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،همایش مدیران اجرایی 
مواکب اربعین حسینی ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات استان 
استان،  امنیتی  سیاسی  معاون  کاظمی  عباس  حضور  با  قزوین 
سرهنگ طاهرخانی مسئول ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات 
حجت  انتظامی،  فرمانده  جانشین  عبدالمالکی  سرهنگ  استان، 
الاسلام عباس افشار رابط بعثه مقام معظم رهبری در حج و زیارت 

استان و موکب داران در سالن باغستان برگزار شد. 
این همایش گفت:  در  استان  اربعین  عباس کاظمی جانشین ستاد 
که  آنها  و  کرده  خدمتگزاران  نصیب  را  روزی  و  رزق  این  خداوند 
سنگین  رسالت  به  باید  دارند  را  ها  موکب  در  خدمتگزاری  توفیق 

خود عمل کنند. 
اقدامات  و  سپاسگزاریم  همایش  کنندگان  برگزار  از  افزود:  وی 
شایسته و بایسته ای تدارک دیده شده و استان قزوین در این راه پر 

افتخار صاحب تراز و شاخص است.
کاظمی تصریح کرد: اربعین عظمت و ظرفیت بی نظیری است که 
می تواند مسیر انقلاب اسلامی را در جهت نیل به موفقیت ها کمک 
کند و از شرقی ترین تا غربی ترین و شمالی تا جنوبی ترین نقطه 
ظرفیت های عظیم اربعین وجود دارد و اتفاقات بزرگی در این رویداد 

رقم می خورد که بی نظیر است.
وی گفت: یک جریان مردمی عظیم در اربعین شکل می گیرد که 

به همه زائران خدمت رسانی می کند و ظرفیت اربعین فقط مختص 
ایران و عراق نیست و این روحیه در میان همه زائران کشورها دیده 

می شود و زندگی بسیاری از طوایف عراق حول محور اربعین است.
معاون سیاسی امنیتی استانداری قزوین تصریح کرد: فرهنگ اربعین 
تاثیر آن نسبت به شاخصه  اربعین و  حال جامعه را متحول کرده و 
های آن معلوم است و پرچمی را به اهتزاز در آورده که هیچ تعلقی 

در آن معنا ندارد. 
کاظمی یادآورشد: خصوصیت تمدنی اربعین هر روز بیشتر می شود و 
سیل مشتاقان حضرت هر روز رو به افزایش است و حجم برنامه ها 

و مجالس آن درصد قابل توجهی رشد کرده و در برخی کشورهای 
اروپایی صحنه هایی رقم خورد که بی نظیر است. 

تاثیرگذاری  و  نظیر  بی  اربعین  تمدنی  های  قابلیت  افزود:  وی 
فرهنگی آن تاثیر گذار است و در بیانیه گام دوم سه موضوع مهم 
را  سازی  تمدن  تا  شده  مطرح  اربعین  گیری  محور شکل  بعنوان 

محقق کنیم. 
جامعه  و  خودسازی  با  اسلامی  تمدن  قطعاً  کرد:  بیان  کاظمی 
پردازی شکل خواهد گرفت و عنصر حسینی شده ای که قرار است 
پرچم آن را در اربعین به اهتزاز در آید در این ایام رقم خواهد خورد. 
وی گفت: اربعین در زیست فردی و اجتماعی باید تاثیرگذار باشد 
و در زندگی و اخلاقمان و همسایه داری و معاملات خود حسینی 

عمل کنیم. 
اخلاق حسینی  نیازمند  بشدت  امروز جامعه  اظهارداشت:  کاظمی 
و منش اربعینی است و همه باید حال حسینی پیدا کنیم تا نظام 

بیمه شود. 
باید  اربعین  از فرصت  اربعین استان قزوین تصریح کرد:  دبیر ستاد 
برای اصلاح رفتار خود و جامعه استفاده کنیم و این رویداد را محور 

تحول در خود قرار دهیم.
در ادامه احکام مدیران شش قرارگاه که قرار است در داخل استان 
و قرارگاه های دیگر در طریق، نجف، کربلا ،سامرا و طفلان برپا 

شود به آنها اعطا شد. 
استان قزوین 6۸ موکب در داخل ایران و کشور عراق دارد.

بازدید استاندار هرمزگان از پروژه ورزشگاه ۱0 هزار نفری میناب

توضیحات پتروشیمی شازند در مورد نامه انتقادی معاون استانداری مرکزی 

جانشین نیروی انتظامی استان قزوین:
نیروی انتظامی در ایام اربعین حسینی تمام قد در خدمت زائران است

دبیر ستاد اربعین استان قزوین:
اربعین بایستی موجب تغییر و تحول در رفتارهای فردی و اجتماعی شود
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 مدیر عامل شرکت آبفا استان البرز از احداث 340 کیلومتر شبکه اصلی آبرسانی و حفاری و احیای 250 حلقه چاه آب شرب در طول دوران فعالیت دولت سیزدهم در این استان خبر داد.به گزارش ایرنا از روابط عمومی شرکت آبفا استان البرز، »حمیدرضا 
نامداری »  افزود: در هزار روز فعالیت دولت سیزدهم،اقدامات فنی و مهندسی انجام شده بر روی حفر، تجهیز ، مهندسی و احیای 250 حلقه چاه موجب تولید و توزیع پنج هزار و 400 لیتر بر ثانیه آب شرب در این استان شد که افزایش تاب آوری شبکه 
توزیع در زمان اوج مصرف را در پی داشته است.وی ادامه داد: در این مدت زیرساخت های آبفا استان البرز توسعه چشمگیری یافت ؛ آغاز عملیات احداث تصفیه خانه آب شماره سه کرج به ظرفیت 5۷0 لیتر بر ثانیه، ساخت 52 هزار مترمکعب مخزن ذخیره 
آب، واگذاری 660 فقره انشعاب آب و اجرای 340 کیلومتر لوله گذاری آب از جمله اقدامات در این بازه زمانی بوده است.نامداری گفت: همچنین احداث 15۷ کیلومتر لوله گذاری فاضلاب، اجرای سامانه هوشمند کنترل از راه دور، نصب ۸0 دستگاه شیرفشار 

 سه شنبه 9 مرداد  1403شکن، تکمیل بخش دوم تصفیه خانه فاضلاب شهر جدید مهستان به ظرفیت 11 هزار و 200 مترمکعب در شبانه روز و احداث و تکمیل فاز دوم تصفیه خانه فاضلاب کرج به ظرفیت 5۸ هزار مترمکعب در شبانه روز از دیگر اقدامات دولت سیزدهم است.
 شماره 6812 

احداث 340 کیلومتر شبکه اصلی آبرسانی در البرز

فعالیت 700 آموزشگاه فنی و حرفه ای 
خصوصی در گلستان

شناسایی ۱0هزار میلیارد تومان درآمد 
مشکوک به فرار مالیاتی

سارقان لباس فروشی های گرگان 
دستگیر شدند

مدیرکل فنی و حرفه ای استان گلستان از فعالیت ۷00 
آموزشگاه فنی و حرفه ای خصوصی در استان خبر داد.

کرایلو  در حاشیه مراسم تجلیل از آموزشگاه های آزاد 
ملی مهارت  به منلاسبت هفته  و حرفه ای که  فنی 
برگزار شد، گفت: ۷00 آموزشگاه فنی و حرفه ای در 
و 5  فعال هستند  بخش خصوصی  در  استان  سطح 
میلیون ساعت در سال آموزش های مهارتی از سوی 

این آموزشگاه ها ارایه می شود.
مختلف  حوزه های  در  رشته  هزار  از  بیش  افزود:  او 
مهارتی در مراکز آموزشی دولتی و خصوصی استان 

آموزش داده می شود.
کرایلو ادامه داد: تفاوت ما در بخش آکادمیک در این 
است که برای تربیت نیرو های ماهر نیازمند ابزار هستیم 
و در همین راستا تلاش می کنیم کمک هزینه خرید 

تجیزات برای آموزرشگاه ها فراهم شود.
او گفت: هفته ملی مهارت از 6 تا 13 مرداد نامگذاری 
شده و ۹0 برنامه از جمله افتتاح آموزشگاه ها و مراکز 
کارگاهی و بین کارگاهی در این هفته تدارک دیده شده 
است.کرایلو ادامه داد: هدف ما از اجرای این برنامه ها 

ترویج فرهنگ مهارت آموزی در سطح استان است

مدیرکل امور مالیاتی گلستان گفت: بالغ بر 10 هزار 
میلیارد تومان درآمد مشکوک به فرار مالیاتی در استان 

شناسایی شده است.
حاجی مشهدی اظهارداشت: مهلت تسلیم اظهارنامه 
مالیاتی صاحبان مشاغل تا 15 تیرماه تعیین شده است. 
صاحبان  مالیاتی  اظهارنامه  هزار   136 گذشته  سال 
مشاغل در استان تسلیم شد، اما امسال حدود 25 هزار 

مودی اظهارنامه خود را ارسال کردند.
مدیرکل امور مالیاتی گلستان گفت: مودیانی که امسال 
برای آنان پیامک معافیت از مالیات ارسال شده است 

نیازی به تسلیم اظهارنامه مالیاتی ندارند.
وی بیان داشت: یکی از گلایه هایی که مودیان داشتند 
گذشته  سال  که  بود  مالیاتی  اظهارنامه  قبولی  عدم 
درصد   ۸5 و  گذاشتیم  برائت  بر  را  اصل  امسال  و 
اظهارنامه ها را قبول کردیم و برگه قطعی صادر کردیم.

وی اضافه کرد: اگر مودی به هر دلیلی سه سال متوالی 
اظهارنامه مالیاتی خود را تسلیم نکند اولا از معافیت های 
مالیاتی ماده 101 که هرساله در بودجه تعیین می شود 
برخوردار نخواهد شد. همچنین 30 درصد مالیات این 
افراد به عنوان جریمه غیرقابل بخشش خواهد بود و 

علاوه براین به عنوان مجرم مالیاتی تلقی خواهد شد.
حاجی مشهدی گفت: سال گذشته سه هزار و 400 
بود که سه هزار و 200  استان  تومان درآمد  میلیارد 
میلیارد تومان درآمد های ناشی از مالیاتی بود. پیش بینی 
درآمد های مالیاتی امسال نیز پنج هزار و 300 میلیارد 

تومان است.
وی با تاکید بر شناسایی فرار های مالیاتی در استان 
گفت: بالغ بر 10 هزار میلیارد تومان درآمد مشکوک 
حال  در  و  شده  شناسایی  استان  در  مالیاتی  فرار  به 

راستی آزمایی هستیم

لباس  از دستگیری سارقان  انتظامی گرگان  فرمانده 
فروشی های گرگان خبر داد.

خبری  اعلام  پی  در  گفت:  تجری  علی  سرهنگ 
مبنی بر سرقت از فروشگاه های البسه توسط 2 سارق 
حرفه ای، موضوع در دستور کار ماموران قرار گرفت. 
فرمانده انتظامی گرگان گفت: ماموران کلانتری 12 
را شناسایی  بررسی های همه جانبه دو سارق زن  با 
و در عملیاتی غافلگیرانه آنان را حین سرقت دستگیر 
کردند. سرهنگ تجری با اشاره به اینکه متهمان ضمن 
اعتراف به ۷ فقره سرقت بعد از تکمیل پرونده برای 
انجام مراحل قانونی به مراجع قضائی معرفی شدند، یاد 
آور شد: اموال سرقتی از متهمان کشف و به مالباختگان 

تحویل داده شد

معین - بندرعباس 
عبدالکریم  سید  با  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
در  هرمزگان  مردم  نماینده  ابراهیمی  نخل  هاشمی 
مجلس شورای اسلامی با حضور جمعی از صیادان 
هرمزگان  استان  شرق  صیادی  جامعه  نمایندگان  و 

دیدار کرد.
به گزارش روابط عمومی شیلات هرمزگان، در این 
دیدار مسعود بارانی ضمن گزارشی کامل از اقدامات 

و برنامه های صورت گرفته  در شیلات استان گفت: استان هرمزگان با بهره مندی 
ا زبالغ بر 40 هزار نفر صیاد و بیش از هفت هزار شناور صیادی توانسته رتبه نخست 

صید و صیادی استان هرمزگان را نیز از آن خود نماید.
وی نقش شیلات هرمزگان در تحقق اقتصاد دریا محور و معیشیت  مردم هرمزگان 
به ویژه ساحل نشینان را نقشی محوری خواند و گفت: خوشبختانه با توجه به حمایت 
ها و تعاملات سازنده موجود امید داریم بتوانیم گامی مهم در تحقق شعار سال در 

حوزه شیلات برداریم.
بارانی توجه و پیگیری مسائل و مشکلات جامعه صیادی استان را یکی از اولیت ها و 
برنامه های مهم استان خواند و گفت: جامعه صیادی با توجه به ارتزاق 40 هزار خانواده 
هرمزگانی به صورت مستقیم از فعالیت صیادی از اهمیت ویژه ای برخوردار باید باشند.

ابراهیمی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای  سید عبدالکریم هاشمی نخل 
اسلامی از هرمزگان به عنوان نگین و قطب صید و صیادی و همچنین فعالیت های 
شیلاتی یاد کرد وگفت: بدون شک حمایت از توسعه فعالیت های شیلاتی می تواند 

توسعه ای پایدار و همه جانبه را برای هرمزگان رقم زند.
اخیر شیلات هرمزگان،بر ظرفیت  اقدامات  از  تقدیر  ابراهیمی ضمن  نخل  هاشمی 
های شیلات هرمزگان به ویژه در حوزه پرورش میگو، پرورش ماهیان دریایی، صید 
و صیادی، مسائل پیش رو جامعه صیادی و تعامل خوب شیلات استان با جامعه بهره 

بردار و ... اشاره کرد.
گفتنی است در دیدار صیادان حاضر نیز به بیان مسائل و پیشنهادات خود پرداختند.

معین -بندرعباس 
در راستای بهبود وضعیت تامین آب تعدادی از 
روستاهای بخش مرکزی و مهران شهرستان 
عامل  مدیر  پور  حمزه  عبدالحمید  بندرلنگه، 
نماینده  احمد جباری  به همراه  آبفا هرمزگان 
مردم غرب استان در مجلس شورای اسلامی، 
ضمن  بندرلنگه  آبفای  امور  مدیر  و  فرماندار 
بهبود  راهکارهای  مناطق  این  از  بازدید 
قرار  بررسی  مورد  روستاها  این  آب  وضعیت 

دادند.
غرب  نماینده  و  هرمزگان  آبفای  مدیرعامل 

و  بندرمعلم  روستاهای  در  حضور  با  ابتدا  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان 
حمیران از نزدیک در جریان مسائل و مشکلات تامین آب این روستاها قرار گرفتند. 
آب  پایدار  تامین  برای  آبفا  برنامه های  به  پور  حمزه  عبدالحمید  بازدیدها  این  در 
روستاهای بندر معلم و حمیران اشاره کرد و گفت: با بهره برداری از آب شیرین کن 
مجتمع حمیران، مشکل تامین آب روستاهای حشم حودو و برکه سفلین نیز به طور 

اساسی حل خواهد شد.
به گفته وی، این موضوع تاثیر مثبتی بر بهبود وضعیت تامین آب روستاهای گزیر، 

زیارت و چاه عبدالرحمان خواهد گذاشت.
 مدیر عامل آب و فاضلاب هرمزگان با اشاره به وضعیت آب روستاهای سایه خوش 
و کنخ از توابع بخش مهران شهرستان بندرلنگه گفت: تامین آب این دو روستا از 
طریق آب شیرین کن مجتمع دژگان صورت می پذیرد که پیگیر افزایش ظرفیت 

تولید این آب شیرین کن هستیم.
وی به زلزله سال 1401 بخش مهران و نگاه ویژه شرکت آبفا جهت خدمت رسانی 
مداوم به روستاهای متاثر از این زلزله اشاره کرد و افزود: در این راستا پروژه اصلاح 
بهبود  راستای  در  مهم  گامی  که  شد  اجرا  خوش  سایه  روستای  شبکه  توسعه  و 

وضعیت آبرسانی به ساکنین این روستا بود.
حمزه پور همچنین انتقال آب از آب شیرین کن خلیج فارس به کنخ، سایه خوش 
و تعدادی از روستاهای این منطقه را یکی دیگر از گزینه های موجود برای پایداری 
اعتبار و صدور  نیازمند تخصیص  این روستاها دانست که اجرای آن  وضعیت آب 

مجوز خرید تضمینی آب است.

معین - بندرعباس 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: پروژه اصلاح خط انتقال روستای نیمه 
کار شهرستان خمیر در عرض رودخانه شور به طول 1300 متر به زودی آغاز خواهد شد. 
عبدالحمید حمزه پور افزود: این پروژه با هدف بهبود وضعیت آب شرب مرکز دهستان 

لاتیدان اجرا می شود. 
وی در تشریح حجم عملیات این پروژه تصریح کرد: در این راستا 2 باب حوضچه شیرهوا 

و تخلیه نیز احداث خواهد شد.
حمزه پور گفت: این پروژه با هدف نوسازی خط فرسوده فعلی و جلوگیری از هدر رفت 

آب، مناقصه آن انجام و پیمانکار پروژه مذکور نیز مشخص شده است.
به گفته مدیرعامل آبفای هرمزگان، عملیات اجرایی این پروژه با اعتباری بالغ بر 13 
میلیارد ریال از هفته آینده آغاز می شود و با اتمام آن، وضعیت آب شرب روستای نیمه 

کار بهبود خواهد یافت.
گفتنی است، روستای نیمه کار از توابع شهرستان خمیر با جمعیتی بالغ بر 2 هزار نفر است 

و آب شرب مشترکین آن از آب شیرین کن خلیج فارس تامین می شود.

وزارت بهداشت ، درمان و آموزش پزشکی با راه اندازی مقطع کارشناسی ناپیوسته رشته 
فوریت های پزشکی پیش بیمارستانی در مجتمع آموزش عالی سلامت مشگین شهر 
موافقت کرد.به گزارش خبرنگار ایرنا ، روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی اردبیل  اعلام 
کرد: به استناد رای صادره در دویست و نود و سومین جلسه شورای گسترش دانشگاه 
های علوم پزشکی با راه اندازی مقطع کارشناسی ناپیوسته رشته فوریت های پزشکی 
پیش بیمارستانی در مجتمع آموزش عالی سلامت مشگین شهر دانشگاه علوم پزشکی 

اردبیل با ظرفیت پذیرش 15 دانشجو برای یک دوره موافقت شد.
بر اساس این گزارش ، موافقت ایجاد این رشته طی نامه دکتر بهرام عین اللهی وزیر 

بهداشت به دکتر علی محمدیان رئیس دانشگاه علوم پزشکی اردبیل اعلام شده است.
به گزارش ایرنا، فوریت های پزشکی به عنوان یک رشته تحصیلی، اورژانس پزشکی 
در آمریکا در دهه 1۹60 تأسیس شد و پس از نیم قرن به طور قابل توجهی پیشرفت 
کرد. پس از فروپاشی سقف فرودگاه مهرآباد در سال 1353 )1۹۷4( با ایجاد اولین مرکز 

خدمات اورژانس، آموزش غیررسمی کادر اورژانس در ایران آغاز شد.

با حضور جمعی از صیادان و نمایندگان جامعه 
صیادی شرق استان صورت گرفت:

دیدار مدیرکل شیلات هرمزگان با نماینده 
مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی



آگـهی مناقصه  از محل طرح تملک دارائی  سرمایه ای 

 آگهی خرید انواع پایه بتنی به شرح ردیف 1 و کابل خودنگهدار به شرح ردیف 2 جدول زیر با برگزاری مناقصه 
عمومی دو مرحله ای همزمان با ارزیابی کیفی )فشرده( و واگذاری عملیات بهسازی شبکه برق روستایی به پیمانکار 
به شرح ردیف¬ 3 جدول زیر با برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای همزمان با ارزیابی کیفی )فشرده(  از طریق 

سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( آدرس www.setadiran.ir  )نوبت اول(

شــرایط احــراز: داشــتن حداقــل رتبــه 5 پیمانــکاری در زمینــه نیــرو از ســازمان مدیریــت و برنامــه ریــزی و گواهینامــه صلاحیت ایمنی مــورد تائید 
اداره کل کار و رفــاه اجتماعــی الزامــی اســت )بــرای ردیــف  3جدول(.

قبــل از گشــایش پاکــت پیشــنهادات )مناقصــه( ارزیابــی کیفــی مناقصــه گــران انجــام خواهــد شــد و فقــط پــاکات پیشــنهاد مناقصــه گرانــی که 
در ارزیابــی کیفــی  مناقصــه مربــوط تاییــد و حــد نصــاب امتیــاز را کســب نمــوده باشــند،

 گشوده خواهد شد و پاکات سایر مناقصه گران عینا مسترد خواهد شد.  
نوع سپرده شرکت در مناقصه: مطابق آیین نامه تضمین معاملات  دولتی می باشد.

اصل ضمانت نامه می بایست در پاکت در بسته و مطابق شرایط مندرج در اسناد مناقصه به دبیر خانه شرکت تحویل داده شوند.
بــه پیشــنهادهای فاقــد امضــاء مشــروط، مخدوش و پیشــنهادهایی کــه بعد از انقضــاء مدت مقــرر در فراخوان واصل شــود همچنین پیشــنهادهای 

فاقــد ســپرده، ســپرده مخــدوش، ســپرده هــای کمتر از میــزان مقــرر، چک شــخصی و نظایر آن مطلقــاً ترتیب اثــر داده نخواهد شــد.
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف

آدرس: قزوین – تقاطع ولیعصر )عج( ابتدای خیابان طالقانی طبقه همکف دبیرخانه  تلفن : 02۸-3323۹2۷0
ــام: ۸۸۹6۹۷3۷ و  ــت ن ــر ثب ــت در ســامانه: مرکــز تمــاس: 41۹34-021  دفت اطلاعــات تمــاس ســامانه ســتاد جهــت انجــام مراحــل عضوی

۸51۹3۷6۸
اطلاعــات تمــاس دفاتــر ثبــت نــام ســایر اســتانه ا در ســایت ســامانه )www. Setadiran.ir( بخش »ثبت نــام / پروفایــل تامین_کننده/ 

مناقصــه گــر« موجود اســت.
  شــرکت هــای متقاضــی بایســتی اســناد مناقصــه )الــف- ب- ج( و اســناد و مــدارک ارزیابــی کیفــی را بــه صــورت جداگانــه در ســامانه ســتاد 

ــد بارگذارینماین
چاپ نوبت اول: 1403/05/08    چاپ نوبت دوم: 1403/05/09       

شناسه آگهی: ۱75896۱ دفتر روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین                

)نوبت دوم(

آگهی تجدید مناقصه عمومی  اجرای عملیات جابجایی تیرهای برق 
مزاحم سطح شهر ملارد مطابق طرح های اداره برق

محمد بهمنی-شهردار ملارد

شــهرداری مــلارد در نظــر دارد بــه اســتناد بودجــه مصوبــه ســال 1403 بــه شــماره 1741/ ش م ص /1402 مــورخ 1402/12/27، مناقصــه عمومــی اجــرای 
عملیــات جابجایــی تیرهــای بــرق مزاحم ســطح شــهر مــارد مطابــق طــرح هــای اداره بــرق را از طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت برگزار 
نماید.کلیــه مراحــل برگــزاری مناقصــه از دریافــت و تحویــل اســناد مناقصــه تــا بازگشــایی پاکــت هــا از طریــق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولت )ســتاد( بــه آدرس 

www.setadiran.ir  انجــام خواهــد شــد. 
متقاضیــان شــرکت در مناقصــه در صــورت عــدم عضویــت در ســامانه نســبت بــه ثبــت نــام و دریافــت گواهــی امضــای الکترونیکــی ) بــه صــورت بــر خــط( بــرای کلیه صاحبــان امضــای مجاز 

و مهــر ســازمانی اقــدام لازم را بعمــل آورند.
1(موضوع مناقصه : اجرای عملیات جابجایی تیرهای برق مزاحم سطح شهر مارد مطابق طرح های اداره برق

2(مبلغ اعتبار : 100/000/000/000  ریال. به حروف )یکصد میلیارد ریال(
3(مدت اجرای کار : 5 ماه . 

4(مهلت خرید و دریافت اسناد مناقصه :
از تاریخ 1403/05/02 تا تاریخ 1403/05/13 ساعت 14:00 در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir   می باشد.

5(مهلت قبول و بارگذاری پیشنهادات:
از تاریخ  1403/05/13 تا تاریخ 1403/05/23 ساعت 13:00 در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir   می باشد.

 6( ســپرده شــرکت در مناقصــه مبلــغ  5/000/000/000 ریــال، بــه حــروف )پنــج میلیــارد ریــال( مــی باشــد، کــه مــی بایســت بــه صــورت یکــی از روشــهای مشــروحه ذیــل در ســامانه 
تــدارکات الکترونیکــی دولــت )ســتاد( بــه آدرس www.setadiran.ir  بارگــذاری و اصــل رســید بانکــی واریــز وجــه یــا ضمانتنامــه بانکــی تــا تاریــخ 1403/05/23 ســاعت 13:00 

بــه دبیرخانــه شــهرداری واقــع در بلــوار رســول اکــرم )ص(، ســاختمان مرکــزی شــهرداری مــلارد تســلیم گــردد.
الف( رسید بانکی واریز وجه مذکور به حساب شماره  0116685428003   سپرده شرکت در مناقصه نزد بانک ملی شعبه ملارد کد2616

ب(ضمانتنامه بانکی به نفع شهرداری ملارد به حساب به شماره 0116685428003 نزد بانک ملی ایران شعبه ملارد کد 2616 
7( لازم بذکر است نفرات اول ، دوم و سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب به نفع کارفرما ضبط خواهد شد.

8( لازم بذکر است سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به معامله در اسناد مناقصه مندرج می باشد.
9( لازم بذکر است شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است .

10( هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه است .
11( زمــان بازگشــایی پیشــنهادها در ســاعت 12:00روز چهارشــنبه  تاریــخ 1403/05/24 در ســالن جلســات ســاختمان مرکــزی شــهرداری مــارد 

مــی باشــد.
تاریخ انتشار نوبت اول 1403/05/02
تاریخ انتشار نوبت دوم 1403/05/09

نوبت دوم 

MoeenDaily.com
6

اجتماعی وسلامت

مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو گفت: محصولات دافع حشرات برای نوزادان زیر دو سال قابل  استفاده نیستند و 
برای دفع پشه آئدس باید از پشه بند و لباس های پوشیده برای نوزادان استفاده کرد.به گزارش تسنیم، محمود آل بویه با بیان این که محصولات 
دافع حشرات برای نوزادان زیر دو سال قابل  استفاده نیستند، اظهار کرد: توصیه شده برای نوزادان زیر دو ماه از پشه بند، لباس های پوشیده و با رنگ 
روشن استفاده شود، چرا که پشه آئدس بیشتر جذب پوشش تیره می شود.وی افزود: باتوجه به اینکه پشه عامل بیماری تب دنگی بیشتر جذب آب 
شیرین می شود و در آنجا تخم گذاری می کند، مردم باید دسترسی این پشه را به آب شیرین و راکد کم کنند تا میزان تخم گذاری و زادوولد آن 
به حداقل برسد؛ به عنوان مثال آب جمع شده در زیر گلدان ها باید حذف شود، حتی این پشه می تواند در درب بطری های آب نیز تخم گذاری کند؛ 

بنابراین هرگونه ازبین بردن دسترسی به آب شیرین راکد، باعث جلوگیری از زادوولد این پشه و پیشگیری 
از بیماری تب دنگی خواهد شد.مدیرکل امور فراورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا و دارو با تاکید 
بر اینکه تبلیغات فروش انواع محصولات دفع کننده حشره عامل بیماری تب دنگی باقیمت های گزاف در 
فضای مجازی غیرواقعی است، گفت: مردم به هیچ وجه این محصولات را از فضای مجازی تهیه نکنند، 
چراکه در برخی موارد دیده شده است که روغن های گیاهی با قیمت های بسیار گزاف به عنوان دفع کننده این 

پشه معرفی و عرضه می شود، بنابراین تنها مرجع مطمئن خرید دافع حشرات داروخانه ها هستند.

مصرف محصولات دافع حشرات برای نوزادان ممنوع است

 سه شنبه 9 مرداد  1403
 شماره 6812

آموزشتاخیر در اعلام نمرات امتحانات نهایی دانش آموزان و سرگردانی خانواده هاتحلیل روز

ثبت نام یک میلیون و ۱68 هزار 
کلاس اولی قطعی شد

اماراتی ها و طرح آینده اداره غزه
دنبال  به  آمریکا  و  رژیم صهیونیستی  هماهنگی  با  امارات 
اجرای طرحی است که براساس آن عناصر نزدیک به »محمد 
دحلان« را با حمایت برخی کشورهای عربی و غیر عربی در 
غزه حاکم نماید تا در مرحله بعدی آنها را به عنوان دولت غزه 
جا بیاندازد.به گزارش تسنیم، رسانه های صهیونیستی این هفته 
خبر از نشست محرمانه امارات، اسرائیل و آمریکا درباره روز 
پس از جنگ غزه منتشر کردند، نشستی که در آن درباره آینده 
غزه بحث و تبادل نظر به عمل آمده است.در این نشست سه 
جانبه که با مشارکت »رون درمر«، مشاور نخست وزیر رژیم 
صهیونستی در امور راهبردی به همراه رئیس بخش سیاسی 
وزارت جنگ ارتش رژیم با »عبدالله بن زاید«، وزیر خارجه 
امارات و »برت مک گورک«، مشاور رئیس جمهور آمریکا در 
امور خاورمیانه برگزار شده است، طرح اماراتی ها درخصوص 

آینده غزه مورد بحث قرار گرفته است.
روزنامه واشنگتن پست درباره این طرح گزارش داد اماراتی 
ها پیشنهاد داده اند که کنترل غزه در فردای توقف جنگ به 
تشکیلات خودگردان منتقل شود.نکته قابل توجه این است 
که اماراتی ها به صهیونیست ها و آمریکایی ها وعده داده اند 
که نسخه اصلاح و به روز شده ای از تشکیلات خودگردان 
مسئول اداره غزه شود که ریاست آن بر عهده »سلام فیاض« 
باشد.سلام فیاض طی سال های 200۷ تا 2013 نخست وزیر 
تشکیلات خودگردان و پیش از آن نیز در حدفاصل سال های 
2002 تا 2005 وزیر دارایی تشکیلات بود. گزینه فیاض در 
حالی توسط امارات )احتمالا با هدایت محمد دحلان( مطرح 
می شود که آمریکا علاقمند است »محمد مصطفی«، نخست 
وزیر فعلی در آینده ای نزدیک جانشین محمود عباس، ریاست 
بین  این  در  شود.  فلسطین  خودگردان  تشکیلات  کنونی 
اسرائیل نیز گزینه »حسین الشیخ« رئیس دفتر محمود عباس 
را مدنظر دارد.اماراتی ها تاکید دارند که براساس طرح شان 
اداره غزه در سال اول مبتنی بر اداره و توزیع کمک های بین 
المللی در این منطقه با کمک کادر اداری تشکیلات خودگردان 
است. مسئولیت امور امنیتی زیر نظر آمریکا )از طریق پایگاه 
لجستیک در مصر( و با مشارکت کشورهای عربی قطر، مصر 
و مراکش و کشورهای غیر عربی همچون اندونزی، برزیل و 
ایتالیا خواهد بود. در این میان هیچ نامی از عربستان سعودی 
که تلاش داشت با میزبانی نشست های دیپلماتیک نقش 
اماراتی ها  است.  نشده  نماید،  ایفا  غزه  آینده  در  را  محوری 
همچنین پیشنهاد داده اند که این طرح برای فرار از وتوی 
احتمالی در شورای امنیت از مسیر مجمع عمومی در سازمان 
ملل متحد به تصویب برسد. گفته می شود این طرح توسط 
»لانا نسیبه«، سفیر امارات در سازمان ملل طراحی شده است. 
نسیبه هفته گذشته با نگارش مقاله ای در در نشریه »فاینشنال 
تایمز«، از این طرح به طور تلویحی رونمایی کرده بود.وی که 
اصالتی فلسطینی دارد، در این مقاله خواستار تشکیل گروهی 
این  از  تا  انسانی در غزه شده  اداره بحران  بین المللی برای 
طریق آرامش و ثبات بار دیگر بر نوا غزه حاکم شود و در 
ادامه همین گروه تبدیل به پایه دولت آتی غزه شود. در این 
بین بنظر می رسد فارغ از این روکش دیپلماتیکی به نام لانا 
نسیبه، این طرح از منظر سیاسی و امنیتی دست ساخته ذهن 
فردی همچون »محمد دحلان« است.نکته قابل توجه دیگر 
در خصوص طرح اماراتی ها این است که رون درمر، نماینده 
رژیم در  این مذاکرات سه جانبه با این طرح موافقت کرده 
است و این درحالی است که نتانیاهو پیش از این بر لزوم 
حذف تشکیلات خودگردان از هرگونه نقش آفرینی در آینده 
غزه تاکید داشت.با این همه بنظر می رسد طرح امارات که به 
صورت تلویحی با چراغ سبز واشنگتن و تل آویو نیز همراه 
شده است، در نهایت باید در غزه ای به مرحله اجرا درآید که 
حماس همچنان علاوه بر عرصه نظامی، در عرصه سیاسی و 
اداری هم حرف اول را در صحنه عملیاتی این باریکه می زند.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش گفت: ثبت نام 
و  است  شده  قطعی  اولی  کلاس  هزار   16۸ و  میلیون  یک 
پیش بینی می شود که امسال یک میلیون و 4۹5 هزار نفر وارد 

پایه اول ابتدایی شوند.
به گزارش ایرنا، حمید طریفی حسینی روز دوشنبه در نشست 
خبری اظهار داشت: امسال یک میلیون و 4۹5 هزار دانش آموز 

وارد پایه اول دبستان می شوند که 110 هزار نفر نسبت به سال گذشته کاهش داشته است.
وی افزود: در مجموع ۹ میلیون و 1۹0 هزار نفر دانش آموز دوره ابتدایی هستند که تاکنون ۸0 درصد 

ثبت نام پایه اول دبستان و ۹0 درصد ثبت نام در کل دوره ابتدایی را انجام داده اند.
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش بیان کرد: کلاس بندی ۹0 درصد دانش آموزان انجام 

و کار سازماندهی معلمان آغاز شده است.
طریفی حسینی عنوان کرد: بخشی از معلمان ابتدایی براساس سازمان نظام دوری فعالیت می کنند، 
بخشی از معلمان که سال گذشته کلاس اول را تدریس کردند امسال به همراه دانش آموزان همان 

کلاس به سال دوم می روند و این موضوع تا کلاس سوم ادامه دارد.
وی با بیان اینکه 60 ساعت آموزش ضمن خدمت برای توانمندسازی معلمان در نظر گرفته است، 
افزود: معلمان براساس سابقه کار، مدرک تحصیلی و شرکت در دوره های ضمن خدمت سال تحصیلی 

گذشته می توانند در این دوره ها شرکت کنند.
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش ادامه داد: امسال یک نیاز سنجی مدرسه محور صورت 
گرفته تا نیاز آنها را شناسایی و به مناطق اعلام کنند و برنامه ریزی لازم برای دوره های توانمندسازی 

به صورت حضوری از هفته سوم مرداد آغاز می شود.
طریفی حسینی با بیان اینکه برای کیفیت و کمیت نیروها ضوابطی در نظر گرفته و در اختیار مدیران 
به همراه  تربیتی  قرارگاه عدالت  داد:  آموزشی توضیح  بهسازی فضای  درباره  داده شده است،  قرار 

نوسازی مدارس بهسازی و شاداب سازی 110 هزار کلاس درس را آغاز کرده اند.
الگوی مدرسه سند تراز در 10 درصد مدارس دولتی و 50 درصد مدارس غیردولتی 

اجرا می شود
معاون وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه الگوی مدرسه سند تراز به استان ها ابلاغ شده است، گفت: 
این الگو قرار است در 10 درصد مدارس دولتی مانند شاهد و 50 درصد مدارس غیر دولتی انجام شود 
و بر این اساس باید وضعیت مدارس را با کمک راهبران تحول مشخص و ارزیابی کنند که منابعی هم 

برای این اقدام در نظر گرفته شده است .
وی درباره کمبود معلم در دوره ابتدایی گفت: بخشی از نیروهای انسانی بواسطه نیروهای حق التدریس 
تامین می شود، همچنین دانشجو معلمان دانشگاه فرهنگیان و پذیرفته شدگان آزمون استخدامی هم 

بکار گرفته می شوند.
معاون وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه قرار است نرخ حق التدریس افزایش پیدا کند، افزود: 
حق التدریس معلمان را ماهانه پرداخت کردیم تا همکاران بتوانند به این صورت به ما کمک کنند، 

همچنین با بکارگیری نیروهای بازنشسته امسال کمبود چشمگیری نخواهیم داشت.
طریفی حسینی ادامه داد: استان ها مشخص می کنند که هر منطقه چه میزان کمبود معلم دارد و برچه 
اساس باید نیروها را بکار گرفته شود و بر اساس برنامه ریزی های انجام شده تا 10 شهریور تعداد 
کمبود معلم مشخص می شود و حدود 2 یا 3 هزار نفر تکمیل ظرفیت آزمون آموزگاری هم مشخص 

می شود که می تواند به کمبود معلم کمک کنند.
آمار بازماندگان از تحصیل دقیق نیست

وی درباره بازماندگان از تحصیل هم توضیح داد: بخشی از افراد خارج از مدرسه به لحاظ معلولیت های 
شدید ذهنی امکان ثبت نام ندارند، آمار این کودکان هم معمولا در گروه بازماندگان از تحصیل محاسبه 
می شود که این صحیح نیست. همچنین مرگ و میر یا مهاجرت برخی از دانش آموزان هم در آمار 

عنوان شده برای کودکان بازمانده از تحصیل در نظر گرفته نمی شود.
معاون وزیر آموزش و پرورش یادآورشد: آمار دقیق موالید از ثبت احوال گرفته  و آیین نامه جامعی برای 
جذب بازماندگان نوشته شده است که در دستور کمیسیون های تخصصی هیات دولت قرار گرفته است 

و براین اساس یک آمار دقیق از بازماندگان را بدست می آوریم.
طریفی حسینی با بیان اینکه سال گذشته کمتر از 150 هزار نفر که به مدرسه نرفته بودند را بررسی 
کردیم و برخی از آنها معلولیت شدید داشتند، گفت: اکنون 3۷0 مدرسه تک دانش آموزی و 10 هزار 
مدرسه با جمعیت کمتر از 10 دانش آموز داریم و هرجا که نیاز باشد، شرایط تحصیل را مهیا می کنیم. 

بازماندگان از تحصیل در قالب آموزش بزرگسالان و مدارس از راه دور هم می توانند تحصیل کنند.

یک  گذشت  با  یازدهم  و  دهم  پایه  نهایی  امتحانات  نتایج 
هفته از دومین ماه تابستان هنوز اعلام نشده است و علاوه 
ثبت نام  برای  نیز  خانواده ها  آموزان،  دانش  اضطراب  بر 

فرزندانشان سرگردان هستند.
ایرنا - بسیاری از دانش آموزان پایه دهم و یازدهم که امسال 
نتایج  از تاخیر در اعلام  در امتحانات نهایی شرکت کردند، 
آزمون ها گلایه دارند؛ آنان معتقدند آزمون های نهایی نه تنها 
بلکه سلسله  نشد  بابت کنکور سراسری  آنان  دلگرمی  مایه 
اتفاقاتی که از ابتدای برگزاری آن تا اعلام نتایج روی داد، 

بر اضطراب آنان افزود.
تاخیر در برگزاری امتحانات، اختلال در دریافت کارت ورود 
و  درس ها  از  برخی  سوالات  سطح  بودن  دشوار  جلسه،  به 
دانش  که  است  نتایج مشکلاتی  اعلام  در  تاخیر  نهایت  در 

آموزان از ابتدای آغاز امتحانات تاکنون با آن روبرو بوده اند.
آزمون نهایی دانش آموزان دوره دوم متوسطه بر اساس اعلام 
وزارت آموزش و پرورش قرار بود از 30 اردیبهشت آغاز شود 
اما پس از چند روز تاخیر از روز پنجم خرداد با حضور حدود 2 
میلیون داوطلب آغاز شد و برای پایه دهم و دوازهم تا پایان 

خرداد و پایه یازدهم تا چهارم تیر ادامه داشت.
نهایی  امتحانات  موقع  به  آغاز  در  تاخیر  موجب  علت  دو 
اینکه داوطلبان با مشکل فنی در سایت برای  شد؛ نخست 
این  که  شدند  مواجه  آزمون  جلسه  به  ورود  کارت  دریافت 
مساله نگرانی بسیاری از والدین و دانش آموزان را به همراه 
رئیس  حامل  بالگرد  سقوط  سانحه  دلیل  به  دوم  و  داشت 
صورت  های  ریزی  برنامه  که  همراهانش  و  شهید  جمهور 

گرفته را تحت شعاع قرار داد.
را  میزهایی  پرورش  و  آموزش  این خصوص  در  هرچند که 
برای ارائه کارت های ورود به جلسه در هر منطقه برقرار کرد 
آموزان  دانش  تمامی  پاسخگوی  نتوانست  روند هم  این  اما 

باشد که در نهایت آموزش و پرورش اعلام کرد به دلیل این 
آخر  به  دانش آموزان  اول  امتحان   2 برگزاری  فنی،  مشکل 

امتحانات موکول شد.
همچنین پس از برگزاری امتحانات بسیاری از دانش آموزان 
طراحی سوالات را دشوارتر از سطح تدریس معلمان دانستند 
و اکنون هم نگرانی آنها برای معدل و نتایج آزمون هاست. 
این دانش آموزان در تماس های مکرر به ایرنا نگرانی خود از 
این تاخیر در اعلام نتایج و میسرنبودن شرایط ثبت نام آنها 

برای سال تحصیلی آینده را ابراز کردند.
در  تاخیر  درباره  دهم  پایه  دانش آموزان  از  یکی  محمد 
برگزاری آزمون های نهایی به ایرنا گفت: اکنون بیش از یک 
ماه از پایان امتحانات می گذرد اما نتایج امتحانات مشخص 
نشده است، اکنون مدارس با توجه به نبود کارنامه برای سال 
بلاتکلیف  همچنان  ما  و  نمی کنند  ثبت نام  آینده  تحصیلی 
برگزاری  درباره  هم  یازدهم  دانش آموز کلاس  هستیم.سارا 
امتحانات نهایی گفت: نتایج امتحانات هنوز مشخص نشده و 
حتی یک تاریخ دقیق هم برای این موضوع اعلام نمی کنند 
و ما همچنان برای ثبت نام در مدارس سرگردان هستیم، از 
سوی دیگر اگر در درسی نمره قابل قبول را بدست نیاورده 
در  بهتر  نمره  کسب  و  مطالعه  برای  زمانی  دیگر  باشیم، 

امتحانات جبرانی نداریم.
آرش دانش آموز کلاس یازدهمی هم درباره تاخیر در نتایج 
امتحانات نهایی نگران است و در این خصوص گفت: آنقدر 
و  مطالعه  برای  هم  زمانی  که  می کنند  اعلام  دیر  را  نتایج 
نداریم.  را  جبرانی  امتحانات  در  شرکت  برای  معلم  گرفتن 
فیزیک  از جمله  از درس ها  بسیاری  در  سطح سوالات هم 

دشوار بود.
امتحانات نهایی  پایه یازدهم گفت: امسال  مریم دانش آموز 
جلسه  به  ورود  کارت  دریافت  از  داشت،  بسیاری  استرس 
زحمت  به  را  ما  امتحانات  برگزاری  در  تاخیر  هم  اکنون  تا 
این  به  موضوع  برای  باید  بیشتری  ریزی  برنامه  انداخت. 

مهمی صورت می گرفت.
امسال امتحانات سه پایه دهم، یازدهم و دوازدهم دوره دوم 
متوسطه و دروس ریاضی و علوم پایه ششم و علوم، ریاضی 

و فارسی پایه نهم متوسطه به صورت نهایی برگزار شد.
عالی  به مصوبه شورای  توجه  با  خردادماه  نهایی  امتحانات 
انقلاب فرهنگی مبنی بر تاثیر 50 درصدی سوابق تحصیلی 
برخوردار  بیشتری  حساسیت  از  امسال  سراسری  کنکور  در 

است.
آموزش و پرورش وعده داده که نتایج امتحانات نهایی پایه 
دهم و یازدهم به زودی اعلام می شود و پس از اعلام نتایج 
اولیه امتحانات پایه دهم و یازدهم به اعتراضات دانش آموزان 

رسیدگی می شود.
امسال برای نخستین بار بود که امتحانات پایه های دهم و 
یازدهم به صورت نهایی برگزار شد و به همین علت، فرآیند 
نتایج نسبت به سنوات قبلی طولانی تر شده است و  اعلام 
با  کنکور سراسری سال 1403  نتایج  اعلام  اینکه  دلیل  به 
تاخیر مواجه نشود، اولویت با تصحیح برگه امتحانات در پایه 

دوازدهم بوده است.

گران ترین نرخ جریمه رانندگی مربوط به کدام تخلف است؟
را در جدول  رانندگی در حالت مستی گران ترین نرخ  جریمه 
تخلفات رانندگی چه در گذشته و چه امروز دارد. برای کلانشهرها، 
جاده ها، شهرها و مناطق روستایی بدون هیچ تفاوتی یک میلیون 
و 500 هزار تومان در نظر گرفته شده است. نرخ جدید جرایم 
رانندگی از 23 تیر امسال اعمال شد و در میان همه جرایم، یک 

تخلف جریمه سنگین تری دارد.
آثار  حفظ  منظور  به  دولت  هیأت  نوشت:  خبری  در  مهر 
بازدارندگی، تعدیل جرایم رانندگی را بر اساس نرخ تورم سالیانه 
پیش بینی کرده است لذا جدول جدید جرایم رانندگی پس از 
به روزرسانی سامانه های هوشمند از روز شنبه 23 تیرماه در سطح 

کشور به مرحله اجرا گذاشته شد.
بر اساس جریمه های جدید ارزان ترین جریمه به مواردی مربوط 
به توقف های غیرمجاز، تخلفات مرتبط با وسایل نقلیه عمومی، 
عدم توجه به ایست پلیس، تخلفات مرتبط با سرنشین، عدم 
استفاده از علائم هشدار دهنده، تخلفات مرتبط با ضوابط عبور و 
مرور، و – و گران ترین مربوط به مصرف داروهای روان گردان 

و رانندگی در حالت بی ارادگی است.
گران ترین نرخ جریمه

رانندگی در حالت بی ارادگی و مصرف داروهای روان گردان و یا 
1.500.000 افیونی 

رانندگی در حالت مستی و مصرف مسکرات 
1.500.000

بوق زدن نامتعارف که موجب سلب آسایش عمومی شود 
1.000.000

را در جدول  رانندگی در حالت مستی گران ترین نرخ  جریمه 
تخلفات رانندگی چه در گذشته و چه امروز دارد. برای کلانشهرها، 
جاده ها، شهرها و مناطق روستایی بدون هیچ تفاوتی یک میلیون 
و 500 هزار تومان در نظر گرفته شده است. در صورت اثبات 
حالت مستی یا بی ارادگی حاصل از مصرف مسکرات و مواد 
مخدر و روان گردان از رانندگی فرد مورد نظر جلوگیری می شود 
و برابر مقررات با وی رفتار خواهد شد.جریمه رانندگی در حالت 
مستی بدون توجه به اینکه راننده در چه مسیری در حالت مست 
رانندگی کرده است، همان مبلغ یک میلیون و 500 هزار تومان 
است. علت این موضوع می تواند این باشد که رانندگی کردن در 
چنین حالتی در تمام مسیرهای تردد نه تنها تخلف است، بلکه بر 

اساس شئونات کشور جرم است و با آن برخورد قانونی و قضائی 
می شود. با توجه به اینکه رانندگی پس از مصرف مواد مخدر 
یا آشامیدن نوشیدنی های الکلی احتمال تصادف را بسیار بالا 
می برد، هرگز نمی توان از کنار آن ساده عبور کرد. مصرف این 
مواد به تنهایی خطرناک است، ولی مصرف آنها و سپس رانندگی 
کردن، بسیار خطرناک تر و مرگبارتر خواهد بود.از آنجا که الکل 
به سرعت جذب خون می شود و در تمام بدن حرکت می کند، 
باعث می شود توانایی ذهنی، هوشیاری و دید انسان کاهش یابد. 
رانندگی در این حالت به تعبیری همانند رانندگی در خواب است. 
همانطور که یک فرد خواب هیچ کنترلی روی خودرو ندارد، یک 
فرد مست نیز در عین حال که چشمان باز دارد، هیچ مدیریتی 
روی خودرو ندارد و هر لحظه می تواند منجر به وقوع حادثه ای 

دلخراش شود.
یک راننده مست یا راننده ای که از مواد مخدر استفاده کرده، 
نمی تواند روی سرعت و فرمان خودرو کنترل داشته باشد. در 
نتیجه نمی تواند فاصله طولی ایمن با کنار جاده و سایر خودروها 
را رعایت کند و به چراغ های راهنما، عابرین پیاده و خطرات 
رانندگی  روی  بر  تمرکز  بنابراین  باشد،  داشته  توجه  احتمالی 
نخواهد داشت و نمی تواند موقعیت های خطرناک را تشخیص 
در طول  کامل  و هوشیاری  ماندن  بیدار  امکان  و عملًا  دهد 
رانندگی از او سلب می شود. بدیهی است که هر این شرایط اقدام 

به رانندگی دقیقاً مثابه پذیرش مرگ با آغوش باز است.

تعطیلی بخاطر گرما یا برق؟
به گفته رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکسالی 
سازمان هواشناسی کشور تهران هم روزهای گرمی دارد اما 
هنوز رکورد گرمای تهران شکسته نشده، دمای تهران دیروز به 
42 درجه رسید اما رکورد تهران دمای 42.6 درجه است.از هفته 
گذشته اعلام شده بود که از روز پنجشنبه 4 مرداد تا یکشنبه 
۷ مرداد توده هوای گرم در کشور حاکم است و دمای تهران 
را تا 42 درجه سانتی گراد هم بالا می برد. هرچند تجربه این دما 
برای تهران اتفاق تازه ای محسوب نمی شود، در هرحال تهران 
نیز همراه با سراسر کشور تعطیل شد.در اطلاعیه پایگاه اطلاع 
رسانی دولت در این خصوص اعلام شد: در پی تداوم گرمای 
شدید و کم سابقه هوا و به منظور حفظ سلامتی شهروندان و 
مدیریت مصرف انرژی، کلیه مراکز و ادارات دولتی و بانک ها 
در سراسر کشور )به جز مراکز خدمات امدادی و اورژانسی( 
روز یکشنبه ۷ مرداد 1403 تعطیل خواهند بود.در هفته  گذشته 

وضعیت دما به اختصار این بود: شمال غرب کشور سردتر از 
وضعیت نرمال و نیمه شرقی و جنوبی دما زیر نرمال. حالا احد 
وظیفه، رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکسالی 
سازمان هواشناسی کشور درباره گرمای این روزهای کشور 
می گوید: خاورمیانه بطور کلی تابستان های گرمی دارد و گنبد 
هوای گرم شاخصه این فصل در خاورمیانه محسوب می شود، 
در حال حاضر نیز بی هنجاری دمای هوا طی روزهای گذشته 
شدت یافته و به اوج شرایط دمایی می رسد.او ادامه می دهد: 
این بی هنجاری گرما از فلات مرکزی ایران تا نواحی جنوبی 
با شدت در جریان است.به گفته رئیس مرکز ملی اقلیم و 
مدیریت بحران خشکسالی سازمان هواشناسی کشور تهران 
هم روزهای گرمی دارد اما هنوز رکورد گرمای تهران شکسته 
نشده، دمای تهران دیروز به 42 درجه رسید اما رکورد تهران 
دمای 42.6 درجه است.وظیفه ادامه می دهد: تعطیلی کشور و 

خصوصا تهران صرفا به دلیل گرما نیست بلکه ناترازی مصرف 
برق و انرژی در این روزها از دلایل آن محسوب می شود.رئیس 
مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای 
سازمان هواشناسی نیز در همیت خصوص به ایرنا گفت: گرچه 
طی دو روز آینده دمای تهران بین یک تا 2 درجه افزایش 
می یابد، چنین گرمایی در گذشته نیز سابقه داشته و مردم به 
شایعات در خصوص اشعه فرابنفش توجه نکنند.به گفته صادق 
ضیائیان اشعه ماورای بنفش خورشید در همه طول سال می تابد 
و خواصی نیز برای بدن دارد.او ادامه داد: گرمای روزهای اخیر 
نیز پدیده نادری نیست و به جز چند ایستگاه در جنوب شرق 
کشور در استان های سیستان و بلوچستان و کرمان، تنها تعداد 
معدودی از ایستگاه های هواشناسی در تابستان رکورد شکستند. 
دمای فعلی 3۸ درجه ای تهران در طول 30 ساله گذشته 110 

مورد مسبوق به سابقه بوده است.



آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 14036031۸003004۸11 - 1403/4/21   هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم  زینب محمدی فرزند   
تمجید   به شماره ملی  163۹10۸۸15  نسبت به  ششدانگ یک   قطعه زمین به 
مساحت   2142/10   مترمربع      به شماره پلاک 14۹  فرعي مفروز و مجزي 
شده  از پلاک شماره  ۷1  فرعی  از  66  اصلي واقع در    کاس احمدان    بخش  

24 گیلان  از مالکیت  رسمی  طالب  شیخ علیزاده محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي 
تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي 

اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۸61

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 14036031۸003004۸02  - 1403/4/21   هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم  زینب محمدی 
فرزند   تمجید   به شماره ملی  163۹10۸۸15  نسبت به  ششدانگ یک   قطعه 
زمین  مشتمل بر  استخر به مساحت   1621/25   مترمربع      به شماره پلاک 
150  فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  ۷1  فرعی  از  66  اصلي واقع 
در    کاس احمدان    بخش  24 گیلان  از مالکیت  رسمی  طالب  شیخ علیزاده 

محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي 
تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي 

اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۸5۹

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 14036031۸003004۸01 - 1403/4/21   هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم  زینب محمدی فرزند   
تمجید   به شماره ملی  163۹10۸۸15  نسبت به  ششدانگ یک   قطعه زمین به 
مساحت   454۷    مترمربع      به شماره پلاک 151  فرعي مفروز و مجزي شده  
از پلاک شماره  ۷1  فرعی  از  66  اصلي واقع در    کاس احمدان    بخش  24 

گیلان  از مالکیت  رسمی  طالب  شیخ علیزاده محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي 
تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي 

اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۸65

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن
برابر راي شماره 14036031۸003004۸0۷ - 1403/4/21   هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم  زینب محمدی فرزند   
تمجید   به شماره ملی  163۹10۸۸15  نسبت به  ششدانگ یک   قطعه زمین به 
مساحت   1654/۷5   مترمربع      به شماره پلاک 14۸  فرعي مفروز و مجزي 
شده  از پلاک شماره  ۷1  فرعی  از  66  اصلي واقع در    کاس احمدان    بخش  

24 گیلان  از مالکیت  رسمی  طالب  شیخ علیزاده محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي 
تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي 

اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/5/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/5/23

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :۸63
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خاله بازی در 
 فدراسیون شطرنج !

سایر اخبار

7

صاحب مقصودی 
فدراسیون شطرنج از سال 136۹ که مجددا آغاز به  کار 
کرد، سرعت رشد خوبی گرفت و 26 استاد بزرگ بین 
المللی تحویل جامعه ورزش داد، اما بعد از دوران پرفروغ 
کامبوزیا و پهلوان زاده؛ دوران افول شطرنج ایران چند 
سالی است شتاب گرفته تا جاییکه امروز از 26 استاد 
بزرگ شطرنج ایران ۹ نفر با پرچم کشورهای دیگر در 
مسابقات جهانی حاضر می شوند، اساتید بزرگی چون 
آتوسا پورکاشیان، درسا درخشانی و الشن مرادی با پرچم 
آمریکا، میترا حجازی پور، علیرضا فیروزجا و امیر باقری 
با پرچم فرانسه، سارا خادم الشریعه و حسن عباسی فر 
با پرچم اسپانیا، غزل حکیمی فرد با پرچم سوئیس و یا 
شهره بیات داور برجسته گیلانی هم با پرچم انگلستان 

در مسابقات بین المللی شطرنج شرکت می کنند.
برای  زیادی  اهمیت  درجه  از  ظاهرا  موضوع   این 
فدراسیون برخوردار نیست و این روزها جنگ قدرت 
در فدراسیون شطرنج بر هر موضوع دیگری ارجحیت 
دارد. این را نگارنده نمی گوید وقتی اوضاع فدراسیون 
شطرنج را از زمان اتمام مدیریت مهرداد پهلوان زاده در 
فدراسیون بررسی می کنید شما نیز به این یقین خواهید 

رسید.
فرهاد  ابتدا   ،۹۸ اسفند  در  زاده  پهلوان  رفتن  از  بعد 
دو  از  بعد  و  شد  فدراسیون  سرپرست  نیکوخصال 
سال معطلی، بالاخره موفق گردید انتخابات پرحاشیه 
فدراسیون را برگزار نماید و حسن تامینی نماینده ادوار 
رشت در مجلس شورای اسلامی، پس از دو دور رای 

گیری، خرداد 1400 رییس فدراسیون شطرنج گردد.
اما او که سابقه ای شطرنجی نداشت، به شدت با شادی 
پریدر نایب رییس منصوب خود دچار اختلاف شد و در 
ادامه بعد از خودکشی یکی از مدیران ارشد فدراسیون، 
مجبور به استعفا شد، عمر مدیریتی تامینی به دو سال 
هم نکشید و در خرداد 1402 شهرام عظیمی سرپرست 
فدراسیون شد و نکته جالب اینجاست یکی از اولین 
اقدامات وی، برکناری شادی پریدر از نایب رییسی بود.

اما عظیمی هم اینکاره نبود و چالش هایی چون اعزام 
شطرنج بازان به جام جهانی با هزینه شخصی، حذف 
هانگژو  آسیایی  بازی های  کاروان  از  زنان شطرنج باز 
به دلیل مالی، اعتراض خانواده های شطرنج باز نسبت 
به عدم اعزام فرزندانشان به مسابقات رده های سنی 
قهرمانی جهان در گرجستان، اعزام با تاخیر تیم ملی 
نوجوانان شطرنج ایران به مسابقات قهرمانی جهان در 
دبی که باعث شد دور نخست مسابقات را از دست دهند 
و استعفای دسته جمعی کمیته فنی فدراسیون شطرنج از 
جمله امیررضا پوررمضانعلی، استادبزرگ شطرنج ایران و 
مدرس فیده و چالش هایی از این دست باعث شد تا 
بالاخره وزارت تصمیم بگیرد شادی پریدر استاد بزرگ 
نایب رییس پیشین را به عرصه شطرنج  شطرنج و 
بازگرداند.این اتفاق آذر 1402 رخ داد و پریدر سرپرست 
فدراسیون شد ولی او نیز چهار ماه بعد هوس ریاست 
کرد و جهت شرکت در انتخابات استعفا داد، استعفایی که 
البته پس از ملاقات با وزیر ورزش و جوانان پس گرفته 
شد. در هر صورت مقدمات فراهم شد و بنا بود انتخابات 
فدراسیون شطرنج  1۸ تیر برگزار شود ولی باز بنا به 
دلایلی نامعلوم لغو گردید این بار قرار شد پس از حذف 
یک چهره مشهور از لیست کاندیداها، 24 مرداد برگزار 
شود.اما درحالیکه به موعد جدید انتخابات نزدیک می 
شویم، این فدراسیون بار دیگر اسیر یک حاشیه عجیب 
شده است.ابتدا مهدی شکوری، نایب رئیس فدراسیون 
بی کفایتی،  را  آن  فدراسیون  آنچه  دلیل  به  شطرنج، 
عدم صلاحیت و بررسی مشکلات گزارش شده عنوان 
کرد، عزل شد. طبق این گزارش و بررسی  بعمل آمده 
شناسنامه نامبرده المثنی بوده و نام حقیقی او مهدی 
است.اما  اقتصادی  پرونده  دارای  و  شکوری هوجقان 
در مقابل شکوری هم بیکار نماند در فضای مجازی 
کاملا  موضوعی  مباحث،  این  همه  تکذیب  ضمن 
عجیب را عنوان نمود و گفت: ششم مرداد به اتفاق خانم 
شادی پریدر به محضر ازدواج رفتیم ولی چون ایشان 
درخواست مالی غیرقانونی از فدراسیون شطرنج داشتند، 
بنده نپذیرفتم و به همین دلیل بدون عقد از محضر 
خارج شدیم و بلافاصله اقدام به عزل اینجانب و انتشار 
مطالب خلاف واقع کرد.با این توصیفاتی که هر روز از 
فدراسیون شطرنج شنیده می شود، به نظر وزارت ورزش 
و جوانان قبل از اینکه خاله بازی در فدراسیون شطرنج به 
اوج خود برسد انتخابات زودهنگام را برگزار نماید تا بیش 

از این ابروی جامعه فهیم شطرنج کشور نرود.

مهدی تاج: یگان ویژه دنبال لغو ورود بانوان به ورزشگاه ها نباشد
رییس فدراسیون فوتبال با تاکید بر کمک به باشگاه ها برای استاندارد سازی ورزشگاه ها گفت: یگان ویژه 
نباید دنبال لغو وورد بانوان به ورزشگاه ها باشد.به گزارش مهر، مهدی تاج در ابتدای جلسه ستاد استانداردسازی 
ورزشگاه ها که امروز دوشنبه ۸ مرداد به ورزشگاه آزادی و تختی تهران اختصاص داشت، گفت: برای تمام باشگاه ها 
جلسات ستاد استانداردسازی ورزشگاه ها را برگزار کرده ایم و امروز نوبت دو باشگاه استقلال تهران و پرسپولیس 
بود. ما می دانیم باشگاه ها به تنهایی نمی توانند مشکلات ورزشگاه ها را حل کنند. باید همه کنار آنها باشیم.او ادامه 
داد: باید استانداردهای مد نظر AFC را که خواستیم ناظران آنها بیایند و نظر بدهند را رعایت کنیم. پانزدهمین 

جلسه استانداردسازی را برگزار می کنیم تا هر باشگاهی بتواند دو ورزشگاه مورد تأیید را معرفی کند. باز هم می گویم این اتفاق ربطی 
به فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و جوانان ندارد و وظیفه باشگاه ها است اما باید به آنها کمک کنیم. اینجا قرار نیست مجادله ای 
داشته باشیم. باید دنبال راهکار برای آزادی و تختی باشیم.تاج تصریح کرد: یکی از مهم ترین موارد مربوط به شماره گذاری صندلی 
و نشستن هر فرد روی صندلی خریداری شده است.رییس فدراسیون فوتبال تاکید کرد: از یگان ویژه به شکل جدی می خواهم 
دنبال لغو ورود بانوان نباشد باید این کار را قطعی انجام بدهیم. هیچکس نباید به سمت عقب گرد برود. اگر مرد به ورزشگاه می اید 

باید زن هم بیاید. گیت را اصلاح می کنیم. هر کاری بگویید انجام می دهیم تا بانوان به استادیوم بیایند.

ستاره ناراضی آرسنال در لیگ برتر می ماند
آرون  دارد  قصد  فارست  ناتینگام 
تابستانی  پنجره  در  را  رمزدیل 

بگیرد. خدمت  به  امسال 
رمزدیل  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
 2022-23 در فصل  آرسنال  ستاره 
در  را  مهمی  نقش  توانست  و  بود 

انگلیس  برتر  لیگ  رقابت های  قهرمانی  کورس  در  تیم  این  حضور 
تیم تحت هدایت میکل  این  بازیکنان  بهترین  از  به یکی  ایفا کند و 

شود. تبدیل  آرتتا 
سال  تابستانی  انتقالات  و  نقل  پنجره  در  توپچی ها  حال،  این  با 
گذشته تصمیم گرفتند که داوید رایا را به صورت قرضی از برنتفورد 
تبدیل  تیم  این  اول  دروازه بان  به  زود  خیلی  او  و  بگیرند  خدمت  به 
و  خشم  با  که  نداشت  نیمکت نشینی  جز  چاره ای  رمزدیل  و  شد 

بود. او هم همراه  ناراحتی 
احتمال  از  گذشته  هفته  چند  در  انگلیسی  رسانه های  از  بسیاری 
خبر  رو  پیش  تابستانی  پنجره  در  آرسنال  از  دروازه بان  این  جدایی 
باشگاه  داده است که  انگلیسی سان خبر  روزنامه  بودند و حالا  داده 
بازیکن  این  گرفتن  خدمت  به  دنبال  به  جدی  صورت  به  ناتینگام 

است.
 65 به  نزدیک  دریافت  خواهان  آرسنال  که  است  حالی  در  این 
ندارد  قصد  ناتینگام  اما  است  رمزدیل  فروش  برای  یورو  میلیون 
که  است  امیدوار  و  کند  پرداخت  انتقال  این  برای  را  مبلغی  چنین 
به  بازیکن  این  گرفتن  به خدمت  برای  باشگاه  این  مدیران  با  بتواند 

برسد. توافق  به  قراردادی یک ساله  با  صورت قرضی و 
قبول  و  آرسنال  دادن  قرار  فشار  تحت  برای  که  هستند  آماده  آنها 
تابستانی  انتقالات  و  نقل  پنجره  پایانی  روزهای  تا  پیشنهادها  این 
تمام  هستند  حاضر  که  کرده اند  اعلام  باشگاه  این  به  و  کنند  صبر 
پیشنهاد  این  که  دید  باید  کنند.  پرداخت  را  بازیکن  این  دستمزد 

خیر. یا  گرفت  قرار خواهد  آرسنال  مدیران  قبول  مورد 

حاشیه خودساخته برای ورزش ایران
مقصران ماجرای »لباس« کاروان المپیک

در شرایطی که همه عوامل درگیر با کاروان ورزش ایران باید تمرکز 
خود را روی رقم زدن نتایج مطلوب در سی و سومین دوره بازی های 
المپیک بگذارند، یک حاشیه خودساخته تمرکز را از همه گرفته است.

رقابت  آغاز  از  روز  سه  گذشت  وجود  با  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
المپیک،  بازی های  دوره  سومین  و  سی  در  ایران  ورزشکاران 
شکل  با  روز  هر  می شد،  تمام  قبل  مدتها  باید  که  حاشیه هایی 
جدیدتری سر باز می کند تا تمرکز کاروان ورزش کشورمان در پاریس 

را برهم بزند و عملکرد ورزشکاران را تحت تأثیر قرار دهد.
»لباس کاروان ورزش ایران« نه تنها در این دوره از بازی ها بلکه در 
اکثر دوره های گذشته یکی از پررنگ ترین حاشیه ها و اتفاقاتی بود که 
پیرامون این کاروان به وجود می آمد و تا مدت ها سوژه اول رسانه ها 

و اظهار نظر مسئولان بود.
شاید به همین خاطر بود که کمیته ملی المپیک این بار تصمیم گرفت 
بدون رونمایی از لباس رسمی کاروان ورزش ایران، ملی پوشان را 
راهی پاریس کند تا اینگونه از ایجاد حاشیه های قبلی جلوگیری کند. 
اما اتفاقاتی که در روزهای اخیر رخ داده نشان داد کمیته ملی المپیک 

در انتخاب استراتژی خود دچار اشتباه شده است.
بعد از انتقاداتی که به لباس کاروان ورزش ایران در مراسم افتتاحیه 
سی و سومین دوره بازی های المپیک صورت گرفت، مهسا جاور ملی 

پوش قایقرانی که عنوان شده سفیر برند البسه کاروان ورزش ایران 
است، با انتشار صحبت های خود در فضای مجازی اظهارات تندی 
در مورد منتقدان لباس کاروان مطرح کرد و آنها را بی فرهنگ نامید.

در  و  شود  ور  شعله  انتقادات  آتش  تا  بود  کافی  نظر  اظهار  همین 
جدیدی  افراد  کند،  فروکش  ماجرا  این  می رود  انتظار  که  شرایطی 
به ماجرا وارد شدند و در واکشن به اظهارات ملی پوش قایقرانی به 
البسه  از  دفاع  از آن که تمرکزش روی  بیشتر  او توصیه کردند که 
ورزشکاران باشد، روی مسابقه اش تمرکز کند تا نمایش بهتری در 

المپیک داشته باشد.
نکته نگران کننده این است که در روزهای اخیر که این ماجرا ورزش 
کشور را به حاشیه برده و همه نگاه ها را به سود خود معطوف کرده 
است، هیچ یک از مسئولان کمیته ملی المپیک و فدراسیون قایقرانی 
به این موضوع واکنش نشان نداده اند. چه بسا توضیح کمیته ملی 
المپیک می توانست بخشی از این حاشیه ها را از بین ببرد و یا حداقل 

به آن پایان دهد.
از سوی دیگر فدراسیون قایقرانی که مهسا جاور یکی از اعضای آن 
است هم می توانست به ورزشکارش توصیه کند که در حین برگزاری 
رقابت در المپیک زمان مناسبی برای استوری گذاشتن و وارد شدن 
به یک حاشیه بزرگ نیست چرا که او باید تمرکزش را روی مسابقات 
بگذارد نه این که در فضای مجازی به دنبال پاسخ دادن به انتقادات 
باشد.با این وجود هنوز هم ورزشکاران دیگری مانده اند که باید در 
رویداد بزرگ و مهمی چون المپیک به مصاف رقبایی بروند که هم 
بیگانه  اتفاقات حاشیه ای  با چنین  تا بن دندان مسلح هستند و هم 
مسئولان  و  المپیک  ملی  کمیته  از  انتظار  خاطر  همین  به  هستند. 
را  ماجرا  موضوع  این  به  ورود  با  که  است  این  قایقرانی  فدراسیون 
در همین جا ختم کنند تا تمرکز همه روی عملکرد و نتایج کاروان 

ورزش ایران باشد.

دقیقی: سقف قرارداد در باشگاه ملوان ۱0 میلیارد تومان است
قرارداد  سقف  کرد،  اعلام  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 

در این باشگاه 10 میلیارد تومان است.
انجام معاینات پزشکی  به گزارش تسنیم، سعید دقیقی در حاشیه 
را  خدا  داشت:  اظهار  ایفمارک،  در  ملوان  فوتبال  تیم  اعضای 
از  بعد  رسید.  دستم  به  ملوان  باشگاه  از  خوبی  پیشنهاد  شکر 
ملوان،  باشگاه  مجمع  رئیس  دنیامالی  احمد  با  خصوصی  جلسه 
به عقد  منجر  و  رسیدیم  نتیجه  به  و  را مطرح کردم  خواسته هایم 
قرارداد با این باشگاه بزرگ و مردمی شد. تقریباً 20 روزی است 

که کارمان را با این باشگاه آغاز کردیم.
بزرگ  مشکلات  یکسری  باشگاه  این  در  ما  افزود:  ادامه  در  وی 
داریم که مسئولان منطقه آزاد انزلی و دنیامالی قول مساعد دادند 
و پیگیر موضوع هستند. از جمله مشکلات ما، مسائل مالی مربوط 
و  دارند  مطالباتی  بازیکنان  یکسری  که  است  گذشته  فصل  به 

تسویه شوند. باید  اینها 
این  مالی  درباره مشکلات  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
یکسری  باید  مالی  مشکلات  وجود  با  کرد:  نشان  خاطر  باشگاه 
شادروان  ورزشگاه  بحث  در  شود.  اضافه  باشگاه  به  ظرفیت ها 
کل  اداره  که  دارد  وجود  مشکلات  یکسری  هم  انزلی  قایقران 
ورزش و جوانان استان گیلان، منطقه آزاد انزلی و هیئت فوتبال 
و  شود  رفع  ان شاءالله  که  هستند  مشکلات  حل  پیگیر  شهر  این 

باشیم. داشته  فصل خوبی 
بندر  ملوان  فوتبال  تیم  اعضای  صبوری  لزوم  مورد  در  دقیقی 
بازیکنان هم گفتیم  به  باشیم.  باید کمی صبورتر  ما  انزلی، گفت: 
خواهد  شیرین  قطعاً  صبر  میوه  باشید.  داشته  صبر  کمی  خواهشاً 
پیگیر  شدت  به  دنیامالی  که  است  این  اهمیت  حائز  مسئله  بود. 
ظرفیت های  تمام  کردم  توافق  او  با  وقتی  است.  مشکلات  حل 
منتج  که  موضوعاتی  تمام  و  قرارداد  ادامه  قرارداد،  عقد  با  مرتبط 
رسیدیم  جمع بندی  به  بزرگوار  عزیز  این  با  را  شود  موفقیت  به 
رقم  خوبی  اتفاقات  ان شاءالله  آینده،  روز   10 در  که  منتظریم  و 

بخورد.
وی درباره اینکه در برخی فصول بعضی سرباز - بازیکنان دارای 
امسال  که  ظرفیتی  بیشترین  کرد:  تصریح  نبودند،  لازم  انگیزه 
توسط باشگاه ملوان جذب شده، بازیکنان سرباز هستند. از روزی 
معنا  خیلی  سرباز  نام  دیگر  می پوشد  را  ملوان  پیراهن  بازیکن  که 
ندارد. همه ما ملوانی و انزلی چی هستیم. فرقی میان بازیکن آزاد 

و سرباز پس از عقد قرارداد وجود ندارد.
سرمربی تیم فوتبال ملوان ادامه داد: من در ملوان یکسری شرح 
آماده  بازی  برای  را  بازیکنان  باید  و  دارم  مسئولیت ها  و  وظایف 
کنم. در کارم واقعاً با کسی تعارف ندارم، چون کارمان بر مبنای 
احترام به همدیگر است. در جلساتی که با این دوستان داشتیم تا 
به عنوان بازیکن - سرباز به ما اضافه شوند گفتیم که باید اصول 
باید  اصول  این  و  است  ارزش  دارای  ملوان  پیراهن  رعایت شود. 

رعایت شود.
دستیابی  برای  مشکلات  یکسری  رفع  لزوم  به  راجع  دقیقی 
یکسری  رفع  موارد  همه  لازمه  کرد:  تصریح  موفقیت،  به  ملوان 
مالی.  منابع  و  زیرساختی  مسائل  جمله  از  است،  موضوعات 
با تأمین منابع و رفع مشکلات، به اهدافی که دنبالش  امیدواریم 

برسیم. هستیم، 
تیم  از  انتظارات  برتر،  لیگ  بیست وسوم  فصل  نتایج  به  توجه  »با 
فوتبال ملوان افزایش یافته است. آیا ساز و کار برای شما فراهم 
این  به  پاسخ  در  وی  کنید؟«،  برآورده  را  توقعات  این  که  است 

پرسش یادآور شد: ما با جدول واقعی و میزان کسب امتیازات هر 
لیگ  پنجم  رده  در  آذر  با شمس  ما فصل گذشته  داریم.  کار  تیم 
برتر قرار گرفتیم و ملوان در جایگاه هفتم جای گرفت. قطعاً همه 
امتیازمان  کسب  میانگین  مدت،  کوتاه  در  که  است  این  ما  نگاه 

باشد. بیشتر  به فصل گذشته  نسبت 
میان  اهداف  به  اشاره  با  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
جذب  شرایط  نیم فصل،  بحث  کرد:  تصریح  تیم،  این  در  مدتش 
بالاتری  اهداف  جزو  رفع مشکلات هم  در صورت  جدید  بازیکن 

است که در میان مدت مدنظر داریم. 
دارم.  اعتقاد  داریم،  ملوان  در  که  ظرفیتی  و  بازیکنان  به  خودم 
از  جزئی  فوتبال  که  انزلی  شریف  مردم  حمایت  اینکه  ضمن 
اهمیت  حائز  بسیار  ما  برای  است،  ملوان خون شان  و  زندگی شان 
باشد  آنها  حمایت  اگر  است.  مردم  خوشحالی  ما  وظیفه  است. 
صورت  مشکلات  رفع  که  شرطی  به  رسید  موفقیت  به  می توان 

بگیرد.
اختیار  در  عدم  بابت  ایران  جوانان  تیم  سرمربی  عبدی  »حسین 
قرار دادن برخی بازیکنان جوان توسط باشگاه ها گلایه مند است. 
به  پاسخ  در  دقیقی  داشته اید؟«،  ایشان  با  را  تعامل لازم  شما  آیا 
و  عزیز  ما  برای  خیلی  عبدی  آقای  شد:  یادآور  هم  سؤال  این 
مسئولیت شان  دوره  طول  در  ایشان  کارنامه  است.  احترام  قابل 
بوده  خوبی  بسیار  ایران،  فوتبال  جوانان  و  نوجوانان  تیم های  در 
به  بازی ها  اگر  که  است  این  دارد  ولی مسئله ای که وجود  است، 
ما  همه  باشد،  مرتبط  قوانین  و  فیفا  چارچوب  در  و  رسمی  طور 
و  کار  ملی  سنی  رده های  سطح  در  جوان  بازیکن  داریم  دوست 

کند. افتخارآفرینی 
ما  و شرایطی که خود  دوستانه  بازی های  در  ولی  داد:  ادامه  وی 
باشگاه ها  اول  دنیا  همه  مانند  داریم،  نیاز  جوان  بازیکنان  این  به 
در  می کنند.  همکاری  ملی  تیم  با  آن  کنار  در  هستند  محترم 
همکاری  می تواند  باشگاه  حتی  جوانان  و  امید  فیفادی های سطح 
هم  حرفی  اگر  می گوید،  را  این  قوانین،  چارچوب  باشد.  نداشته 
داریم،  فدراسیون  رئیس  تا  ورزش  وزیر  از  و شکوائیه ای  می زنیم 
و  بحث  آن  روی  دنیا  که  همانطور  باشد،  قانون  با  منطق  باید 
من  و  کردیم  باز  بازیکنان جوان حساب  روی  ما  بررسی می کند. 
تا  می کنم  استفاده  جوان  بازیکنان  از  که  دارم  را  خصلت  این 

ان شاءالله ظرفیتی را که دارند، بتوانیم بارور کنیم.
دیدارهای  برنامه  به  راجع  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
بازی  یک  امروز  ما  کرد:  اظهار  تهران،  شهر  در  تیمش  تدارکاتی 
جوانان  تیم  با  چهارشنبه  روز  و  داریم  اسلامشهر  آریو  با  دوستانه 
با  نیز  پنجشنبه  روز  که  هستیم  این  دنبال  می کنیم.  بازی  ایران 
آینده  هفته  شنبه  روز  کنیم.  بازی  جوانان  یا  امید  در سطح  تیمی 

با استقلال خوزستان مسابقه تدارکاتی داریم و بعد از آن دو روز 
می رویم  انزلی  سمت  به  آن  از  بعد  می کنیم.  تعطیل  را  تمرینات 
مقابل  لیگ  بازی  اولین  آمادگی  برای  را  تمرینات  و سیکل جدید 

می کنیم. دنبال  سیرجان  گل گهر 
قانونی  الزامات  با اشاره به قانون سقف بودجه و  دقیقی همچنین 
ملوان  باشگاه  کرد:  تأکید  بازیکنان،  قرارداد  عقد  مورد  در  آن 
به  نسبت  بازیکنان  یکسری  قرارداد  تمدید  درباره  قوانین  طبق 
افزایش 25 درصدی این کار را انجام داده است. در سالی که من 
انجام  تارتار  مهدی  نظر  با  بازیکنان  برخی  قرارداد  تمدید  نبودم، 
ملوان  باشگاه مثل  برای  تنها  نه  قوانین  این  متأسفانه  است.  شده 

سودآور نبوده، بلکه زیان آور هم شده است.
این  دلیلش  افتاد.  اتفاق  این  هم  آذر  برای شمس  داد:  ادامه  وی 
باکیفیت ما دست می گذارد،  بازیکن  پولدار روی  باشگاه  است که 
کمیته  که  قوانینی  طبق  و  دارد  قرارداد  ما  با  که  بازیکنی  آنهم 
به  بازیکن  دارند  فوتبال  فدراسیون  قراردادهای  کمیته  و  وضعیت 
یکی  است.  کرده  فسخ  را  ملوان  با  قراردادش  یکطرفه  صورت 
دیگری  داشته،  قرارداد  عقد  ذوب آهن  باشگاه  با  ما  بازیکنان  از 
نیز  دیگرمان  بازیکن  و  کرده  قرارداد  امضای  خیبر  باشگاه  با 
تراکتور  باشگاه  البته  است.  ترکیه  کشور  در  تراکتور  باشگاه  با 

پورعلی را به صورت رسمی معرفی نکرده است.
باید  اتفاقاً  می شود  وضع  قانونی  اگر  کرد:  تصریح  ملوان  سرمربی 
از  بگیرد.  را  هستند  ضعیف  مالی  نظر  از  که  باشگاه هایی  حق 
انضباطی  کمیته  وضعیت،  کمیته  فوتبال،  فدراسیون  رئیس  طرف 
بازیکنی  اگر  که  بگیرد  درست صورت  و  به جا  برخوردی  باید  و... 
قرارداد دارد، برای جذب او مذاکره کند. اگر دارای قرارداد است 
چون  که  باشد  اینطور  نباید  کند.  فسخ  یکطرفه  صورت  به  نباید 
طرفه  یک  صورت  به  کنید  وسوسه  را  بازیکن  دارید  پول  شما 

قراردادش را فسخ کند.
دقیقی در مورد تماس با مربیان و مدیران سه باشگاه لیگ برتری 
بابت جذب غیرقانونی بازیکنان ملوان، تصریح کرد: من به مربیان  
قطعاً  گفتم.  را  موضوع  این  تراکتور  و  ذوب آهن  خیبر،  مدیران  و 
اعضای  مدیرعامل،  است.  مطالبه گری  مربی  به عنوان  من  وظیفه 
موضوع  این  پیگیر  باید  هم  ملوان  مجمع  رئیس  و  مدیره  هیئت 
تا  و  کرد  خواهیم  شکایت  قطعاً  نشود.  پایمال  ما  حقوق  تا  باشند 
سریع تر  چه  هر  پیگیری  خواهشم  هستیم.  پیگیر  لحظه  آخرین 
باید  باشگاه ها،  این  به  احترام  نهایت  با  است.  وضعیت  کمیته 

شود. بسته  آنها  نقل وانتقالاتی  پنجره 
در  ملوان  بودجه  سقف  »میزان  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
فصل بیست وچهارم لیگ برتر چقدر است؟«، گفت: بودجه ما 20 
پولی  هنوز  ولی  کرد،  پیدا  افزایش  گذشته  فصل  به  نسبت  درصد 

تزریق نشده است.
مبلغ  بالاترین  به  راجع  انزلی  بندر  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
قرارداد یک بازیکن در ملوان، اظهار داشت: سقف قرارداد بازیکن 
بارزومه ترین  و  باکیفیت ترین  برای  نباشد  سرباز  که  حالتی  در 
بازیکن 10 میلیارد تومان است. ما بازیکن با قرارداد 600 تا ۷00 

میلیون تا یک میلیارد و دو میلیارد تومان هم داریم.
دقیقی در پایان تصریح کرد: با شرایط مالی که باشگاه ملوان در 
اصلًا  نداشت،  وجود  سربازها  جذب  امکان  اگر  دارد،  لحظه  این 
نمی توانستیم تیم را جمع کنیم. بابت همین موضوع باید از نیروی 
دریایی، منطقه آزاد انزلی و ستاد کل نیروهای مسلح تشکر کنم.

قهرمانی آرژانتین در کوپا آمه ریکا 
رکورد شکست!

قابل  رکوردهای   2024 آمه ریکا  کوپا  در 
توجهی از حیث تعداد بیننده شکسته شده 

است.
به گزارش »ورزش سه«، چند روز پس از 
فینال کوپا آمه ریکا که آرژانتین با پیروزی 
دست  قهرمانی  به  کلمبیا  مقابل   0-1
یافت، داده هایی درباره حضور تماشاگران 

و مخاطبان تورنمنت منتشر شد.
این داده ها توسط فدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی منتشر شده و به گفته خوان 
امیلیو روا، مدیر تجاری و بازاریابی این نهاد، در هر دو جنبه رکوردهایی به ویژه 

در آرژانتین، برزیل، کلمبیا و ایالات متحده شکسته شده است.
روا به خبرگزاری ای افِ  ای گفت: »ما در هر جنبه ای، رکوردها را شکسته ایم. ما 

رکوردهای تعداد بیننده ها را در آرژانتین و برزیل شکسته ایم.«
طبق آمارها، نیمه نهایی بین تیم ملی آرژانتین و کانادا، دارای درصد بیننده 5۸.64 
بوده، درصدی که در آرژانتین، برای فینال جام جهانی 2022 ثبت شد اما برای 

کوپا آمه ریکا یک رکورد بود.
این رکورد در فینال مقابل کلمبیا شکسته شد و در آرژانتین درصد بیننده ها به 

5۸.۹۸ رسید.
کوپا  مسابقات  نفر  میلیون   ۸4.6 مثال،  عنوان  به  برزیل،  در  آرژانتین،  از  خارج 
آمه ریکا را تماشا کردند که نشان دهنده افزایش ۸2 درصدی در مخاطبان نسبت 

به سال 2021 است.
درصد   30 و  شد  تبدیل  تلویزیون  برنامه  پرمخاطب ترین  به  فینال  کلمبیا،  در 

بیننده ها بازی ها را تماشا کردند.
از نظر تعداد هواداران حاضر در ورزشگاه ها نیز، داده ها نشان می دهند که بیش 
از 1.6 میلیون تماشاگر در 14 استادیوم کوپا آمه ریکا حضور داشتند، ۸0 درصد 

بیشتر از مسابقات سال 201۹.

آگهی مفقودی
ســند،برگ سبز)شناســنامه( و کارت کامیونــت-

ــدل  ــی م ــپ 2400 آبی-روغن ــان تی ون نیس
1385،شــماره انتظامــی 752 ل 19 ایــران 49 
بــه شــماره موتــور 353610 و شــماره شاســی 
J040372 بــه نــام رحــم خــدا اندیــک مفقــود 
گردیــده و از درجــه اعتبــار ســاقط مــی باشــد

برگ سبز تارا مدل 1402پلاک19د142ایران43
بنام فاطمه شاهوردی

187B0071421شماره موتور
NAAY11H5FPDB09185شماره شاسی
مفقود گردید ه واز درجه اعتبار ساقط می گردد
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ظریف: وزیران پیشنهادی پس از 
مراسم تحلیف نهایی می شوند

اوچا: ۱90 هزار فلسطینی از 
خان یونس و دیرالبلح در یک هفته 

آواره شدند

 رئیس شورای راهبری دولت چهاردهم در پیامی 
با تاکید بر اینکه خبر ارائه سه گزینه برای هر 
وزارت کاملا نادرست است و برای هر دستگاه 
لااقل هشت نامزد تعیین شده است، نوشت: پس 
از مراسم تحلیف، بررسی نهایی گزینه ها با حضور 

رئیس جمهور انجام می شود.
محمدجواد  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
ظریف رئیس شورای راهبری دولت چهاردهم با 
انتشار پیامی در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: 
سلام دوستان، جز گزارش هایی که اینجا پیرامون 
مصاحبه های  نیز  و  می دهم  راهبری  شورای 
تصویری، هیچ مصاحبه ای نکرده ام و خبر ارائه 
سه گزینه برای هر وزارت کاملا نادرست است. 
برای هر دستگاه لااقل ۸ نامزد تعیین شده و به 

رئیس جمهور محترم تقدیم شده است.
وی افزود: قرار است امروز صبح این گزینه ها را 
با معاون اول محترم بررسی کنیم و احتمال دارد 
در این مرحله تعداد کاهش یابد، پس از مراسم 
حضور  در  را  گزینه ها  نهایی  بررسی  تحلیف، 

رئیس جمهور محترم خواهیم داشت.

دفتر هماهنگی امور بشردوستانه سازمان ملل 
متحد )اوچا( اعلام کرد که در طول یک هفته 
خان  شهرهای  از  فلسطینی  هزار   1۹0 اخیر 
یونس در جنوب و دیرالبلح در مرکز نوار غزه 

آواره شدند.
فلسطین  شبکه  از  نقل  به  ایرنا  گزارش   به 
بشردوستانه  امور  هماهنگی  دفتر  الیوم، 
گزارش  جدیدترین  در  متحد  ملل  سازمان 
خود افزود: از زمان صدور دستور ارتش رژیم 
دوشنبه  در  مناطق  تخلیه  برای  صهیونیستی 
فلسطینی  هزار   1۹0 از  بیش  گذشته،  هفته 
که  اند  شده  آواره  دیرالبلح  و  یونس  خان  از 
را  غزه  نوار  جمعیت  از  درصد   ۹ میزان،  این 

تشکیل می دهد.
اوچا تصریح کرد: 2۹ هزار نفر در منطقه ای 
حضور داشتند که دیروز )یکشنبه( ارتش رژیم 
صادر  را  آن  تخلیه  دستور  اسرائیل  اشغالگر 

کرد.
دفتر هماهنگی امور بشردوستانه سازمان ملل 
متحد اعلام کرد که صدها نفر دیگر همچنان 
رژیم  دلیل حملات  به  یونس  در شرق خان 

اسرائیل به این منطقه سرگردان هستند.
این دفتر تاکید کرد که اعمال فشارهای اخیر 
رژیم  ارتش  سوی  از  غزه  نوار  ساکنان  به 
صهیونیستی مبنی بر تخلیه منطقه و افزایش 
آنها  به  رسانی  کمک  عملیات  بر  حملات، 
کمک  ارائه  برای  ها  تلاش  و  گذاشته  تاثیر 
را  یونس  در خان  غیرنظامیان  به  های لازم 
در  اسرائیل  رژیم  است.ارتش  کرده  تضعیف 
راستای ادامه سیاست آواره کردن مردم نوار 
محله های جنوبی شهر خان  از ساکنان  غزه 
یونس خواسته است تا برای انجام آنچه که 
آن را عملیاتی قدرتمند در این منطقه خواند، 
این مناطق را ترک کنند.پس از گذشت بیش 
درگیری  غزه،  نوار  علیه  جنگ  از  ماه   ۹ از 
نیروهای اشغالگر و مبارزان  های شدید بین 
در  غزه  نوار  مختلف  مناطق  در  مقاومت 
جریان است.این جنگ که رژیم صهیونیستی 
آن را با دو هدف اعلام شده نابودی جنبش 
حماس و بازگرداندن اسیران صهیونیست در 
راه  به   )1402 مهر   15(  2203 اکتبر  هفتم 
انداخت، تاکنون به اهداف خود نرسیده است. 
در همین راستا، رسانه صهیونیستی »زمان« 
اخیرا با اشاره به روند جنگ علیه نوار غزه و 
تلفات نظامیان رژیم صهیونیستی اذعان کرد: 
وعده های بنیامین نتانیاهو نخست وزیر طی 
۹ ماه گذشته درباره کسب پیروزی در جنگ 
و نابودی حماس، توخالی و عوام فریبانه بوده 

است.

دیمیتری پسکوف سخنگوی کرملین 
با اشاره به اینکه رئیس جمهور جدید 
اسلامی ایران پیشتر از سوی روسیه 
سران  اجلاس  در  شرکت  برای 
بریکس در کازان دعوت شده است، 
رئیس  پوتین  ولادیمیر  کرد:  تاکید 
جمهور روسیه مشتاق دیدار با مسعود 

پزشکیان است.
به گزارش  ایرنا به نقل از روزنامه ایزوستیا، پسکوف با بیان اینکه ایران به عنوان 
یکی از اعضای جدید سازمان بریکس پیش از این برای شرکت در نشست سران 
که قرار است ماه اکتبر در کازان روسیه برگزار شود دعوت شده بوده است، گفت: 
ما امیدواریم رئیس جمهور جدید ایران به این اجلاس بیاید چرا که از دیدن او 
خوشحال خواهیم شد و پوتین در حال آماده شدن برای دیدار با پزشکیان در 

نشست سران بریکس است.
به نوشته روزنامه ایزوستیا، رئیس جمهور روسیه روز ۸ جولای )1۸ تیر( در یک 
گفت وگوی تلفنی پیروزی همتای ایرانی خود در انتخابات را به وی تبریک گفته 

بود.
پیش نویس  امضای  برای  خود  آمادگی  تلفنی  تماس  این  در  نیز  پزشکیان 
همکاری های راهبردی میان تهران و مسکو را در حاشیه اجلاس سران بریکس در 

کازان به همتای روسی خود اعلام کرده بود.
ایران در اول ژانویه 2024 )12 دی 1402( به عضویت کامل انجمن بریکس 

درآمده است.
به گزارش ایرنا، دفتر ریاست جمهوری روسیه )کرملین( پیش از این گزارش داده 
بود: ولادیمیر پوتین در تماس تلفنی با مسعود پزشکیان رئیس جمهور منتخب 

جمهوری اسلامی ایران درباره توسعه مناسبات تهران – مسکو گفت وگو کرد.
پوتین که پیش از این نیز با ارسال پیام تبریکی، انتخاب پزشکیان به ریاست جمهوری 
ایران را تبریک گفته بود، روز دوشنبه 1۸ تیرماه 1403 در این تماس تلفنی نیز 

مجددا این پیروزی را به وی تبریک گفت.
ریاست جمهوری  مسئولیت  در  پزشکیان  برای  همچنین  روسیه  رئیس جمهور 

اسلامی ایران آرزوی موفقیت کرد.
بنا بر این گزارش، طرفین در این تماس تلفنی با ابراز خرسندی از سطح بالای 
روابط حسن همجواری روسیه و ایران، بر آمادگی خود برای همکاری نزدیک برای 

توسعه بیشتر همکاری های دوجانبه سودمند در زمینه های مختلف تاکید کردند.
پوتین و پزشکیان همچنین در این گفت وگوی تلفنی درباره برنامه تماس های 

کاری آتی در سال جاری میلادی توافق کردند.
روسیه که در سال 2024 میلادی ریاست دوره ای گروه بریکس را برعهده دارد، 
اول تا سوم آبان ماه 1403 در شهر کازان )مرکز تاتارستان( میزبان نشست سران 
این گروه است، گروهی که جمهوری اسلامی ایران از ابتدای سال جاری میلادی 

)دی ماه 1402( به آن پیوسته است.

منطقه  عمومی  روابط   
سپاه  دریایی  نیروی  سوم 
توقیف  از  اطلاعیه ای  در 
نفتکش حامل  فروند  یک 
لیتر  هزار   ۷00 از  بیش 
نفت قاچاق با پرچم کشور 
توگو و ۹ خدمه در آب های 

شمال خلیج فارس حوالی میدان نفتی آرش توسط رزمندگان این منطقه خبر داد.
به گزارش حوزه دفاعی ایرنا، در اطلاعیه روابط عمومی منطقه سوم دریایی سپاه 
آمده است: به آگاهی ملت شریف و قهرمان ایران اسلامی می رساند به فضل الهی 
با اشراف و رصد دقیق اطلاعاتی رزمندگان منطقه سوم نیروی دریایی امام حسین 
)ع( سپاه پاسداران انقلاب اسلامی صبحگاه جمعه 5 مردادماه 1403 ساعت یک 
فروند نفتکش با نام تجاری pearl g با پرچم کشور آفریقایی توگو و مالکیت 
شخصی عراقی ساکن دبی امارات در شمال خلیج فارس حوالی میدان نفتی آرش 
درحال بارگیری سوخت قاچاق از لنجهای ایرانی، با حکم مقام قضایی توقیف 

گردید.
برآوردهای اولیه حکایت از حداقل ۷00 هزار لیتر نفت قاچاق همراه این نفتکش 

دارد.
این نفتکش همراه با ۹ خدمه آن که دارای ملیت  هندی هستند به لنگرگاه امام 

خمینی )ره( منتقل و تحت نظارت است.

مهر : رسانه ها اعلام کردند که اسرائیل مناطقی در جنوب لبنان را هدف قرار 
دادند.

الجزیره اعلام کرد که رژیم صهیونیستی به طور گسترده مناطق جنوبی لبنان 
را هدف قرار داد.

بر این اساس، رسانه های محلی اعلام کردند در بحبوحه تشدید تنش ها با رژیم 
صهیونیستی به دلیل حمله راکتی به بلندی های جولان اشغالی که با مرگ 12 

تن همراه بود، تل آویو شهرهای جنوبی لبنان را بمباران کرد.
در این حملات مناطق حوله، مرکبه، عیتا الشعب، خیام، شاهین، یارون، میس 
الجبل، کفارکلا، و برج الشمالی از سوی جنگنده های رژیم صهیونیستی بمباران 

شد.
این نخستین باری نیست که این مناطق از زمان آغاز جنگ غزه در هفتم اکتبر 
2023 مورد حمله جنگنده های رژیم صهیونیستی قرار می گیرد. با این حال، عمق 

لبنان در حملات رژیم صهیونیستی مورد هدف قرار نگرفت.
پیش از این پایگاه خبری آکسیوس به نقل از منابع آگاه خبر داد آمریکا به تل 
آویو هشدار داده است از هدف قرار دادن مواضع حزب الله در بیروت خودداری 
کند زیرا در این صورت این جنبش اقدام به استفاده از موشک های دوربرد برای 

هدف قرار دادن مناطق مرکزی در سرزمین های اشغالی خواهد کرد.

کرملین: پوتین مشتاق دیدار با 
پزشکیان است

توقیف یک فروند نفتکش متخلف از 
سوی سپاه در شمال خلیج فارس

الجزیره اعلام کرد: حمله گسترده 
اسرائیل به مناطقی در جنوب لبنان

در نخستین جلسه هیات دولت؛
پزشکیان: باید کابینه ای تشکیل دهیم که جلوه وفاق ملی باشد

تأکید فرمانده ارشد ارتش بر قدرت تجهیزاتی نیروهای نظامی ایران در منطقه

هشدار لاوروف درباره نظامی سازی آسیا با سلاح های هسته ای آمریکا

آتش در خانه ها؛ بی آب و برق در اوج گرمای هوا

رئیس جمهور اتحاد و وفاق ملی را رمز موفقیت و غلبه بر مشکلات کشور 
دانست و گفت:  برای رسیدن به اهداف تعیین شده باید کابینه ای تشکیل دهیم 
که فارغ از دسته بندی های جناحی جلوه وفاق ملی باشد و ما را به هدف برساند 
که اگر اینگونه عمل کنیم توانسته ایم بر اساس خواست و انتظارات رهبری معظم 

انقلاب حرکت کنیم.
به گزارش ایرنا، دکتر مسعود پزشکیان  هفتم مرداد 1403 در نخستین جلسه 
هیات دولت پس از مراسم تنفیذ ریاست جمهوری، ضمن گرامیداشت یاد شهدای 
خدمت و تشکر از زحمات و خدمات اعضای کابینه دولت سیزدهم طی سه سال 
گذشته، اتحاد و وفاق ملی را رمز موفقیت و غلبه بر مشکلات کشور عنوان کرد 
و افزود: اینکه گاها گفته می شود برخی مسئولان دولت با یکدیگر اختلاف دارند، 
برای من نامفهوم است، زیرا ما چشم انداز روشن و سیاست های تعریف شده ای 
داریم که باید به طرف آن حرکت کنیم، اگر برنامه ای نوشته ایم که علمی، 
روشمند و منطبق بر الگوهای موفق و تجربه شده بین المللی است و بر روی 

اجرای آن نیز اجماع وجود دارد دیگر اختلاف و دعوا معنا ندارد.
رئیس جمهور با بیان اینکه تقوا یعنی تلاش برای حرکت بدون خطا، اتخاذ 
تصمیم درست و اجرای آن برای رضای خدا گفت: ریشه همه اختلافات و 
مشاجرات هوای نفس است و اگر تقوا داشته باشیم و این مفهوم را در مدیریت، 
عملی و پیاده سازی کنیم،  اختلافات و دعواها از بین خواهد رفت.دکتر پزشکیان با 
بیان اینکه قرار نیست یک برنامه جدید بیاوریم و اگر برنامه های موجود نیز دارای 
اشکال بود و با سیاست های تعیین شده همخوانی نداشت، نسبت به اصلاح آنها 

اقدام خواهیم کرد، اظهار داشت: برای رسیدن به اهداف تعیین شده باید کابینه ای 
تشکیل دهیم که فارغ از دسته بندی های جناحی جلوه وفاق ملی باشد و ما را به 
هدف برساند که اگر اینگونه عمل کنیم توانسته ایم بر اساس خواست و انتظارات 

رهبری معظم انقلاب حرکت کنیم.
رئیس جمهور تصریح کرد: بر اساس سند چشم انداز قرار بود در منطقه اول باشیم 
و فقر و تبعیض را از بین ببریم، اما متاسفانه نتوانستیم این اهداف را محقق کنیم 
و باید ببینیم اشکال کار کجاست؛ باور دارم اگر دست به دست هم دهیم و وحدت 

و انسجام داشته باشیم، قادر خواهیم بود بر مشکلات غلبه کنیم.
در این جلسه پیش از سخنان رئیس جمهور، محمد مخبر سرپرست سابق ریاست 
جمهوری ضمن تبریک مجدد انتخاب و انتصاب دکتر پزشکیان به عنوان نهمین 
رئیس جمهور ملت ایران گفت: شهید رئیسی در دوره مسئولیت خود دو ویژگی 
برجسته تاکید بر حل مسائل و مشکلات کشور و ارتباط با مردم داشت. بحمدالله 
هر دو این ویژگی ها در دکتر پزشکیان نیز وجود دارد که سرمایه بسیار ارزشمندی 
است و همه ما خود را موظف به حمایت و یاری ایشان در این مسئولیت خطیر 

و سنگین می دانیم.
به گزارش ایرنا، مراسم تنفیذ و اعطای حکم چهاردهمین دوره  ریاست جمهوری 
اسلامی ایران و آغاز به  کار رسمی رئیس جمهور منتخب، صبح یکشنبه هفتم 
مرداد 1403 با حضور رهبر انقلاب اسلامی و جمعی از مسئولان و کارگزاران 
نظام در حسینیه  امام خمینی)ره( برگزار شد و حکم منتخب ملتّ برای ریاست 
جمهوری بر اساس بند ۹ اصل 110 قانون اساسی، توسط رئیس دفتر رهبر 

انقلاب قرائت شد.
دکتر مسعود پزشکیان پس از تنفیذ حکم ریاست جمهوری توسط رهبر معظم 
انقلاب، دفتر کار خود را در نهاد ریاست جمهوری از محمد مخبر سرپرست 
ریاست جمهوری تحویل گرفت.وی در اولین حکم خود »محمدرضا عارف« را 
به عنوان معاون اول و سپس »محسن حاجی میرزایی« را به عنوان رئیس دفتر 

رئیس جمهور منصوب کرد.

امیر صباحی فرد تأکید کرد: امروز با داشتن تجهیزات بومی به روز که 
ماحصل دستاورد و توانمندی فرزندان این مرز و بوم است در وضعیت 

استراتژیکی خوبی در سطح منطقه قرار داریم.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، با حضور امیر سرتیپ علیرضا صباحی 
فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش، آئین اختتامیه دوره تخصصی 
شناسایی  اطلاعات  )فناوری  فاشا  یگان  جدیدالورود  دانشجویان 

الکترونیک( برگزار شد.
بنابر روایت فارس، فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با بیان اینکه 
قدرت مجموعه پدافند در گرو تجهیزات به روز و نیروی انسانی باذکاوت 
انسانی متخصص در  نیروی  اظهار داشت: نقش  و متخصص است، 

کارآمدی بهره وری سازمانی بسیار مهم و قابل توجه است.
هدف مند و نیاز محور گفت: نیروی انسانی متخصص مهم ترین ابزار فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با تأکید بر لزوم توجه به آموزش 

موفقیت و برتری است.
وی نیروی انسانی را یکی از عوامل برتر ساز در دوران دفاع مقدس و 
برهه کنونی دانست و خاطرنشان کرد: امروز با داشتن تجهیزات بومی 
به روز که ماحصل دستاورد و توانمندی فرزندان این مرز و بوم است در 

وضعیت استراتژیکی خوبی در سطح منطقه قرار داریم.
 امیر سرتیپ صباحی فرد با بیان اینکه پیشرفت علمی در تمامی حوزه ها 
بخش بزرگی از موفقیت و شکست یک مجموعه را شکل می دهد، 
تصریح کرد: در راستای دستیابی به برتری علمی می بایست از تمامی 

بسترها و ظرفیت ها استفاده کرد.
در خاتمه این آئین توسط فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش از نفرات 

برتر دوره تجلیل شد.

سلاح های  استقرار  به  نسبت  روسیه  خارجه  امور  وزیر  لاوروف«  »سرگئی 
هسته ای در آسیا هشدار داد.

به گزارش ایرنا به نقل از خبرگزاری شینهوا، لاوروف  در سخنانی در شهر 
کوالالامپور پایتخت مالزی گفت: استقرار تسلیحات هسته ای آمریکا در جنوب 

شرقی آسیا خطرات امنیتی منطقه را افزایش می دهد.
لاوروف گفت: آمریکا مدت هاست که سلاح های هسته ای خود را در اختیار 
قرار  مشترک«  هسته ای  »ماموریت های  عنوان  تحت  ناتو  عضو  کشورهای 
می دهد و امکان استفاده از این سلاح ها را در اختیار آنها قرار می دهد که این روند 

به تازگی وارد کشورهای آسیایی شده است.
وی گفت: »اگر این تجربه غم انگیز و نسبتاً پرخطر )استقرار سلاح های هسته ای 
آمریکا در کشورهای دیگر( به آسیای جنوب شرقی آورده شود، فکر می کنم 

هیچ کس از آن سود نخواهد برد و خطرات امنیتی افزایش خواهد یافت.«
مشارکت  با  هسته ای  زیردریایی های  ساخت  پروژه  به  روسیه  خارجه  وزیر 

کشورهای آمریکا، انگلیس و استرالیا )AUKUS( اشاره کرد و افزود: نظامی 
سازی آسیا و اقیانوسیه در دستور کار آمریکایی ها قرار دارد.

لاوروف گفت: پروژه اوکوس باید تحت کنترل آژانس بین المللی انرژی اتمی 
قرار گیرد.به گزارش ایرنا، وزیر خارجه روسیه روز شنبه از لائوس وارد کوالالامپور 
شد و با وزیران خارجه کشورهای اتحادیه کشورهای جنوب شرق آسیا )آسه آن( 
دیدار کرد.وزارت خارجه روسیه در بیانیه ای پس از دیدار لاوروف و »چو تائه 
یول« همتای کره جنوبی خود در حاشیه اجلاس )آ. سه. آن( در لائوس اعلام 
کرد: وزیران امور خارجه 2 کشور ]روسیه و کره جنوبی[ در مورد روابط دوجانبه و 

همچنین وضعیت شبه جزیره کره تبادل نظر کردند.
این وزارتخانه افزود: طرفین آمادگی خود را برای تداوم تماس ها درباره موضوعات 
مورد علاقه متقابل ابراز کردند.بر اساس این گزارش، این گفت وگو به درخواست 

طرف کره جنوبی انجام شد.

یکی از نگرانی های شهروندان در این گرمای تابستانی، اما موضوع کمبود برق در 
کشور است؛ موضوعی که کارشناسان نسبت به آن هشدار داده و تاکید می کنند 
که مصرف برق رشدی چشمگیر داشته که البته با توجه به بالارفتن دمای هوا 
چندان هم غیرطبیعی نیست. در همین حال درشرایط گرمای هوا انتشار گاه و 
بیگاه اخباری درباره کمبود آب در کشور، برای شهروندان نگران کننده بوده است. 
مانند همین خبر فیروز قاسم زاده سخنگوی صنعت آب کشور مبنی بر کاهش 14 
درصدی ورودی آب به مخازن کشور نسبت به متوسط 5 ساله: »میزان پرشدگی 
حال حاضر سد های کشور 5۹ درصد است.این روز ها گرمای کم سابقه هوا در کشور 
نگرانی هایی را برای شهروندان ایجاد کرده است. نقشه های هواشناسی برای روز 
چهارشنبه سوم مرداد تا اواسط هفته جاری اوج گرمای تابستانی در تهران و اکثر 
نقاط ایران پیش بینی کرده است. مسئله ای که به ایجاد نگرانی برای شهروندان 
منجر شده است. این در شرایطی است که کارشناسان می گویند روند گرمای هوا در 
ایران دو برابر جهان است. به گزارش هم میهن، حسین ظفری، سخنگوی سازمان 
مدیریت بحران کشور هم از آماده باش مدیریت بحران کشور برای موج گرما در 
برخی از مناطق کشور خبر داده است: »این اختیار به استان داران داده شده که با 
توجه به بوم و اقلیم و میزان گرمای استان، در ستاد استانی تصمیم گیری کرده و 
متناسب با آن پیشنهادات خود را اطلاع رسانی کنند. ممکن است یک استان ساعات 
اداری را کم کند یا یک استان در یک روز خاص تعطیل کند یا در همان روز استان 
دیگری کارخانه های پرمصرف را تعطیل کند پس این اختیار به استان ها داده شده 
که بنا به وضعیت گرمایی که دارند، خودشان تصمیم گیری کنند. این تصمیمات 
ممکن است استان به استان متفاوت باشد.«احد وظیفه، رئیس مرکز ملی اقلیم و 
مدیریت بحران خشکسالی دراین باره می گوید: »از پنجشنبه 4 مرداد تا یکشنبه ۷ 
مرداد با توده هوای گرم مواجهیم و هیچ بعید نیست که دمای هوا در تهران به 40 
تا 42 درجه سانتی گراد هم برسد. هرچند تجربه این دما برای تهران اتفاق تازه ای 
نیست، چراکه پایتخت دمای 43 درجه را هم شاهد بوده است. به هر جهت، اوایل 
هفته آینده، در روز های شنبه و یکشنبه، شیب گرما صعودی خواهد بود.« حالا، اما 
شهروندان ایرانی اخباری مبنی بر افزایش شدت تابش پرتو های فرابنفش خورشید 
طی روز های پیش رو دریافت کرده اند؛ مسئله ای که باعث شد علی گورانی، مدیر 
برنامه بهداشت پرتو های وزارت بهداشت دراین باره توضیحاتی ارائه دهد: »تابش 
پرتو های فرابنفش، پدیده ای طبیعی است و همواره وجود دارند و شدت آن از 
خیلی کم تا بسیار زیاد است. نه تن ها افزایش شدت پرتو های فرابنفش در یک 
نقطه خبر جدیدی نیست، بلکه با توجه به شدت دما می توان گفت که یک پدیده 
طبیعی است.« او به شدت تابش پرتو های بنفش خورشیدی در کشور هم اشاره 
کرد: »اختلاف میان شدت تابش پرتو های بنفش خورشیدی از ساعت 10 صبح 
تا 16 به عدد 10 و حتی گاهی اوقات به بیش از 10 عدد می رسد. سازمان بهداشت 
جهانی درباره مواجهه با پرتو های فرابنفش توصیه هایی ارائه داده و بر این توصیه ها 

تاکید می کند. سازمان بهداشت جهانی توصیه می کند نباید در معرض تابش نور 
خورشید قرار گرفت.

 اقدام جهانی برای مقابله با گرما
این موضوع را هم باید در نظر گرفت که گرمای بی سابقه یا کم سابقه هوا مختص 
ایران نبوده و این روز ها تبدیل به دغدغه ای جهانی شده است. ناظر آب و هوای 
اتحادیه اروپا اعلام کرد که جهان در هفته گذشته گرم ترین روز خود را تجربه کرده 
است. آنطور که منابع خبری می گویند دمای جهانی در هفته گذشته رکوردشکن 
بوده است. یک شنبه 31 تیرماه عنوان »گرم ترین روز ثبت شده در تاریخ زمین« را به 
خود اختصاص داد. اما دمای هوا در روز یکم مرداد از روز قبل هم پیشی گرفت تا 
جایی که عنوان گرم ترین روز تاریخ به روز دوشنبه اختصاص یافت. گرمای بی سابقه 
زمین و تبعات آن باعث شده که سازمان ملل متحد در مورد گرمای شدیدی که 
می تواند افراد زیادی را در معرض خطر قرار دهد، یک فراخوان »دعوت به اقدام 
)Call to Action(« صادر کند. در حال حاضر این احتمال وجود دارد که 
2024 به گرم ترین سال تاریخ تبدیل شود. آنتونیو گوترش، دبیرکل سازمان ملل، از 
کشور ها خواسته تا برای مقابله با اثرات »گرمای فلج کننده« اقدام کنند، زیرا جهان 
با افزایش دمای بی  سابقه ای مواجه است که جوامع آسیب پذیر را در معرض خطر 
قرار داده است: »میلیارد ها نفر در سراسر جهان در حال تجربه »یک اپیدمی گرمای 

شدید« هستند که ناشی از تغییرات آب و هوایی است.«
 کمبود برق در کشور؟یکی از نگرانی های شهروندان در این گرمای تابستانی، اما 
موضوع کمبود برق در کشور است؛ موضوعی که کارشناسان نسبت به آن هشدار 
داده و تاکید می کنند که مصرف برق رشدی چشمگیر داشته که البته با توجه به 
بالارفتن دمای هوا چندان هم غیرطبیعی نیست. آن ها می گویند راهکار ها مشخص 

هستند، قطع برق، تعطیلی ادارات یا صرفه جویی.
 کامبیز ناظریان، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تهران بزرگ خبر داده است 
که با توزیع بدون محدودیت بیش از 100 میلیون کیلووات ساعت انرژی در یک 
شبانه روز، حدنصاب تامین برق در شهر تهران در تاریخ صنعت برق شکسته شد. 
علی اکبر محرابیان، وزیر نیرو هم چند روز پیش با اشاره به افزایش شدید تقاضای 
مصرف برق به دلیل افزایش دما در نقاط مختلف کشور گفته است که شرکت های 
توزیع موظف هستند برق آن دسته از اداراتی را که نسبت به کاهش مصرف خود 
اقدام نمی کنند، قطع کنند: »تعداد اندکی از مشترکان بخش خانگی نیز مصارف 
بالای 2 تا 3 برابر الگو دارند که در دو هفته پیش رو ناگزیر هستیم به دلیل جلوگیری 
از تضییع حقوق دیگر مشترکان ابتدا نسبت به محدودسازی برق آن ها در صورت 

لزوم نسبت به قطع برق آن ها اقدام کنیم.«
 علی سپهر، عضو کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی خراسان رضوی هم می گوید: 
»با توجه به شرایط کشور، راهکار موجود، قطعی برق ساختمان ها یا تعطیلی صنایع 
است؛ نکته اینکه در کشور متاسفانه سرمایه گذاری مناسبی در حوزه عرضه انرژی و 

ساخت نیروگاه انجام نگرفته و عمده سیاست ها براساس تقاضا بوده است.« 
با این حال درشرایط گرمای هوا انتشار گاه و بیگاه اخباری درباره کمبود آب در 
کشور، برای شهروندان نگران کننده بوده است. مانند همین خبر فیروز قاسم زاده 
سخنگوی صنعت آب کشور مبنی بر کاهش 14 درصدی ورودی آب به مخازن 
کشور نسبت به متوسط 5 ساله: »میزان پرشدگی حال حاضر سد های کشور 5۹ 
درصد است. حجم مخازن کشور نسبت به مدت مشابه سال گذشته با رشد 10 
درصدی و نسبت به متوسط 5 ساله با رشد 6 درصدی همراه بوده است؛ درحالی که 
ورودی به مخازن نسبت به سال گذشته افزایش ۷ درصدی داشته، اما نسبت به 
متوسط 5ساله کاهش 14 درصدی داشته است. حجم آب موجود در سد ها در حال 
حاضر 31 میلیارد مترمکعب است که نسبت به سال آبی گذشته با افزایش 10 

درصدی روبه روست.«
 قاسم زاده همچنین میزان پرشدگی سد های تأمین کننده آب شرب استان تهران را 
36 درصد عنوان کرد و گفت: »حجم مخازن سد های تهران تا 31 تیرماه نسبت 
به سال آبی گذشته افزایش 24 درصدی داشته است. همچنین درصد پرشدگی 
مخازن سد های دریاچه ارومیه، 60 درصد و میزان پرشدگی سد های زنجیره کارون 

۸2 درصد است.« »میزان پرشدگی حال حاضر سد های کشور 5۹ درصد است.«
 خبری که فیروز قاسم زاده، سخنگوی صنعت آب کشور اعلام کرد. او دراین باره 
آماری مقایسه ای هم ارائه داد: »حجم مخازن کشور نسبت به مدت مشابه سال 
گذشته با رشد 10 درصدی و نسبت به متوسط 5 ساله با رشد 6 درصدی همراه بوده 
است؛ درحالی که ورودی به مخازن نسبت به سال گذشته افزایش ۷ درصدی داشته، 
اما نسبت به متوسط 5ساله کاهش 14 درصدی داشته است. حجم آب موجود در 
سد ها در حال حاضر 31 میلیارد مترمکعب است که نسبت به سال آبی گذشته با 

افزایش 10 درصدی روبه روست.«
 قاسم زاده همچنین میزان پرشدگی سد های تأمین کننده آب شرب استان تهران را 
36 درصد عنوان کرد و گفت: »حجم مخازن سد های تهران تا 31 تیرماه نسبت 
به سال آبی گذشته افزایش 24 درصدی داشته است. همچنین درصد پرشدگی 
مخازن سد های دریاچه ارومیه، 60 درصد و میزان پرشدگی سد های زنجیره کارون 

۸2 درصد است.« سوءتدبیر مؤثرتر از تغییرات اقلیمی
مسئله کاهش ورودی آب به مخازن آبی کشور، اما باعث شد که هم میهن با 
مسعود مرسلی متخصص آب و عضو هیئت عملی دانشگاه اصفهان گفتگو کند. او 
می گوید: »براساس آنچه در سال های اخیر رخ داده، درحال حاضر میزان پرشدگی 
سد های کشور ما از متوسط پرشدگی سد ها بیشتر است. یعنی پرشدگی سد های ما 
معمولًا 50 درصد است. بسیاری از اوقات این عدد به 40 درصد می رسد و گاهی 
به 50 درصد، برخی زمان ها هم این عدد از 50 درصد بیشتر می شود، به همین 
دلیل می توان گفت پرشدگی 5۹ درصدی سد های کشور، خبری تقریباً خوب است. 

به ویژه اینکه در فصل خشک و اوائل تابستان قرار داریم.«


